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OFFICE OF THE IN?)EPENDENT COUNSEL 

Date of transcription 2/24/98 

CATHERINE ALLDAY DAVIS was telephonically contacted in 
Tokyo, Japan. DAVIS was advised of the caller's identity and 
purpose of the contact. She agreed to be interviewed regarding 
her relationship with MONICA S. LEWINSKY. 

DAVIS said that she met LEWINSKY at Lewis and Clark 
College in Portland, Oregon, in the fall of 1994. They became 
good friends and LEWINSKY was one of her bridesmaids in her 
wedding in April of 1997. After LEWINSKY moved to Washington, 
D.C., in June of 1995, they stayed in touch by phone and e-mail 
on a regular basis. She considers LEWINSKY a very close and 
personal friend. 

DAVIS stated that she received e-mails from LEWINSKY 
originating from a computer at the Department of Defense. DAVIS 
does not recall whether LEWINSKY has a personal comput.er. She 
was never asked by LEWINSKY to remove, erase, destroy, or delete 
e-mails sent to her from LEWINSKY. She has not saved LEWINSKY 
e-mails, but she may have some of her most recent e-mails on her 
computer. DAVIS was requested by Special Agent (SA) COURTNEY 
WEST to maintain possession of these documents and not to destroy 
them. DAVIS said she would maintain possession of the records. 

When asked to discuss any knowledge she may have 
regarding an alleged relationship between LEWINSKY and President 
CLINTON, DAVIS stated that she preferred not to discuss this 
topic at this time. She also declined to discuss any knowledge 
of telephone cassette tapes, the existence of a navy blue dress 
belonging to LEWINSKY, or presents LEWINSKY may have given 
President CLINTON. DAVIS then advised that her parents were 
attempting to retain an attorney in Washington, D.C., and that 
she had been advised to be cautious in discussing certain issues. 
DAVIS further advised that she would contact SA WEST as soon as 
they obtained the services of an attorney. 

(telephonically) 

Investigation on 2/23/98 at Washington, D.C. File % 29D-OIC-LR-35063 
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DAVIS provided her address as follows: 

CATHERINE ALLDAY DAVIS 

Telephone Number: 

DAVIS advised that her former telephone number 
'fhad been assigned as a temporary number and had been 

replaced by 
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OFFICE OF THE JXDEPENDENT COUNSEL 

Date of ttansctiption 03/20/98 

CATHERINE ALLDAY DAVIS, white female, date of birth 

1001 Pennsylvania Avenue, N-W., Washington, D-C., pursuant'to a 
proffer agreement signed on March 16, 1998, by her attorney and 
representatives of the OIC. DAVIS was interviewed in the 
presence of her attorneys, JAMES A. BENSFIELD and MARY LOU 
SOLLER. Also participating in the interview were Deputy 
Independent Counsel SOL WISENBERG and Associate Independent 
Counsel MARY ANNE WIRTH. DAVIS provided the following: 

DAVIS is currently living in Tokyo, Japan, with her 
husband. DAVIS currently is employed by PHOENIX ASSOCIATES as a 
part-time employee. DAVIS teaches English to Japanese business 
people. DAVIS's husband, CHRISTOPHER DAVIS, is employed by 
UNITED GRAIN CORPORATION, Portland, Oregon, but is currently 
working with YAMAMIZA CORPORATION in Tokyo. DAVIS intends on 
returning t 
residing at 

DAVIS advised that she graduated from Lewis and.Clark 
College in 1995. DAVIS met MONICA LEWINSKY while attending Lewis 
and Clark College in the fall of 1994. They became friends at . 
that time, and they remain very close friends. DAVIS stated that 
before the LEWINSKY story hit they contacted each other at least 
once a week.- 

In response to a Federal Grand Jury Subpoena,-DAVIS 
turned over three greeting cards from MONICA LEWINSKY. -DAVIS 
also turned over numerous e-mail communications between DAVIS and 
LEWINSKY, and the lap-top computer DAVIS used to.communicate with 
LEWINSKY. 

DAVIS advised that during the first or second week of 
'February 1998, DAVIS decided to erase her e-mail communications 
with LEWINSKY. DAVIS stated that she only talked it over with 

Investigation on 03/16/98 It Washington, D.C. FileX 29D-OIC-LR-35063 
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her.husband, and decided to erase the e-mails for a number of 
reasons. DAVIS did not want -the e-mails to fall into someone 
else's hands, especially the press. ' DAVIS felt the need to 
protect her privacy. The computer belonged to CHRISTOPHER 
DAVIS's company. DAVIS advised that she did not realize that the 
Office of the Independent Counsel's investigation was a criminal 
investigation. DAVIS meant to erase all e-mails from LEWINSKY, 
but failed to do so. DAVIS believed some items were erased. 
DAVIS advised that no one asked or forced he* to erase the above- 
mentioned e-mails. 

DAVIS stated that she visited LBWINSKY in Washington, 
D.C., in August of 1995, for five days. At the time, LEWINSKY 
was a White House intern working in the Old Executive Office 
Building (OEOB) . DAVIS toured the White House with LEWINSKY. 
DAVIS and LEWINSKY discussed post-graduate life. LEWINSKY told 
DAVIS that LEWINSKY liked her job, and hoped to stay in 
Washington, D-C., after her internship. 

After DAVIS's return to Oregon she stayed in touch with 
LEWINSKY through telephone calls. DAVIS and LEWINSKY spoke on 
the telephone at least once a week and, at times, more often than 
that. DAVIS stated that DAVIS lived in Portland, Oregon, from 
May of 1995 until April of 1997. DAVIS was married in December 
of 1996, in Hawaii, and LEWINSKY attended the wedding as a 
bridesmaid. 

DAVIS advised that DAVIS and LBWINSKY had e-mail 
contact from-January 1997 through March 1997. DAVIS used several 
computers at Portland State University to contact LEWINSKY. 
DAVIS recalled that LEWINSKY was working at the Pentagon at the 
time. 

DAVIS stated that LEWINSKY kept DAVIS updated about 
LEWINSKY's work in Washington, D.C. DAVIS related that LEWINSKY 
moved from the OEOB to a job at the Office of Legislative Affairs 
(0L.A) . DAVIS believed that at some point LBWINSKY also worked in 
the Chief of Staff's Office (COSO). LEWINSKY told DAVIS that 
LEWINSKY had retained a permanent job at the White House, and 
that LEWINS,KY was happy with this. LEWINSKY told DAVIS this 
contemporaneously to when it happened. LBWINSKY talked about 
people she worked with. DAVIS recalled TRACY Last Name Unknown 
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(LNU), LEON PANETTA, and EVELYN LIEBERMAN specifically being 
mentioned. 

LEWINSKY also told DAVIS about problems she had at 
work. LEWINSKY felt she was not liked in general.‘ DAVIS stated 
LEWINSKY had a problem with EVELYN LIEBERMAN. DAVIS could not 
recall the exact nature of the problem. 

LEWINSKY mentioned President WILLIAM JEFFERSON CLINTON 
on numerous occasions to DAVIS. LEWINSKY described seeing the 
President at various White House functions. LEWINSKY described 
the President noticing her and saying hello to her. . 

In late 1995 or early 1996, LEWINSKY told DAVIS that 
LEWINSKY had "gotten together" with the President. LEWINSKY 
asked DAVIS not to tell anyone other than DAVIS's husband. DAVIS 
has not told anyone of these conversations, other than her 
husband. LEWINSKY stated that during the first private meeting 
she had with the President, they kissed and the President touched 
her breasts. LEWINSKY and the President met in the small room 
off the Oval Office. 

LEWINSKY told DAVIS of numerous private meetings she 
had wi.th the President from this time through late 1997. 
LEWINSKY described to DAVIS a sexual relationship in which 
LEWINSKY would meet the President in a small room off of the Oval 
Office. LEWINSKY described sivins the President oral sex on 

President touched LEWINSKY's vagina with his hand. LEWINSKY 
stated that the President inserted an object (a five-letter word) 
more often used for smoking into LEWINSKY's,vagina. DAVIS stated 
that LEWINSKY did not tell her that the President performed oral 
sex on LEWINSKY. LEWINSKY told DAVIS that LEWINSKY wanted to 
have sexual intercourse with the President. The President would 
not do this, and told LEWINSKY that sexual intercourse between 
them was a "bad idea." 

I,EWINSKY told DAVIS that there was a fear of being 
caught by other people while engaging in sexual activity with the 
President. LEWINSKY described a couple of close calls when 

. 
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LEWINSKY and the President were almost discovered by others. 
DAVIS recalls LEWINSKY telling DAVIS about someone who was 
looking for the President, and that LEWINSKY and the President 
were almost caught together engaging in sexual activity. 

LEWINSKY told DAVIS that BETTY CURRIE would assist in 
setting up private meetings between LEWINSKY and the President. 
DAVIS believed that either CURRIE would call LEWINSKY or LEWINSKY 
would call CURRIE. LEWINSKY told DAVIS that' CURRIE would try to 
find a time when the President was available. These meetings 
would occur both during the week and on the weekend. Some of the 
meetings occurred at night. LEWINSKY told DAVIS that LEWINSKY 
liked and trusted CURRIE. LEWINSKY did not tell DAVIS that 
CURRIE knew LEWINSKY and the President were having a sexual 
relationship. 

LEWINSKY told DAVIS that at times LEWINSKY and the 
President would talk during certain private meetings. The 
President talked about the death of his mother. According to 
LEWINSKY, LEWINSKY and the President would talk about politics, 
and emotional matters. The President told LEWINSKY that he 
loved, respected, and wished to spend the rest of his life with 
the First Lady. 

LEWINSKY told DAVIS that the President would call her 
at home on the telephone. The President would'call LEWINSKY late 
at night. LEWINSKY told DAVIS they had "phone sex" on several 
occasions. This occurred more than five times, but less than ten 
times. DAVIS advised that this happened after LEWINSKY went to 
work at the Pentagon. DAVIS stated that on two occasions 
LEWINSKY played voice mail messages left by the President. DAVIS 
advised that at this time DAVIS lived in Portland, Oregon, and 
that LEWINSKY played the messages over the telephone. DAVIS 
stated that the voice played sounded like the President, and that 
on both occasions he was trying to keep his voice down. The 
first message the President stated: "Aw shucks, I want to talk 
to you. n The second message was, "Oh, you‘re not at home." Both 
messages were left at night while LEWINSKY had been out. 

DAVIS advised that she never doubted LEWINSKY 
concerning LEWINSKY's relationship with the President. DAVIS 
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knew LEWINSKY to be truthful, and DAVIS had no reason to doubt 
LEWINSKY. 

DAVIS stated thAt at some point LEWINSKY began 
referring to the President as the "big creep." LEWINSKY also 
referred to the President as handsome. DAVIS believes that 
LEWINSKY called the President "handsome" as a term of endearment. 

DAVIS recalled LEWINSKY telling DAVIS that LEWINSKY was 
putting a Valentine's Day message in the newspaper for the 
President. LEWINSKY read this message over the telephone to 
DAVIS. LEWINSKY told DAVIS that she discussed the message with 
the President. 

DAVIS advised that she and LEWINSKY talked about other 
people who knew that LEWINSKY was having a sexual relationship 
with the President. LEWINSKY told DAVIS that LEWINSKY's mother; 
LEWINSKY's aunt, DEBRA FINERMAN; ASHLEY RAIN-ES; LINDA TRIPP; 
NATALIE Last Name Unknown (NATALIE UNGVARI); and NEASA Last Name 
Unknown (NEASA ERBLAND); all knew about LEWINSKY's relationship 
with the President. 

DAVIS stated that LEWINSKY told DAVIS that LEWINSKY was 
being moved from the White House in April of 1996. DAVIS.advised 
that there were different reasons for the move according to 
LEWINSKY. LEWINSKY told DAVIS that LEWINSKY's.office was being 
dissolved. LEWINSKY did not believe this. LEWINSKY felt that 
White House personnel were upset with LEWINSKY, as she was too 
close to the-president. LEWINSKY told DAVIS that EVELYN 
LIEBERMAN did not like LEWINSKY. LIEBERMAN told LEWINSKY that 
LEWINSKY was too "flirty," and that LEWINSKY acted and dressed 
inappropriately. LEWINSKY stated that LIEBERMAN was the catalyst 
to LEWINSKY being moved. LEWINSKY told DAVIS that she was being 
given a new job at the Pentagon. 

DAVIS advised that LEWINSKY told her that after April 
of 1996, LEWINSKY saw the President less frequently. LEWINSKY 
told DAVIS that it was more difficult to get in to see the 
President. LEWINSKY was frustrated at being at the Pentagon. 
LEWINSKY trjed to get another job at the White House. LEWINSKY 
hoped to be back at the White House after the election. LEWINSKY 
discussed being friends with the President. The President told 
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LEWINSKY that he did not have control over the situation, %and did 
not have much input in bringing LEWINSKY back. LEWINSKY did not 
believe the President. 

LEWINSKY discussed with DAVIS visits to the White House 
to see the President after LEWINSKY went to the Pentagon. 
LEWINSKY would arrange these meetings through BETTY CURRIE. 
LEWINSKY expressed frustration over her limited access to the 
President. Around this time the President told LEWINSKY that 
their relationship should stop. DAVIS stated she could not 
recall the exact reason the President gave LEWINSKY for this, but 
HILLARY RODHAM CLINTON was part of the reason. However,' 
according to LEWINSKY, her relationship with the President did 
not stop. LEWINSKY would not speak to the President at times for 
weeks, but the relationship continued until December of 1997. 

DAVIS stated that LEWINSKY told her that LEWINSKY had 
given gifts to the President. LEWINSKY told DAVIS that she had 
given the President neckties and a book titled The Notebook. 
DAVIS believed that LEWINSKY also gave the President a frog 
figurine that the President kept in his study off of the Oval 
Office. LEWINSKY told DAVIS that the President would wear the 
ties LEWINSKY gave him, and ask DAVIS to watch the news on a 
particular night to see the President wearing this tie. DAVIS 
recalled these gifts would have been given by LEWINSKY in 1996. 

DAVIS stated that LEWINSKY told her that the.President 
had given LEWINSKY gifts. LEWINSKY described a hat pin the 
President had given her. LEWINSKY liked this gift, and wore it. 
LEWINSKY told DAVIS the President gave her a hard-cover copy of 
Leaves of Grass by WALT WHITMAN. DAVIS advised that thebook may 
have been a birthday gift to LEWINSKY. The President also gave 
LEWINSKY a cup, T-shirts, and a green-cotton dress from the BLACK 
DOG RESTAURANT in Martha's Vineyard. LEWINSKY told DAVIS .that 
the dress was too big. DAVIS advised that, according to 
LEWINSKY, BETTY CURRIE would give LEWINSKY the gifts from the 
President. 

At some point during the summer of 1997, LEWINSKY told 
DAVIS that&EWINSKY wanted to move out of Washington, D.C. 
LEWINSKY's mother had moved to New York, and LEWINSKY realized 
her relationship with the President was not going anywhere. 
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LEWINSKY was becoming more and more frustrated with not being 
able to get another job at the White House. LEWINSKY told DAVIS 
that LEWINSKY blamed the "LIEBERMAN crew" for keeping her out of 
the White House. LEWINSKY told DAVIS that LEWINSKY had words 
about this with MARSHA SCOTT. LEWINSKY also blamed the President 
for not helping her get back to a White House position. 

Shortly thereafter, LEWINSKY began to look for a 
private-sector job in New York City. LEWINSKY told DAVIS that 
the President would help LEWINSKY find a job in New York. The 
President told LEWINSKY that he would call people for her, and 
actively help her. 

DAVIS believes that the President set up an interview 
with U-N. Ambassador WILLIAM RICHARDSON. According to LEWINSKY, 
the President gave LEWINSKY a pep talk about the interview to 
calm her down. DAVIS stated that DAVIS spoke with LEWINSKY on 
the telephone two or three times during the fall of 1997. 
LEWINSKY would have told DAVIS about the President helping her 
find a job in New York during these telephone calls. 

LEWINSKY also told DAVIS that the President set up a 
meeting for LEWINSKY with VERNON JORDAN. JORDAN was considered 
the President's best friend. 
job in New York. 

JORDAN was to help LEWINSKY.find a 
LEWINSKY told DAVIS that she enjoyed meeting 

JORDAN, and she felt better that JORDAN would help her. DAVIS. 
then stated that DAVIS was not sure if the President had asked 
JORDAN to help LEWINSKY. 

DAVIS was asked about an e-mail she received on 
November 6, 1997, from LEWINSKY.' DAVIS read the e-mail. DAVIS 
advised that the e-mail discussed LEWINSKY meeting with-VERNON 
JORDAN. JORDAN told LEWINSKY, "We're in business." DAVIS stated 
that this meant that JORDAN would help LEWINSKY find a job. 
According to the e-mail, 
recommended.18 

JORDAN stated that LEWINSKY came "highly 
DAVIS advised that this was an allusion to 

LEWINSKY's relationship with the President. 
e-mail, 

According to the 
LEWINSKY thought this was humorous, in light of the fact 

that LEWINSKY had a sexual relationship with the President. 
DAVIS advised that DAVIS did not find it odd that JORDAN and the 
President were trying to help LEWINSKY find a private-sector job 
in New York. 
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DAVIS stated that DAVIS and LEWINSKY also had a 
telephone conversation about JORDAN. JORDAN secured an interview 
for LEWINSKY at BURSON-MARSTELLER. DAVIS believes that JORDAN 
set up other interviews for LEWINSKY in New York, including 
AMERICAN EXPRESS. DAVIS advised that LEWINSKY decided, around 
this time, not to take the United Nations job, as LEWINSKY felt 
it would entail too much travel and be similar to her Pentagon 
job. LEWINSKY told DAVIS that U-N. Ambassador RICHARDSON called 
LEWINSKY, unexpectedly, and caught LEWINSKY off guard. 

DAVIS was asked to look at e-mail from May 27, 1997, 
from DAVIS to LEWINSKY. In the e-mail LEWINSKY stated that she 
was 'hurting." 
"hurting," 

DAVIS stated that she was unsure why LEWINSKY was 
as discussed in the e-mail. DAVIS stated that the 

reference was not necessarily regarding LBWINSKY's relationship 
with the President. 

DAVIS was asked to look at e-mail she sent to LEWINSKY 
on June 3, 1997. DAVIS explained, 
e-mail, 

after reading the 
that LEWINSKY had told DAVIS that LEWINSKY was on an 

emotional roller coaster. LEWINSKY remarked about a "bad 
Saturday" LEWINSKY had, and DAVIS advised that this probably had 
to do with LEWINSKY's relationship with the President. 

DAVIS was asked to look at e-mail LEWINSKY sent'DAVIS 
on June 5, 1997. DAVIS explained that LEWINSKY referred to the 
President as the big creep. 
to help LEWINSKY find a job, 

LEWINSKY felt that CURRIE was trying 
but LEWINSKY also believed that the 

President had lied to her about calling an-unnamed woman at the 
National Security Council (NSC) about LEWINSKY getting a job 
there. LEWINSKY had called this woman's assistant, .-d-she had 
never heard of LEWINSKY. 

DAVIS was asked to look at an e-mail DAVIS sent tb 
LEWINSKY on June 6, 1997. DAVIS stated that she had replied to 
LEWINSKY's e-mail of June 5, 1997. DAVIS stated she was 
encouraging LEWINSKY to look for a private-sector job. 

DAVIS looked at an e-mail LEWINSKY sent to DAVIS on 
June 9, 19&7,,. DAVIS advised that LEWINSKY sent a package for the 
President to BETTY CURRIE. DAVIS stated that LEWINSKY told her 
that items LEWINSKY wanted the President to get would go through 
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CURRIE. This included both gifts and various correspondence. 
LEWINSKY had told DAVIS that LEWINSKY sent cards and letters to 
the President. LEWINSKY had read several of these letters to 
DAVIS. DAVIS stated that some were emotional and expressed 
frustration with the President, and the fact that‘he had no time 
to see her or find her a job. DAVIS could not recall if MARCIA 
SCOTT was mentioned in these letters. 

DAVIS reviewed an e-mail LEWINSKY .had sent her on 
June 17, 1997. DAVIS advised that the "Evelyn Story" concerned 
EVELYN LIEBERMAN telling LEWINSKY she exhibited inappropriate 
behavior in the White House. LEWINSKY then detailed a ' 
conversation she had with MARCIA SCOTT about LEWINSKY getting a 
job at the National Security Council. DAVIS stated that LEWINSKY 
realized that the President did not really want LEWINSKY back at 
the White House, and that SCOTT was making sure that LEWINSKY did 
not return. 

DAVIS reviewed an e-mail DAVIS sent LEWINSKY on 
August 1, 1997. KATHLEEN WILLEY is mentioned. DAVIS advised 
that LEWINSKY had sent DAVIS an article about WILLEY. LEWINSKY 
had described WILLEY as LINDA TRIPP's friend, and TRIPP had told 
LEWINSKY about WILLEY having a short "fling" with the President. 
DAVIS stated DAVIS had not been interested in the WILLEY matter 
described to her by LEWINSKY. 

DAVIS advised that LEWINSKY never told DAVIS that 
LEWINSKY was to be a witness in the PAULA JONES case. LEWINSKY 
never mentioned preparing an affidavit for that case. LEWINSKY 
never mentioned VERNON JORDAN either discussing the JONES case 
with LEWINSKY or getting LEWINSKY a lawyer to represent-her 
regarding the JONES case. LEWINSKY did tell DAVIS, in a 
telephone conversation, that LEWINSKY was on a witness list for 
the PAULA JONES case. LEWINSKY was nervous about this. LEWINSKY 
did not know whether LEWINSKY would tell the truth or lie. 
LEWINSKY, in the past, had told DAVIS that in a non-court 
situation she would lie if asked about her relationship with the 
President. 

DAVIS was worried for LEWINSKY, as a friend. DAVIS 
told LEWINSKY to protect herself and put herself first. DAVIS 
stated that LEWINSKY had told LEWINSKY's mother that she was on 



838 

OIC-302a (Rev. S-19-94) 

29D-OIC-LR-35063 

Conrinuation of OIC-302 of CATHERINE ALLDAY DAVIS ,On 03/18/98 ,~age 10 

the'witness list. DAVIS did not know how LEWINSKY found out she 
was on a witness list. LEWINSKY also told DAVIS that, in the 
past I LEWINS'KY had told the President that she would not reveal 
their relationship and hurt him. 

DAVIS advised that she has not talked to LEWINSKY since 
early January of 1998. On February 6, 1998, DAVIS sent an e-mail 
to LEWINSKY's father. This e-mail expressed support for MONICA 
LEWINSKY, and asked Dr. LEWINSKY to convey to MONICA .LEWINSKY, 
DAVIS's desire to speak with her. MONICA LEWINSKY's attorney, 
WILLIAM GINSBERG, telephoned DAVIS's father in Hawaii after that, 
to say that LEWINSKY was all right, and to thank DAVIS for the 
message. 
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131 A That’s correct. 
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Page 1 

111 UNITED STATES DXSTRICT CDUR? 
FOR THE DISTRICT OF COLLP%IA 

[*,- _ _ - - ^ - - - - - - - - - - x 

131xn re: 
iri 
[S]GBAND JURY PROCEEDINGS 
(61 
IR1 Grand Jury ROom NO. 3 .-a 
191 

,l"l 
Unlted Sates Distract Court 

for the District of Columbra L--I 
1111 3rd & Ccnstltution. N.W. 
[I21 Washinqton. D.C. 20001 
1131 Tuesday. March 17, 1996 
1141 The cesrmony of CATHERINE ALLDAY DAVIS was taken 
[15)in the presence of a full quorum of Grand Jury 97-2. 
116llmpaneled on September 19. 1997, coInmer.cing at 1O:Ol a.m. 
il7jbeiore: 
rt*, SOLOMON WISENBERG .--. 
1191 
1201 

I211 
I221 
1231 
1241 
I251 

KARY ANNE WIRTH 
STEPHEN BINHAK 
Associate Independent Counsel 
Office of Independent Counsel 
1001 Pennsylvania Avenue, Northwest 
Suite 490 North 
Washington, D.C. 20004 

__ 

Page 2 

Ill 
f 2 1 Whereupon, 

CATHERINE ALLDAY DAVIS 
i:iwas called as a witness and, after having been duly sworn by 
tslthe Foreperson of the Grand Jury, was examined and testified 
[ 61 aS follows: 
(71 WAMINATION 
IBI BY MR. WISENBERG: 
[91 Q 

1101 A 
State your name for the record, please. 
M name is Catherine Allday Davis. 

Ill1 Q Airight. And is that A-l-l-d-a-y? 
Il.21 A Yes 
I131 Q I’m going to ask you because our acou+cs are not 
r 14 1 state of the art to keep your voice up as much as possrble. 
1151 A Okay. 
1161 Q Also to answer questions that call for a yes or a 
r 17 j no. that 
(lsl”un-uh I’ tL 

ou answer “yes” or “no” rather than “uh-huh” or 
cause when, you’re Leading a cold. hard transcript, 

t19jyou can’t tzll whYeet;.er uh-huh IS yes or no. Ail nght? 
I201 

Q Okay. You are here today, Ms. Davis, pursuant to, 
t:::among other things, a letter immuni 

‘y 
agreement entered into 

[ 2 3 1 between you and your attorneys on he one hand and the Office 
[24]of Indepen~tyCeosvnsel on the other. Is that correct? 
!251 

.-. 
I61 A That’s correct. 
171 0 Because you’ve told us that you’ve looked at scme 
f9jof the printouts of e-mails that you had thought you had 
f9jgotten rid of those. Is that correct? 

1101 A That’s right. Yes. 
Q All right. Let me tell you a few things before we 

i::;get started Obviously, you know that as a grand 
j19jwrtness that 

ury 

y; here today. 
ursuant to your oath you have to tel the truth 

A &OF underst;d that? 
1 

0 lf%ere are an questions that we ask, like just 
I :!I happened there that are ina rculate that you don’t 
I 1s r understand. olease ask us to rephraie them. 

- x’i-f you need to talk to your attorney ou 
;;;;will be all&&d a reasonable opportunity to go out and ta k *r 
122110 your attome Do you understand that? 
1231 A $es. 

Q Okay. Do you understand also that your letter 
~::~immunity agreement you signed with us requires you to 

Page 8 
fljcooperate truthfully and fully and tell the truth at all 
izlbmes? 
i3i 
141 
151 
161 
171 
t81 
[91 

r,n, 

hand the 

A Yes. 
MR. WlSENBERG: 

Q Ms. Davis, can you tell us how old you 
A Twen 
Q x And w 

-four years old. 
at is your marital status? 

A I’m married. 

that, l% 

are? 

.--> 
1111 Q And where were you born? 
I121 A Honolulu, Hawaii. 
1131 g And where,do you live now? 
I141 
t151 Q 

I currently live In Tokyo, Japan. 
And how Ion 

1161 A Eleven mont i! 
have you lived there? 

s. 
1171 Q Okay. And wh did you move there? 
1181 A 

Q 
I moved there or my husband’s work. ? 

1191 And do you intend to return to the United States 
12olsome dav to live? 
i&j -A Yes. 
I221 Q And do you know approximately when that is? 
t231 A Approximately, it should be this summer. 
t241 Q Oka And you intend to return to live where? 
(251 A Port and, Oregon. r 
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Q And that’s because, amon 

\i;attorneJ advised you that you should do t 8 
other things, your 

at. Is that 
t3lwrrect. 
(41 A Yes. 
151 Q And the primary reason for that, correct me if 
[ 61 l’m wrong, in fact, the Only reason for.that, correct me 
17 1 if I’m wrong, is that some of the e-mails that Ms. Lewrnsky 
[ 9 1 sent to you and you sent to her in early February you erased 
[ 91 and/or attempted to erase from your machine, your husbands 

f ~o]computer.~ls th;;prrect? 
till 

Q And I understand that the reason that you did that 
( :: i is because these e-mails were - this computer was your 
j I 4 1 husband’s company computer that was supposed to be used for 
I ~s~offrcial business. Is that correct? 
il61 A Yes. 
1171 Q You did not erase or attempt t;rrazra/ese e-mails 
[islat the request, direction, directly or indirect 
[ 19 1 Lewinsky or anybody acting on her behalf. 7, s that correct? 
j 20 1 Do you need me to rephrase that? 
1111 

$ 
Yes. 
Oka 

:i:ie-mails at the dire cl! 
I understand that you did not erase these 

ion of Ms. Lewinsky or anyone acting on 
~24 1 her behalf. 
:L'51 A I did not. Right. 

I : 1 0 131 backgrour$f is 

t41 
151 AQ 

161 171 2 

181 
191 

I101 
iiii A 
1121 
t131 
1141 i 
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Can 

? Colege. r 
ou tell the grand jury what your educational 

;t;z?an undergraduate degree. 

Lewis 8 Clark College. 
Okav. And where is that located? 
Portfand, Oregon. 
And your de ree was in what? 
I have a Ba 
PA,“:: ~~$&rently employerfin Japa??. 

elor of Science in sychol 

And-what do ou do? 
I teach Englts .L to Japanese business people 
Do you know Monica Lewinsky? 

ilSl A Yes: 
MR. WISENBERG: 

[ :7” jexcuse me - that Ste 
P 

hen 
Let me interrupt and say - 

Binhak of the office of Independent 
r19jCounsel has entered he grand jury room. He is present. He 
ilgjis extant. 
1201 BY MS. WIRTH: 
I211 Q Do you know Monica Lewinsky? 
1221 A Yes. 
I231 Q 

A 
And how do you know her? 

1241 I met her at college. 
I251 Q And what year in college did you meet her? 

OIC-Starr faie 1 lo Page 9 
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I. - A 
r-- .- Q 

It was our senior year, fall of 1994. 
And she was also a psychology major? 

(2‘ A Yes. 
!4: Cl 
!“ A 

How is that you only met her in your senior year? 
She started In our junior year and I spent 

F 6 j rwo-thirds of our junior year abroad. 
(” Q 
:2: 

And you graduated together? 
A Yes. . 

!s: Q Now, can you tell the grand jury what your 
[ ::. relationship with Monica Lewi was like in college that 
i I : : last 

7 
ear? “kK How dose you were. ow much time you spent 

t ;Z : toge her, that sort of thing? 
A Well in the first semester we saw each other 

f r: j mostly at social fun&ions parties and I had classes with 
1 i5. her, but we didn’t become very dose until the beginning of 
1: 6 i our second semester. 
(1:: Q And can you describe for the grand jury the kind of 
; i; ; person that she was In coke e that ear? 

A Well as my &nd sk was serious at school, she 
:;r: ;was fun to be with free time and she and I talked to each 
:tl ;other a lot. 

Q 
j::jdid you go where did she o. 

Now what happened when you both graduated? Where 

A I stayed in Portland for a few months and she came 
!::ito Washington, I think around a month after or maybe less. 
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!: i I can’t exactly remember. 
12. Q So this would be the summer of 1995. 
(3. A Yes. 
:4: Q And did you remain in touch with her? 
IC. 
_-. A Yes. . 
15: Q 
.-. A 

And how often wouki you speak to her? 
That summer, I think we spoke probably once every 

j::weekorfewweeks. 
.i. - Q And did you come to see her in D.C., in Washington? 

,.^ A Yes. I was coming out to the East Coast to meet my 
,:I jfamily and I spent about five days with her in Washington, 
::..:DC. 
,- > :__ Q Okay. And where was she working at the time? 
.. . .-. A 
‘. : ,--. Q 

She was an intern at the Executive Offrce Building. 
Okay. And did you visit her at the Old Executive 

: :; : Office Building? 
.I- .- A Yes 
..: .-- AQ And did you meet any of her friends at that time? 
I 5 Not fnends. I met a couple of people that she 

i: : worked with. 
7.. :--. Q Do you remember any names? .~-. .--. A No. 
‘̂ i‘ c--. Q She had an internship at the White House at that 
:r;.time? 
*,:- L-d A At that time? 
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_. .-. Q Yes. . . . A No. At that time, her internship was just at the 
i <. Old Executive Office. 
[4: Q But it was an internship. 
.:. L-. A Yes. 
iF’ Q That was her titie. Do you know how she ot that 
i; ; job. by the way? Do you have any knowledge as to how Wat 
: 3 i came about? 
:?I‘ A She had something - an application and I think she 

: i 3 i had an interview. 
j::. 
f :::wav? 

Q Have you met members of Monica’s family, by the 

!:3: 
.:I: 
:.:. .--. 

A Yes. 
Q 
A 

Who have you met? 
I met her father. her stepmother, her aunt, her 

1. r. uncle and her mother. And her grandmother. 8-e. ,.-. Q Okay. 
i f : : and her grandmother? 

And where did you meet her mother, her aunt 

.-- A I met them all in Washington. 

.-n. .-- 0 And where did you meet her father and stepmother? ,-. _- A In L.A. 

._-. Q Now, after 
;s!.when you returned to Port and. Oregon? Y 

ou leh D.C.. did there come a time 

‘-2 .- A Yes. 
__ Q And you continued to live there until when? 

Page 10 to Page 15 
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April of ‘97. 
And during that period 

Monica Lewrnsky? 
of time, did YOU remain in 

[41 A Yes. 
(51 Q How did ou remain in contact with her? 
I61 A Primarily ‘$ y phone and I saw her a few times. 
I71 0 And can you tell the 
18 1 of time about the occasions on whr .cf 

rand jury during that period 

A 
you saw her angerson?. 

After that August of ‘95 she came to ortland in 
t:i;the fall. I think it was October. And then I didn’t see her 
t 111 again until a 
I 12 1 December o & 

ear later. She was in Portland briefly in 
96 and the next time I saw her was In Hawaii for 

iljjmy weddin 
(141 8 Was she in your wedding? 
1151 A Yes. 
I161 Q What was her role? 
I171 A 

Q 
She was my bridesmaid. 
Now through your communications with Monica during 

[ :ii that period of time did ou learn that she eventually got a 
tzolpennanen~job ;;k W&te House? 
(211 
I221 Q And do ou know what that job was? 
1231 A I rernem L the Office of Legislative Affairs, but I 
(24 lcan’t remember if that was the permanent or the intern. 
t z 5 1 That’s what I remember from the White House. 
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Q And during this period of time, how frequently were 

i:;you speaking to her on the telephone when she had her 
~3lpermanent job at the White House? 
[41 A I think around once a week, if I can ‘ust sort 
rs,of - you know, from what I think of how our friends Ii 
I 6 1 that we soeak about once a week. 

up IS, 
Mavbe occasionallv more 

i 7 i than that: but on average I’d say once 6 week. - 
0 And did she talk to ou about her job at that time, 

Iii the permanent ‘ob in Legislative A 
(101 A \es. 

fv airs? 

1111 Q Did she tell you anything about who her friends in 
[ 121 Washington were? 
1131 A Yes. 
I141 Q 

A 
Any names that you recall? 
I can’t remember when I first heard about Ashley, 

I:zibut, you know, I heard about Ashley Raines during that time, 
~1711 think. 
IlEl Q And, by the wa 
I 19 1 Monica’s other friends outside b 

are you familiar with any of 
ashmgton? 

1201 
l211 

A Yes. 
0 Have YOU met anv of them? 

I221 
[231 
I241 

A Yes. - 
0 
A 

Who have you met? 
Well, I know all her friends from college and I 

tzslknow a woman named Natalie from L.A. I can’t remember her 

Page 15 
t 1 Ilast name. 
I21 Q 

A 
Have you ever met Neysa Erbland? 

I31 No. I nevermet her. 
141 Q Do YOU know about her? 
i5i 
ICI 

A Oh,yes. Yes. 
0 Who isshe? 

L-1 

171 A She’s a friend of hers from high school who she’s 
[B jseen since high school. 

Q Did Monica ever discuss the President with you 
[:iiduring theime$hat she was working at the White House? 
1111 
[I21 Q And can ou tell the grand .ury basicall from what 
t 133~~ remember from the &gin,$ the kinds of thinqs &at 
t 14 j onrca would discuss wrth you a out the Presiden 

A From the beginning, I remember her just -when she 
I:z;told me that she had first seen him and then met him. I 
[ 17 Ican’t remember exact dates, but that sort of progression. 

0 Okay. And did there come a time when she began to 
I :ildiscuss the nature of her relationship with the President 
r?nlwith vou? 
.--A , 

L211 A Yes. 
I221 Q Okat And, a ain. startin from the be inning, 
tz3lwhat do ou recall t at she tod you abou the nature o her 

x, 
9 9 7 

I 74 I relations IO with the President? .-., 
[251 A Well. it just began with -just sort of this - 

OIC-Starr 
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Page 16 
j 1 lyou know, she’d seen him and then she’d met him. She met him 
[Z 1 in the White House and then also at a couple of functions 
t 31 that I think she had been to. That was, you know, the 
(4lbeginning. 
IS1 Q Oka . 
[ 6 1 about the ‘c, rtur;z;. 

And di her discussions w$h you continue 
er relabonshrp with the Prestdent? 

[71 
ia Q And what did she eventual1 

A 
tell you? 

That she was had and was onnrng a sort of a 
t ~~icloser. I guess, relationship. 

f 

Q 
I :: 1 the President? 

Okay. And did she tell you she was meeting with 

1131 A Yes. 
Cl41 Q Okay. And what did she tell you about that? 
[15! A That she had met with him alone. 
I161 Q Did she tell you where that took place? 
I171 A Yes. 
[181 Q Where? 
I191 A At a small office connected to the Oval Office. 

Q And when she told you this, was she a permanent 
[:ilemptoyeeg thFeyite House at that time? 
I221 
[231 0 
rzrlplace? 

And did she tell you when these meetings took 

I251 A When - like - 
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t 1 j relationship with the President besides the fact that they 
121woke? 

[31 A Yes. 
[41 Q What did she tell 
(51 A 
161 Q 
171 A 
i 8 j together. 
191 Q And do you remember when she told you this? 

[lOI A 
1111 
i12i 

Q 
Late ‘95, early ‘96 
And was this in a telephone conversation? 

A Yes. 
0 Can you tell the grand jury to the best of your 

i::imemory what she said durin that tele hone conversation? 
A This was the irst time t at she had told me tha: ? ii 

I :‘6; it had become more personal and she asked me not to tell 
tl7janyone. induding,my mother, and I said yes. But then she 
t 18 jsald not even Chns. who’s now my husband, and I said then 
t lsjshe shouldn’t tell me. And she said d was all right to tell 
tzojhim. Then she told me that she had one to thus side office 
121 land had like kissed him and some ot I! er things. 
I221 Q 
r23lwav? 

Okay. And have you ever told your mother, by the 

i71; - A NO 
1-71 

I251 ‘Q .N&v, did there come a time when she discussed with 
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111 Q Like time of day. 
I21 A I remember them to be in the evenin 

Q 
at night. 

1Z1were arranoed or set uo? 
Did she tell you anything about how hese meetings 8, 

. -, 
I51 
[61 
I71 
[8!M 
[9! 

[lOI 
1111 

there 
A 
was 

i 

Yes. ’ 
What did she tell you? 
That there was the help - I remember her telling 

the help of Be 
% 

Cume. 
And who was etty Currii. to your knowledge? 
The President’s secretary. 
And had you ever met Betty Currie? 

1121 A No. 
1131 Q 
[ 14 1 take 

Did Monica tell you how often these meetings would 
place or do 

t 151 discussions with K 
ou have a sense of that from your 
er? 

A Yes. I think she told me probably after almost 
1::; every one, but I can’t exactly remember how many, you know, 
( IB 1 between weeks or - 
1191 Q Did their frequency change over time? 
[201 A Yes. 

Q What can you tell us about that based on your 
i:::conversations with Monica? 
[231 A It seemed to me that they got fewer and far between 
[24 jafter she left the White House. 
[251 Q For approximately what period of time did your 
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t 1 j discussions with Monica continue about this subject? From 
I 2 lwhen to when? . . 
Iilchangin 

A Well, when she to@ me about the sort of 
- the more 

3 r 
rsonal relationship, I remember it 

t 5) to be ed er the end o 1995 or very early ‘96. And it 
I 6]~1ntinued until late ‘97. 

Q Now, did she tell you in relation to the meetings 
[ii that she haAd wi;\\e President whether they talked? 
(91 

Q 
I:Fl]talked about? 

And what kinds of things did she tell you that they 

/::iabout 
A I’m sure she didn’t tell me everything they talked 

*I f 
ou know ste by step but I was led to belleve by 

t 14 1 her tha there was a ot of sort’of personal discussion about 
t 151 her lii and his life. I remember on one occasion her 
tisjtelling me that they talked about his mother after she had 
jl7jdiec 

I:;;tolc 
I201 
[?I 
,?I 

3. 
0 Any other discussions that come to mind that she 

I you about? 
A 

: j his mania 
I remember her telling me that they talked about 

e. 
.-?I 8 Okay. And what do ou recall about that? 
1231 A That he told her that r, e was committed to it over 
124 jtime. 
[251 Q Okay. Did she tell you anything else about her 

OIC-Starr 
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tljyou the fact that the nature of her physical relationship 
r 2 jwrth the President changed? 
I31 A Yes. - 
[41 Q 

A 
What did she tell you? 
She would tell me about the sort of specific - I 

[z;dont know how specific. but to me specific sexual things 

Q 
I :i idiscussions with you. 

Who qave who oral sex, according to Monica’s 

[I91 A 
Q 

According to her, she gave him oral sex. 
Okay. And do you recall what specific places she 

i:iltold you that the President touched her? 
L.221 A On her breasts and on her va ina. 
~231 Q 3 Did she tell you anything else 
1241 A About? 
(251 Q About the nature of her physical relationship. 

Page 21 

III A You mean more details? 

!:lmind. 
Q Anything more specific than that that comes to 

A Yes. 

I101 Q Okay. All right. Now, when she was talking to you 
f I I labout these thinqs. did YOU believe her? 

A Yes. . 

123) 
l241 
I251 

Had you ever known her to lie to you? 
A No. 
Q one else? 
A 

Had you ever known her to lie to an 
To lie to anyone else? Anyone else I mean, not J 

Page 16 to Page 21 
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Page 22 
i 1 Ifirsthand. 

Q And can you tell the grand ju 
j:;discussing these things was there anything 
[ 4 1 talked. including any emotional reaction that she seeme 
~51 be having when she was talking to you that led you to believe 
[ 61 that she was tei,ltng the truth? 

IL A ‘msoT Q Well, w en she was talking to you about her 
f s~relationship. did she seem at times happy, upset, concerned? 

f~o]What kinds of things did you hear in her voice that led you 
t 11 lto believe that this was the truth? If anything. 

A I mean 
i:$iSometimes upset and 

es. there was a range of emotions. 

Q Now, durin the bme that you were talking to 
‘f!ustrated., but also happy. 

i::iMonica about her relations up wtth the President, would you 
t 16 j also discuss other things? 
[l-J1 
I181 
1191 

A Yes. 
Q What kinds of other thin s? 
A 9 Many other things. My I e. other aspects of her 

f20llife. 
l2ll Q 

A 
What was going on in your life at that time? 
I was - I had been seeing 

i::jsumrner of ‘95 and the following 
124 !I bought a house. It was many t I? 

ear we go enga ed and 
T husbcd from the 

tngs on my end. ark 
f 2 5 1 Some school. 
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Q And what about on Monica’s end? Did she talk about 

iiiother things as well? 
A 

f i i specific sort of 
Yes. We talked about different things with work, 
- 

t 51 the Pentagon an J 
ou know, especial1 after she went to 
started traveling. fhings like that. Then 

16 1 also maybe other people she had seen, other trips she’d 
[-i;taken. 

Q 
IiiWhite House? 

Now, did Monica discuss with you her work at the 

llnl A At the White House? .--> 
111‘ Q Yes 

A Mm-hmm. 
Q Did she tell you whether she was happy working 

rlrlthere? 

I :zi happy. 
A I don’t think she was - I don1 think she was very 

I think it started better than it certainly finished. 
cl?; Q Can you tell the grand jury anything that she told 
rls;you aboutzhy she was unhapp towards the end. 

I don’t think she elt kke she was ever welcomed r . 
I:ijby anybody working there or got along very well with anyone 
[ 2 I j working there. 

Q Now, did there come a time when you teamed from 
I::; her that shz lefty:; White House? 
I241 
1251 Q And did she tell you anything about why she left? 

Page 24 Page 27 

i A I remember her telling me about 
[: jspecifically with like Evelyn Lieberman, her not 
t 3 land her being upset about that. But there was also 
j 4 idifferent stones that I - I - I got from Monica that there 
t 5 jwere two different stones being told to Monica and so she 
t 6 !was confused at the time that she left also. 
17: Q What did she tell 

A I can’t remember E 
ou about Evelyn Lieberman? 
vetyn Lieberman’s position, but 

I!+ishe told me that she didn’t think Evelyn Liebennan liked her 
~lolat all and wanted her to leave the Whde House. 

Q Did she ever tell you anything that she had heard 
I: i leither from Evelyn Lieberman or from anyone else about what 
[ 1; i Evelyn thought of her? 
i14! A Oh, I do remember that there were - I can’t 
[ I 5: remember if she learned this after she left or before, but 
[ 16 1 there was this thing about somebody saying, I don’t know if 
(17 1 it was from - who It was from, somebod 
[ 1 s 1 sort of considered to be too close to the b 

saying that she was 
restdent and I 

i 19 :guess the work stalkin 
Q Okay. %I 

was used loosely. 
120: as there anything about Monica’s attire or 
r 2 I ; behavtor that concerned Evelyn, according to Monica’s 
~27 ‘discussions with you? 

!23: A Yes. According to Monica, I do remember some 
[:J comment about Evelyn Lieberman complainin about the way she 
(zs’dressed at some pomt. but I can’t remember w at tt was. 9, 

Q 
;:;occur? 1 

Okay. And when you say “eventually” when did that 

t believe we started talking about it on e-mail 
I : i when I mo:ed to Japan. 

Q And did she have nicknames for the President that 
I zi she used in talkkng to you? 
[71 
I81 
I91 

[lOI 
,111 

A Yes. 
0 
A 

What were they? 
I remember Handsome, Big Cree and The Creep. 

Q And do 
J 

ou know why she used t k ose nkcknamas? 
A Well. I on1 think she wanted to use his name and 

iii i I guess it sort of came 
%I? 

one out of affection, the other 
j 13 j not out of affection, but 

Q Okay. 
of frustration probably. 

i :: 1 President a Valentine? 
Did Monica ever tell you that she sent the 

,__, ~~ ~~ 
I161 A Yes. 
I171 0 

A 
What did she tell you about that? 
She told me that she had written it and sent it in. 

i :“9 1 I think it was to the pes&lu;t assume that she told me, 
jzojand that shy? ho 
1211 iF at she hoped that he saw it? 

A Yes. 
Q And do you remember who the Valentine was addresse 

A I think It was to Handsome. 

-- 
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I7 1 0 Did Monica ever tell you that Evel 
;;;seen her, being-M l-r 

n Lieberma- had 
mica. an here in the White ouse and 

I 7 1 exoressed some L-1. r 
? concern a r out that? 

I41 A Yes. 
ISI Q What did she tell you? 
[61 A 
[~lshe wasn’tQsup 

That S:I zd been caught, I guess, in places mat 

181 
!91 A 

Tu know what those places were? 
Do know where they were? 

!lOl Q Did Monica tell 
d 

ou? 
(111 A I’m sure she to1 me, but I don’t remember. 
1121 Q 
I131 A 

And caught bcvep directly? 
I don’t renvsm r rf was dtrectly Evelyn. 

1141 Q But Evelyn learned about it. at least - 
[ISI A Yes. Yes. 
I161 Q At taast according to Monica. 
I171 A Mm-hmm. 

Q All ht. Now did Monica tell you that she was 
i:tlasked to leave the %ite Ho&e? .--, 
1201 A Yes 
I211 Q 

A 
Okay. Did she tell you who asked her to leave7 

I221 I don’t remember. 
[231 Q You said a moment ago that there were two stories 
[ 24 1 that Monica heard 
I251 A Right 

Page 26 
Q Can you tell the grand jury what those were? 
A If I remember corn&Iv. the other one was related 

1 s 1 story that seemed at the time to both of us more plausible. 
Q Which is the story about the dressing and being 

r izl caught in places where she shoukin’t be? 
!I11 A 
! 12 1 too close. 

Yes. And people there worrying about her becoming 

,131 Q Too close to - 
L - - 1  

:141 A To the President. 
!I51 Q Okay. All right. Now, during the time that you 
! ~sldiswssed Monica’s relationship with the President with her, 
[I 7 twera there conversations between the two of you on the phone 
11 s I about that? 
[191 A 

Cl 
I’m sorry, about what? 
When 

/:;;with the President, d d 
ou discussed with Monica her relationship 

Izzlher? 
you talk about that on the phone with 

i231 A 
j241 

1251 

YeS. 
Okay. And did you also discuss that in e-mails? 
Eventually. 

OlCStarf 
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[Ii [Ii 0 0 
[2lwas in it? [2lwas in it? 

Do you remember anything about the Valentine, what Do you remember anything about the Valentine, what 

A A Well she read it to me and I know it was like some Well she read it to me and I know it was like some 
I:iouote but I can’t remember. I’ve read it actually though I:iouote but I can’t remember. I’ve read it actually though 
i 5 1 in the’press since then. i 5 1 in the’press since then. She read it to me over the phone She read it to me over the phone 
I 6 I last vear. but I’ve also read it in like Newsweek or I 6 I last vear. but I’ve also read it in like Newsweek or 
i 7 j something since then. 
181 Q But at the time you remember that there was some 
r9iquote? .~ 

I101 A Yes. 
Cl Oka 

I :: j whether she had to d the r 6. 
Do ou know whether - did she ever tell you 

restdent before she sent in that ad 
f 13 j that she was going to do it? 

A I remember that she said that she had - I can’t 
i::lexactly remember if she had s oken to him and told him, but I 
j 16 1 remember she had said that s e had tried to give him that f: 
f 17 1 message. 

Q All ri ht. Now, dii there coma a time when you 
i:tlheard somethin w iii 

A ?es.. 
the President’s voice on it? 

1201 
[211 Q 

A 
Can you tell the mnd jury how that came about? 
It was on two d if? erent occasions that she played 

[::!for me the tape from her answering machine. 
I241 Q Were you in person or on the telephone? 
1251 A On the telephone. 

.~ 
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Ill Q Do you remember what the book was? 
I21 A Leaves of Grass. 
131 Q 
t 4 1 Monica? 

And you’re learning this through conversations wtth 

A Yes. And then I distinctly remember all the things 
izifrorn the Martha’s Vineyard shop. 

Q And what kinds of things do you remember hearing 
; i; about from the Martha’s Vineyard shop? 

Two T-shirts, a coffee mug or two coffee mugs and 

ou remember anything about the dress as she 

1201 
l-211 
I221 
1231 
I241 
1251 

Q Do you know what a schmat is? 
A Ido. 
Q Can ou enlighten us? 
BY MS. WORTH: 
Q Can you tell us? 
A It’s sort of a - not sloppy. but a casual kind of 
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0 Andcar . 
A 

I you tell the grand jury what you heard? 
Well she had told me - she told me rt was his 

I: Ivoice so when I lisiened I was listening sort of for his 
I 4 Ivoice’and it sounded to me at the tine enouah like his voice. 

0 And can you tell the grand ju?y anything you 
i z 1 remember about the two messaoes tn tears of their content? 
[‘I A Yes. I remet 

--Ai:-- IL_ IL-. 

_--- _ _ _ - _ - _- ..___ 
nbe;&%was sort of like “Aw. shucks. 

[s 1 I wanted to talk to you,” someurlrl me. tnat. 
9, 

I-2 I -81” I 
I glthink the other one was more like ou’re not there” or 

t lol”Aw, shucks, you’re not there” and the other one was like 
t 111 “Oh, I wanted to talk to you.” Soma sort of combination of 
tlzlthat. 

Q Can you tell the grand jury anythin 
i::l]volume or tone of the voice that you heard on the 4 

about the 

rlslplayed? 
ape she 

I161 A It sounded to me like a person who was keeping 
[ 17 1 their voice down, not whis but down. 

Q Now did s 
ring, 

! :“, 1 taoe or those taoes? 
R e ever tell you what she did with that 

;zo; ’ A I’don’t remember. 
Q Do you know whether she ever played them for 

I%ianybody else to ou knowledge? Did she tell you? 
f231 A ’ I c&n*1 remember. 
1241 Q Did she ever tell you during the course of your 
rzsldiscussions with her whether she had discussed her 
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[ 11 flowing dress. 
[21 MR. WtSENBERG: 

BY MS. WtRTH: 
Thank you. 

I31 
Q Now with respect to the hat pin, did she wear 

i:ithat. to your knowledge? 
161 A 

Q 
To my knowledge, she did. 

171 

isi 
She told vou she did? 

A Yei . 
0 All right. Do you know whether Monica gave the 

j :i;President ry pctznts, according to Monica? 
1111 
[121 Q 
[131 A 

What did she tell you? 
I remember the ties. I was reminded -well, no. 

[ 14 1 I don’t remember naturally but I read in 
“x e-malk about I 1 s 1 this book called The Notebook, but adua y I remembered 

[ 16 j esterday that I think she also gave him the book called 
[ 171 L eek Love by Catherine Dunn. 
II81 0 How do you spell that? 
I191 A What? 
1201 Q What kind of love? 
121; A Geek. 
t221 Q Geek? 
1231 A G-e-e-k. 
i24i 

I251 2 l?%e out a year or two ago. That’s what I 
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t I I relationshi 
121 1 

wit!;’ President with anybody else? 

131 Q Who? 
A In some form I think she had told her mother about 

i :i the relationship, Ashley Raines, Natalie, eventually Linda 
[ 6 1 Tripp, and I didn’t remember her telkng me that she had told 
r71Neysa. 
I81 Q You don’t? 
[91. . A I hadn’t remembered that she told me that she’d 

[lo]told Neysa. 
Ill1 Q Now, do you know whether an 
[ 12 1 had knowled e of the physical relationship be KY 

or all of those people 
een Monica and 

rl31the Presiden R .--, 
A I guess I don’t actually know s 

i :: i assumed they did. but I don’t know specifical y. p” 
cifically. I 

1161 Q 
[171YOU? 

And did you assume that based on what she had told 

1181 A I iust assumed it because she told me that. that 
ilsjshe told them. - 

Q Now, did you learn at any time that Monica received 
i:y 1 any presegs fr;;rthe President? 
I221 
[231 0 What did you learn that she received? 
[241 A Well, over time, I had heard about - that I 
i2 s 1 remember, I’d heard about the hat pin, the book. 
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t 11 remember. And then I also remembered yesterday about some 
rzlsort of figurine or something that she had given him. 
(31 Q Do you remember what it was of? 
141 A 

Q 
I remember a frog, but I’m not sure. 
Now, did you ever see any photographs of the 

Iz; President; Mo;;~‘s possession? 
[71 
[Bl Q 

A 
What did you see? 

t :iiFirst Lady. 
I remember one of her wdh the President and the 

I remember the sort of official shot of him. 
I 1 I I I know that there were others, but I don’t remember them 
~12jspecificauy. 

1131 Q And where were you when you saw those? 

I: !i the 
A 

others 
One she showed me in Oregon in the fall of ‘95 and 

I saw in either Oregon or Hawaii in ‘96. 
Q Now, based on your conversations with Monica did 

i :76jMonica ever tell you that she sent messages to the President?’ 
IIS1 
1191 

A Yes. 
Q After she letI the White House? 

izoi A Yes. 
1211 0 And how did she do that, based on what she told 
r221you? 

I231 A I remember it was with the help of Bett Currie. 
[241 Q And did she ever tell you how she wou d do that? 7 
trs]Monica? 
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(11 
!21 
I31 

$ Sgeesyfically? Like - 

I’m sure she did, but I can’t exactly remember. 
(41 Q Okay. And did you have any knowledge, based on 
[slyour conversations with Monica, as to what was in those 
16 1 messages? 
171 A Yes. In fact, she read some of them to me and 
[~lshe’d tell me about the content, but I can just sort of 
(9 1 remember the gist of some of them. 

(101 Q And what do you remember? 
Ill1 A Some of them were, I think - I don’t know, 
112 Iaffectionate, but, you know,. sort of wanting to see him and 
113)then others were maybe a lIttIe upset or sort of - 

Cl Do ou know whether Monica ever sent any audiotapes 
I::lto the President WI h messages on them? 7 

A It’s one of those thin 
/:;;now I can’t exactly remember if it’s 

s that sounds familiar, but 
%e cause I’ve read it now 

( 1 e 1 everywhere or - 
1191 Q Okay. Now, tell the grand jury what you.kno’+ based 
[ 20 1 on your conversations with Monica about what her relabonshlp 
(~1 lwas like with Betty Cur%. 
[221 A Well, I think she-l think she trusted her and 
[23]she liked her. I think she saw her as someone that could 
~24 1 help her and I was led to believe that they talked about 
r251things but not too specifically. 
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Ill Q 
Izlmean? 

When you say “talked about things,” what do you 

\:idiscussed 
A I don’t remember her tellin me that she had 
in detail what was the relations up, as she had to 7i 

[s]rne, the relationship between her and the President. 
0 You said you were unaware based on 

\ fl conversations with Monica what Betty Currie’s level o Y 
our 

[e 1 knowledge was about their relationship? 
191 A That’s ri ht. 

(10: 0 You tol 8 us a little earlier that there came a time 
[ 11 Iwhen Monica left the White House and she went to work 
I 12 1 somewhere else. Is that right? .~~. 
r13: 
[I41 $ yw”re did she go to work? 
Cl51 A The Pentagon. 
1161 Q And dqin that period of time - do you remember 
[ 17 1 when she kft the White 8 ouse. first off? 
[18! I only 
( 19 1 of ‘96 - yes, ‘96. 

remember naturally like sort of spring-ish 

12Oi Q 
i2ll 

That’s your personal recollection? 
A Yes. 
Q Okay. And when Monica went to work at the 

I::; Pentagon do you know based on 
~24 Iwhether she continued to see the 

our conversations with Monica 
& resident? 

1251 A I do know. 
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Lll 
I21 2 

What do you know? 
She did. 
Did she also communicate with him on the telephone, -d--e i3i Q 

[ 4 1 to your knqwleage < 
IS1 A Yes. 

Q And what do you know about those telephone calls? 
i76iFirst off approximately when in the day would they take 
[alplace. a&zdin 

? 
to what Monica told you? 

191 
. ~  1  

remember them belna mostly in the evening, at - _ 
rlolnight. 
Ill1 Q And when you say “at night.” before or after 
[lzjmidnight? 
I131 A I remember most of them being after midnight. 
1141 Q And did Monica ever tell you how Ion they lasted? 
I151 A How long the conversations - from w at I re ?I fmember. 
i I ni I don’t think that thev were that lona. 
--‘- ---- - ‘----a 17, And&d Monica telltou what was discussed during 

; ; 8; those telephone conversations? - .~~. 
I191 A Somewhat. yes. 
1201 Q And what did she tell you? 
I211 A Sometimes I remember it just being sort of talking 
~22 lcasually about someone’s daq and then also about her work. 
I231 Q Anything else. 
124; A Yes. 
[251 Q What else? 
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;:: A 
r-: I-. Q 

More personal things. 
Can you elaborate on that7 

13: A It was described to me as phone sex. 
Q Oka 

1: i times that occurred? 
. And did she tell you approximately how many 

A I’m sure she told me after it occurred almost every 
ititime. I can’t exactly remember. 
13: Q 

A 
Can you give a general approximation? 

r:zirnore than ten. 
I’d say around five. maybe a little more, but no 

t11; Q And what period of time was that durin ? 

[Zimaybe. 
A I don’t exactly remember. In ‘96, part o 31 97 

Q 
i::;Pentagon? 

Okay. And this is while she’s working at the 

I16! A Yes. 
Q And 

~:~jvisits as will duririz i 
ou also told us that there were also personal 
hat period of time? 

[191 
[20i Q And how were those arianoed? 

A Accordin to her, according’ to Monica, they were 
i%iarranged with the help o Betty Currie. B 

I::;during 
0 Okay. And when did they take place in terms of 

the day, if you know? 
i2Sl A W&l, I think some of them -the ones that 
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( 1: occurred during the day were on the weekend and then there 
IzJwere some at night. 

Q 
I? i with Monica? 

And this is all according to your conversations 
.-. 
(5: A Yes. 
161 Q All right. And did she discuss with you, Monica, 
[ 7 jwhat occurred at those visits? 
[Si A Someof it. Yes. 

Q And did she tell you whether she talked to the 
( : i j President prinf,‘:p”” visits? 
II?! 
[lr: Q And did she tell you anything else about what 
;;;;happened durin those visits? 

[lj 
A #es. 
Q What else did she tell you? 

‘16’ A She continued to tell me about some of the sexual 
117 jencounters that they had. 
[la: . Q Okay. And did those mr every time or just some 
[lgjbmes or- 

A I don’t remember them occurring every time. I 
I:” 1 remember that there were occasions that she -there were 
[ 2; i occasions that she actually went to the White House, got in, 
[23lbu1 didn’t see him. There were times where she went. saw 
~24 i him, and they just talked. 
(251 0 All right. Now, did there come a time when Monica 
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[ 11 be 

R 
an to discuss with you plans to leave Washington and move 

f:lto ew York? .~. 
13? A Yes. 

Q And did she tell you anything about her plans to 
i : i get a job in New York? 
16; A Yes. 

Q 
I’eithat effort? 

Did she tell you if anyone was assisting her in 

!3! A Yes. 
I151 Q What did she tell you? 
[l:l A Well, she told me about a lot of sort of 
[ 12 Idifferent - different names would come u I can’t remember 
113 1 under sort of which context. I was led to klieve that she 
[: 4 1 was, you know 

Q 
etting help sort of through the White House. 

‘did she tell you whether anyone specifically at the 
I i z i White House was helping her? 

A Well I think - I mentioned that - I remember 
f :i ! names like Bruce Lindsey, but I can’t remember the context. 
( 14 f Betty, I think. but I also was led to believe - not 
122 ;specificall 
t 2 : : me. Wha r 

I can’t remember exactly what Monica said to 
i was sort of understanding is that she was getting 

(22~ help from the President. 
!23i Q Did Monica ever tell you that she discussed with 
[ 2 4 : the President what her hopes, wishes were for a job in 
! 2 s : New York? 
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Ii! A Yes. 
12! Q What did she tell 

eJ 
ou about that? 

(31 A I think she want to be out of the sort of 
, 4 1 ovemment work and was hoping to be in the private - some 
i ;;$ind of pnvate company. 

Q Now, did she tellJou what places or persons she 
r 7 1 had intervy 722, in New York. 
131 
I91 Q What did she tell you? 

1101 A Job interviews? 
illi Q Yes. 
,111 A Well. there was one with the United Nations 
L--1 

1131 
(141 

Q Who did she interview with for that? 
A I know she spoke to Bill Richardson. I don’t know 

i 15 i if that was the actual interview. 
Q And did Monica tell you how that interview was 

j:76jarranged. whether she had an 
4 

asststance in getting the 
c 1 g 1 intervrew with Bill Richardson. 

A Yes, she dtd. It was somebody in the White House. 
If,‘,‘1 don’t remember it being specifically the President in this 
c 2 11 instance 
1211 0 
[231from the U.N.? 

And did Monica tell you whether she got a job offer 

[241 A Yes. 
12i: Q Did she tell you how she felt about the job at the 
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111 like maybe food or delivery within there. Something like 
(2 Ithat. 

I: 1 than what 
Q Did she ever tell you anything more about him cz:er 

X 
ou’ve just said? 

I51 I remember that she talked with him about thrncs 
I61 Q When you sa “about thin 

A ?-I,- WeU, I seem o remember 
ii) some point and her talkin 

r 
s ” what kinds of thin;57 

191 remember her telling me a 

rm - her being upse: at 
to him about - I don’t - I don t 
at she told him anything 

r 10 ~specifically about her relationship wrth the President. I 
r 111 don’t remember that. 

Q 
i ::i point she talked to 

But {ou have a general recollection that at sone 

i 14 j something? 
im because she was upset about 

iI51 A I seem to remember that, yes. That he saw her 
r 161 upset or something like that, but I can’t remember what she 
[17]told him. 
[181 BY MR WISENBERG: 

Q Do you recall dii she ever tell you, Ms. Lewinsiry. 
%lthat she would sometimes &I this Nel in order to find out 
i;;iif the President was in? , 
[221 A Hmm. I don’t remember that. 

Q Do you remember and this is a little more 
I:: 1 specific do you remember her teiling you that she called Nel 
r 2 s j or anybody else when Betty Currie wouM tell Monica the 

Page 41 

[l,U.N.? 
(21 A Yes. She wasn’t - she didn’t want to take it. 
I31 Q 

A 
Did she tell you wh ? 

!41 Yes. I think if was oo sort of similar to what r 
! j j she’d been doing at the Department of Defense. She didn’t 
: L. 1 want to travel as much for work. And I don’t think she 
i; iwanted to be in sort of a ovemment Oriented - 
i31 THE FOREPEWSON: Excuse me Ms. Wnth. 
19; MS. WIRTH: Is it time for a break? 

(131 THE FOREPERSON: It’s time for a break. 
ill: MS. WIRTH: Sure. We’ll take a break. 
[I.! MR. WISENBERG: 
[:31 MS. WIRTH: 
1141 THE FOREPER%J!o’%tj~~~~inutes. 
1151 MR. WISENBERG: All right. May the witness be 
i 16 j excused? 
11’1 THE FOREPERSON: Yes, she may. _.- ._ 
1131 
1191 

MS. WIRTH: You can step outside.- 
MR. WISENBERG: We will come and get you when 

i 2 0 j time to start up .a 
I211 
1721 

N-f d?kSS: Okay. 
ltness excused. Wfiness recalled.1 

I231 R c;lt,S,;BERG: _ Let the record reflect that the 
i 2 4 J witness has rer the grand juw room. 
1251 Madam Forepemon, do we have a quorum? 

CS 
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(11 THE FOREPERSON: Yes, sir. We do. 
MR. WISENBERG: 

\ziin the grand ‘u 
Are there any unauthorized persons 

141 T~Er@~~~ERSON: No there are not. 
151 Ms. Davis ou are still under oath. 
161 BY MS. WI& 
['I 0 ,Before we o any further, there are a few questions 
;$a~ha~g~;~rors wouk?like you to answer., Did you 

onrca at any tme any kind of tnnkets or gifts 
( 1 o 1 from fhe White House? 
[l?l_ A I remember getting some little boxes of M&MS and 
r 12 1 kttie Lifesavers. but I can’t remember if they were White 
i ii j House or Penta on. 
1141 Q 8kay. And she mailed those to you? 
I151 A Yes. 

Q Okay. In your discussions with Monica, did she 
I :t;ever mention to you any person at the White House named Nel 
[ 1s 1 or Nelvis? 
1191 A I think so. Yes. 
[ZOI Q 

A 
Do you remember anything about that person? 
If I remember correct1 , he was like - I don’t 

iiiiwant to sat;,he was a staff member, gut. I mean, he sort of 
123 idelivered t rngs or served somethrng. He was described to 
[24 jme. I think, as sort of - he was Filiprno. if I remember 
[25lcorrectly. and I think that’s the same person and he was - 
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j 11 President’s not in? Did Monica ever fell 
j 2 1 called Nel or someone r 

ou that she then 

;:;really bernjistra3t witI%% check Up O see If Betty was 
only thing I can answer with that is that I 

~5, know that sometimes she doubted Betty, but I don’t remember 
~6jspecifically the checking. 

Q You came and interviewed with your lawyers, 
Ii!Ms. Wirth and myself and FBI agent yesterday, is that 
L 9 1 correct? 

LlOl A Yes. 
Q I know there were some questions about - I thnk 

: ::i we asked you a question in 
r 131 have to make an excuse for Ill 

eneral about did anybody ever 
onrca. that she was in an area 

[ 14 1 around the Oval Office or the stud 
rlsjsomebody and the question was d 

and she was maybe seen by 
Id anybody have to say she was 

j 161somebody who she wasn’t or make some kind of an excuse for 
r 17 1 her. I don’t know if you recall that we asked a question 
rlsllike that. .~~. 
(191 
[201 
1311 

A Yes. 
Q And what is your answer to that question? 
A I recall a couole of times her tellina me that 

;;; ithere were sort of like dose’calls. I remember at-some 
(231 oint maybe somebody trying to sort of, yes, make an exwse 
124 I or her being where she was. P 
[251 Q My next question to you is do you recall Nel in any 
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I; ;r:iebein 

hoc? 
connected with any of that stuff she told you about 

y maybe having close calls or someone having to make 
I 3 J an excuse? 
141 A No, I don’t recall that. 

Q Do you recall her telling you that Nel woutd tell 
I zi her - maybe tell her when the coast was clear in terms of 
(7 Ivisiting the President? 

A To be honest that sounds familiar, but I can’t 
I “, 1 remember specifics of that. but it does - I mean. I know 

[ I o j that there was - I remember thinking it was stran e that she 
111 ,was talkin 
[ 12 j to him a lo , but I can’t remember the specifics of like if 9 

to him and it seemed like she was so I! of talking 

[ 131 he helped or if he didn’t. 
[14I MR. WISENBERG: That’s all I have. 
1151 BY MS. WIRTH: 
[I61 Q You mentioned a moment ago that Nel saw he: upset 
I171 A Mm-hmm. 
1181 Q Dii he see her upset in the White House? 
I191 A I think so. 
[201 0 Do you remember what she was upset about when N 
[21)saw her upset? 
1221 A I remember that it was related to after - 
ijiisomething while she was seeing the President, 
I241 Q And did she tell you whether she discussed wit7 him 
rzslwhen he saw her upset why she was upset? 

Page 40 to Page 45 



BSA Catherine Allday Davis, 3/17/98 

::I A I remember that she discussed with him something, 
: z 1 but I can’t remember - for some reason, the way I 
: 3 1 interpreted the way she spoke to him and the way she spoke 

was sort of like nothing specific, everythtng 
but nothing specific. 

i6! That was my impression, that she had never 
! 7: said anythin s 
i 3 1 me, but that %p” 

cifrc to these pea le the wa she had to 
o h of them were so rf of - had x- rs, sort 

[g]of understanding or something. Not undentandrng, but 
t 13 1 it was this implied thing, but that she had never spoken 
t I i ~specifically to these people. ThaYs the tmpressron that 
[:2il got. 

iiziand Nel? 
Cl And when you say “these peo@e.” you mean Betty I 

t 1 Ioccasions. she’d tell me what she was wearing to a certain 
r?lfunction or a oartv where she saw him. 
.-I --- - -r- ~, 

I31 Q Hrm bein the President? 
I41 A Yes. So ere’s more than one that she told me 
[slabout. 

Q Oka 
I76ldothina that she ta Ii 

Do you remember any particular item of 
ed to YOU about? 

isi - A All of them? 
t91 Q Anythin 

A Yes. v? 
specific that comes to mind. 

ell, I remember a pink - I think it was 
I :F ia pink strapless dress for a function. I remember that 
t 12 j she told ma she wore a red dress to his birthday party in 
[131New York. 

I ::; to meetin 
Q Do you remember any items of clothing that she wore 

9 
s with the President, you know, the one-on-one 

ti6jmeetings. 
I171 A Yes. 
1181 Q What do you remember? 

I:iidress. 
A I remember her telling me that she had worn a navy 

1211 0 And is it a dark blue? 
1221 A Yes. 
1231 Q And what kind of dress is it? 

A Well if I remember correct1 
i::&en before. I remember it being short, I t ri 

it’s a dress I’ve 
ink. 
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._.,- 
115: A Yes. 
I161 BY MR. WlSENBERG: 
I?71 Q And when you say ‘nothing specific.” you mean about; 
t 1s 1 the relationship? 
[I91 A Right. 

Q Do you recall Monica ever telling her that Nel had 
~I~icomplaine~ to k;.about anything? 

j 

I221 
0 Do you recall her sayin 

i::;effect that Nel had complained about t i! 
to you anything to the 

e way the study looked 
t 2 s ] or the condition of the study after one of Monica’s visit to 
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telling you that Nel had I 

Pardon me for that interruption. Did she ever tell 
! 7 1 

): 
ou 

; 3 1 
anything to the effect that Nel had warned her or sard to 

er “You’d better watch out or you’re going to be the next 
i 91 Paula Jones?” 

r-71 A I remember a sentiment like that. but I don’t 
i I I; remember who it came from. 
I:21 Q Okay. But she said that somebody told her 
i : 3 1 something similar to that? 
i:4! A Something like that. Yes. 
. . - c-31 Q 

A 
Okay. Somebody told her something to that effect? 
Yes. Sort of a warning about a sort of - I don’t 

! t!; know if it was the next Paula Jones per se. but a sort of 
~ 

1 I? jwaming. I 
!:?I Q 
(‘51 A 

But you don’t remember who it was? 
I don’t remember who. I 

;?:I 0 
r:z;waming? 

Did she tell you what she said in response to that 

::31 
!24] 
[:5! 
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Ill BY MS. WIRTH: 
0 Returning to your testimony that Nel saw Monica 

15 i upset you said a moment a 
t 4 1 White’ House and that you a so thought she had just met with P 

o that he saw her upset in the 

( 5 1 the President. 
i61 A Mm-hmm. 
:71 BY MR. WISENBERG: 
191 Q Is that a yes? 
!91 A That’s what I think, yes. 

1‘01 Q No, because you said “Mm-hmm.” iilj A Sor Yes. - 
il21 BY Ms. ZRTH: 

0 When he saw her upset, was she just coming out of 
i iii the study? Did she tell you that? 
ii51 A Oh, I don’t remember where. 

Q Before the break you talked about some items that 
i if 1 Monica received from the President from Martha’s Vineyard and 
I 13 I there was a dress included in those items. 
. - - 1  

::91 A Mm-hmm. 
i23! 0 Do you remember discussin 
i 1: 1 Monica during your conversations with her t at relate to what 31 

any other dresses with 

122 Iwe’re talking about here? 
!I.31 A Mm-hmm. Yes. 
:24! Q 

A 
What do you remember? 

“5’ .- > I remember her telling me - well. on different 

Page 50 
Q Okay. And is it like a cocktail dress or a 

I: i business dress? 
A Not really either. I remember this dress, if I 

I:: remember it when she was describing it to me it’s sort of 
rs~short-sleeve. sort of around the knee-rsh. but not reallv a 
i 6 i cocktail a .business dress. 

- 
or 

171 
181 

AQ tgz ~0;~;; gsn this dress? 

191 Q 
A 

Okay. And what did she tell 
[lOI She told me that she wore rt o a meeting with him. 3 

ou about the dress? 

Ill1 Q Okay. And did she say anything about what happened 
t 12 1 to the dress after that? 
I131 
I141 
I151 

A NO. 
BY MR. WlSENBERG: 
Q Did she say what happened at the meeting? 
A Yes. 

I 
1161 
[I71 Q What happened? 

A They talked about some things and I seem to 
! :ii remember that there was sexual contact. .__,._ - -- ~~ 

Q All right. Anything about the dress in relation to 
i:iithat sexual contact other than the fact that she wore it? 
1221 A Not that I can remember. 

Q Did she make any comments about the condition of 
f::ithe dress after the contact? 
. -  ~ I  

r251 A Not that I remember. 
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Q When do you recall the conversation between you and 

!:iMonica Lewinskv takina olace about this incident? .-a 
[31 A 

Q 
I fhink it-was this January. 

IZjrelation to - 
And do you recall how - did she indicate to you in 

161 
i ; i lawyer. 

A Can I stoo for a second? I need to talk to mv ,.a, 

MR. WISENBERG: Sure. When you come back, just 
i;:knock at the door and then we’ll come and open it. 

[IO1 THE WITNESS: 

Okay. 
[111 
1121 & MS. WIRTH: 

he witness was excused to confer with counsel.) 

Q Do ou recall any comments that Monica made to you 
I ::iin conversation wit t; you In relabon to any dress that she 
I I =,I wore durina a visit wrth the President? .--. 
Cl61 A Yes. 
1171 Q 

A 
What do you remember? 
I remember her telling me that she wore this - 

I :Elthis dark blue navy dress. 
Q And do you recall any comments that she made to you 

I:; j about a dress this dress or an 
trzlthat she had with the Presiden r 

other dress, afler a visit 
? 

1231 A Yes. I remember a comment about “I wonder or “I 
~23 1 hope” - “I wonder if he’s going to pay for the d cleaning 
[zs 1 of a dress.” I don’t remember if it was specifica ly that 7 
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[ 1) blue dress. 
[I: BY MR. WISENBERG: 

Q And you’re not sure it was the same - as I 
I :i understand it you recalled this as we were questioning you 
I 5 I about the blue dress. correct? .-. 
[61 A Yes. 

Q You’re not sure that this statement by Monica was 
Ii j in reference to the blue dress, correct? 
191 A That’s correct. .-. 

IlO! Q Could have been, but ou’re not sure. 
[ill A It could have been, b UT l+m not sure. 

Q And you don’t know for sure if it’s the same 
I :: i conversation in January that you had been describin 
I I 4 i the blue dress. but it could have been. h that wrre 2 

about 
? 

iisi A That’s correct. 
Q And when there was later some publicity after the 

1:; ;Monica Lewinsky story became nationwide news, apparently 
I 1s 1 there was some publicity about a dress? 
i19i A Yes. - 
1201 Q 
I211 I211 A A 

Did you make a wnnection in your mind - 
Yes. Yes. 

1221 1221 Q Q And tell us about that And tell us about that 
A A I remember at some point hearing on the news about I remember at some point hearing on the news about 

:::;a blue dress and I suddenly was shrxked at the memory, that :::;a blue dress and I suddenly was shrxked at the memory, that 
tzslthat was something that she had told me she had just worn. tzslthat was something that she had told me she had just worn. 
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[II 
[Zlto- 

I31 
I41 
151 
162 
171 

THE FOREPERSON: Ms. Vvirth, I need to remrnd you 

MS. WlRTH: Keep my vorce up. 
THE FOREPERSON: Please. 
MS. WlRTH: All right. 
@Yk 1s. WIRTH: 
0 The arand iurors have a few auestions about vour 

; s i relationship with you’r lawyer. You’re represented by counsel 
[ 9: here today who is outside, wrred? 

ClC: A Yes. 
[111 BY MR. WISENBERG: 
I121 Q What is his name? 

A James Bensfield 
BY MS. WIRTH: 
0 And how did you~wrrte to retain him as a lawyer? 
; 2; ymrny how drd I find him? 

A - He is a friend of a vetv dose familv friend. 

I try to 
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0 Okay. Asfarasvou k 

ii ;or indirect1 
171 l 

by ;,on behalf of I 
now, was he referred directly 

M&rica Lewinsky? 
i-1 

0 As far as you know was he referred to you directly 
I ‘,i or indirectlv bv or on behalf of the White House? 
i6i A -No. 

0 Are you part of any - you and your attorney part 
Ii iof any joint defense a 
I gf aareement with any o 

reement or information sharing 
w er wttnesses? 

rioi 
Ill> 
Cl21 
113; 
114: 
1151 
,lC, 

A No.- 
MR. WISENBERG: Okay. 
BY MS. WIRTH: 
Q Okay. Getting back to the subject of gifts that 

Monica received from the President, do ou know anything 
about what hagpened to any of those g if& after Monica 
received them Drd she ever have anv discussions with vou 

t 17 1 about either disposing of the gifts 
t 1s Igifts, givin 

%, 
-9 them to someone else. 

etbng rid of the 

Cl91 No. 
[2L7: Q 
t 2 : : Betty Curni? 

5: _I Q 
i~;:her mother? 

’ 

Did she ever discuss with you giving any of them to 

No. 

[15’ A 

OIC-Starr 

Did she ever discuss with you giving any of them to 

No. 
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[I: Q 
r71vou? 

Did she ever discuss wtth you giving any of them to 
.-., ~~ 
13; A No. 
[4i BY MR. WISENBERG: 

Q 
I z i the fact that she possessed these grfts 

Did she ever appear to Lou to be cOncerned about 

(71 A No. 
13: BY MS. WIRTH: 

Q 
t : i i were discussing a 

Okg. Now, I’m $yto&ettu$;;g s~~E,,w 

t 11 Iefforts to 
ually before 

et a ob in New York and we had discussed the 
,121U.N. iob. 8. b rd s e want a iob in the private sector in New 
ii31York? 

1141 A I believe so. 

[24 IalSO. 

[251 Q Meaning in Washington? 
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Cl1 A Yes. 
IZ! Q Dii an one assist Monica, to your knowtedge. in her 
t3jefforts to get a ‘ob in t e pnvate sector in New York? 
[41 A 

r[zi 

fo my E.,ed,j y es. 
Q Whatdid she tel ou? 
A She told me abo Vernon Jordan. 

[7] Q Okay. And what did she tell 
d[ 

ou? 
IS! A Like she told me that he - I r&Y know who he 
t (1 Iwas really, but she told me that he - you know, she was to 

t lo: have a meeting with him and had a meetin 
%. 

wrth him and that 
t I I 1 he was going to help her get interviews at rfferent 
t 12 1 companies. - 

0 Did she tell you whether he had any relationship 
i : d i with the President? 
[lji A Yes. 
I161 Q What did she tell you? 
[iTl A She tokl me that he was his best friend. 

Q Did she tell you what happened at the meeting that 
i::ishe had with Mr. Jordan? 

A Not specifically, just that they talked about job 
1 zp 1 issues and thin s. 
(221 0 Wnd is there an e-mail that relates to that from 
t:3]Monica to ou? 
(241 x Yes. 
1251 Q And dii she ever tell you that before Mr. Jordan 
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[I lmet with her that he had met with the President about Monica? 
I21 A I don’t remember that. 

0 Do you know of any interviews that Monica had in 
I:! the private;ecto;rr New York? 
(51 
I61 Q. 

A 
What do you know? 
I remember Burson-Marsteller I think. I remember 

iii her mentioning - I know it wasn’t Revlon Revlon, I can’t 
; 9 1 remember if Bunon-Manteller is a subsidia 

[ I. o 1 but it wasn’t Revlon, it was some sort of sma ler company, 7 
of Revlon, 

t 11 j but I remember somebody being related to Revlon. I remember 
[ II 1 American Express, but not spet%cally. And there was one 
L : 3 1 or two others, but I don’t remember them off the top of my 
ri4lhead. 

Q All right. And did you ever learn that she 
I: zi actually received a 
t 17 1 private industry in I4 

ob offer from any of these companies in 
ew York? 

[191 A I remember one that didn’t give her a ‘ob and then 
L 19 1 I think there was one thatdid. I seem to remember t c, at 
[2Oi 0 
I 2 I i companies? 

Do you remember the names of either of those 

i-2; . 

rl3j 
A No. No. 
Q And can you tell the grand jury what the nature of 

t 2 c I our communication was with Montca over the months of 
5 :: 5 1 ecember of ‘97 and January? Where were you, where was she, 
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r I] if you know? How were you communicatin 

f! 
with her. how often 

12 land when was the last time? That sort oft ing. 
A Well. I was e-mailin her in December up until 

I:;around the - prolably mrd Decer&r because then I went on my 
ts]Christmas ho Ida back to the Unrted States. So there was no 
[ 6]e-mail during tha hme. And then I arrived in Hawart on the 
t7]24th of December, I spoke to her on the 25th of December at 
t 8 ] my parents’ house and I also spoke to her on January - I 
ts]don t remember, the 3rd, maybe, the 4th. After the new year. 

ll”l .--a Q Were vou in Hawaii at that time? 
[ill A I was still in Hawaii. 
1121 Q 

A 
And when you left Hawaii, where did you go? 

1131 I went back to Japan. 
Q 

\::!Christmas? 
Okay. Did you go to Portland at all over 

[161 A I went to Portland before I went to Hawaii. 
1171 Q And did you speak to her from Portland? 
Cl81 A NO. 

Q The conversations that you had with her I guess on 
~:~~Christrnas Day and then in January, do you recall anyth’ing 
tz~]about those conversations? 

A I recall more talk about job thin 
I::ithe President, things about what she dtd on C i? 

s. Things about 
ristmas. What 

i24 jshe did on New Year’s Eve. 
t251 MR. WISENBERG: Let me just butt in for a moment. 
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fll 
121 
r31Eve 
I41 
[51 
(61 
171 

that 

BY MR. WISENBERG: 
Q It wouldn’t be Christmas Day, it would be 

you first spoke to her, the 24th? 
A No I s oke to her on the 25th. 
MR. WISEJBERG: 
BY MS. WIRTH: 

All right. 

Q What did she tell vou about iobs in those 

Christmas 

What did she tell you about that meeting? 

I::;she told me that she went to see him and that s when I 
Well. I think it was on a January conversation that 

~251 remember - that’s what I remember when she wore this blue 

Page 61 
t 1 ]efforts to get a ‘ob in New York at that meeting? 
(21 A 1 don’t know if it was at that meetin but I think 
ts]she did s ak to him. I remember her telling me t 
14 ]spoke to Em about it. 

a at she 

151 Q And what did she tell you? 
A That she told him sort of what she hoped for, 

i:!what she wanted there and about some of the intervrews 
is iand things. 
I91 BY MR. WlSENBERG: 

Q Do you recall if she told you about discussing 
~f?!soecificatlv with the President the efforts of Vernon Jordan .__,- _.. ~- , 
t~~]to help her aet a New York iob? 
1131 
[I41 

gy $.,%$,I don’t think so. 

ll5.l Q Did Monica ever discuss with vou the Paula Jones .--, 
[16lWS&? - 

1171 A Yes. 
0 What do you remember about your discussions with 

i :t; her about that case? 
A Some of it was sort of 

I:!!it was sort of the more political side o r 
rsonal opinion and some of 

rt also. 
1221 Q What did she say? 

A Well. we both agreed that neither of us thought 
i::(that a sitting president should have to tes 

Tnatnal. tzs]Neither of us really sort of had good things o say about 
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t 11 Paula Jones. And then I was also told that - I also 
12 ] remember things about this Newsweek reporter talking to Linda 
ts]Tripp and bein 
f41 BY fiR. WISENBERG: 

around at the Pentagon. 

r5i 
L - 1  

0 Would that be Mr. Isikof’f? 
[61 A Yes. 
[71 BY MS. WlRTH: 
181 0 Oka 

E t s] lrst of witnFse;k”St 
Did Monica ever tell you that she was on a 

e Paula Jones case? 
I101 
1111 Q What did she tell you? 
r771 
i;;ifelt 

A She told me that and sort of - vou know. how she 
about it. 

I141 Q What did she say? 
II 91 A I remember that she was - I mean. I auk% this 
i; 6; isnY the specific words she used, but it seemed to rn’el 
rl7lshe was sort of upset. mavbe a lrttle annoyed. And by 
iisjannoyed, not wanting to have to deal with-that becauC at 
tls]the time rt seemed more high profile than this. And maybe 
[20]being - maybe being a little nervous. but that’s not 
tzl]something she specrhcally said. 

0 Did she ever tell you that she talked to Vernon 
;z:;Jordan in connection with her being on a list of witnesses in 
[24]the Paula Jones case? 
r251 A I don’t remember that. 
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[ 1 I dress. 
Q 

i:lDecember? 
Did she tell you that that meeting took place in 

is1 
rz] 

A Yes. 
Q Did she teil you it took place in the White House? .-, 

I61 A Yes. - 
Q Was it in the same room that they always met in or 

I]: jsomewhere else or ou don’t know? 
191 A I thin i .-. so. but I don’t know. I can’t remember for 

[IOJSUre. 
Q Do 

I :: i they talked about cl- 
ou remember whether she discussed anything that 

A 
unng that meeting? 

Right now, I honestly can’t remember anything 
~::~specifically. The problem is that she - I mean, I explained 
tls]thrs yesterday also but she had been talking to me for a few 
j 1 slyears about a lot of these different things and it sounds 
t 17 ]strange now, even to myself. that I cant remember a lot of 
r 1s ]the specifics because Its so brg now, but It wasn’t then and 
11 s] I just - I can’t remember the specifics so much. 

Q Did she tell you whether there was any physical 
iiy! contact between them in that December meeting? 
I221 A I believe so. 
[231 Q And you believe what? 
[‘41 A I remember that there was. 
1251 Q Did she tell you whether she discussed with him her 
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Ill BY MR. WISENBERG: 
Q Do you remember what she dii say when she knparted 

[lithe information to you that she was on the witness lit? 
A I remember her tellin me that she had been talking 

::ito Linda Tripp about it because she elt like she sort of had 3 
t 6 ] more of a rip of what was going on because she’d been sort 
t7]0f invotvec!in it. 
181 0 Meaning Linda? 

A Yes. And had already spoken to this Newsweek 
r:iiperson or somethin like that. 
[Ill BY MR. &SENBERG: 
I121 Q Is there any particular thing that she said that 
t 131 led you to the conclusion, the impression you had. that she 

- your words, annoyed and - I don’t want to put words 
i::$?;our mouth, I want to make sure I remember it correctly, 
[16JatInoyed aid u set? 
I171 Rl m-hmm. 

Q 
Specific words she said? 

Yes. That led you to that conclusion. Or it was 
i:i&st more her whole attitude or are there specific words? 
I201 A 
ii 1 i attitude. 

I can’t remember specific words. It was just 

[?‘I BY MS. WtRTH: 
0 Did she,, Monica, ever tell you that she hired a 

I:: i lawyer in c.nnection wrth the Paula Jones case? 
1251 I don’t remember. 
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Q Did she ever tell you that she was asked to sign an 

ii iaffidavit or did sign an affidavit in that case? 
171 A It sounds familiar. but I don’t remember 

I:?,idon*t know that - I honestly can’t 
t 17jspecific things that she said or just the way she said things 
tieland my interpretation of them. 

Q Did she say them to you in general or in relation 
I:z;to the Paula Jones case? 
1211 A Definite in general. I’m not sure about in 
t 22 ~specific relation to the 

BY MR. &BERG: 
aula Jones case. 

[231 
Q Did she reiterate her previous general statement 

I::$he had made, did she reiterate those to you after she 
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t 1 jinformed you that she was on the witness list? 
I21 A I don’t remember. 
(31 BY MS. WIRTH: 
141 0 Did she ever tell you whether she discussed with 
[sIthe President what she would say if ever asked in any matter 
r r 7 e.hm I+ h-r rolnkinnchin with him7 
,O,saY”Y, .IW. “..a.‘“,“.‘,* . . ..I. . . . . . . . 

171 A I seem to remember that she had told him that she 
i 6 jwouldn’t ex 

8 
ose the relationship. 

1 iziconversation with him in that regard. Anything he may have 
Do you remember anything else about her 

[ I 11 said that she told you? 
1121 A I don’t remember anything he said, but I think I 
(131 also remember sort of the idea that there was no evidence of 
[141it. 
[151 Q I’m sorry? 
I161 A That there was no - I mean, this is her, not him, 
r 17 1 that there was no - at the time, she obviously had no rdea 
[ 1s 1 that an of her conversations were bein .& recorded and that 
r lslshe dr n t thank that there was anything rnkrng them. That P 
tzolwas her, not him. 
(211 BY MR. WISENBERG: 

Q Did she ever say an 
I:: i ou recall when this conversation a 

hrng to the effect -well, do 

~211 b 
Ii’ out what she said to the 

resident. when she told you about it and when it took place? 
[251 A It seems to me it was last fall, but at the same 

Page 66 Page 69 

r 11 time I know she had sort of - way before, maybe last year, 
rz jshe’d also sort of said something like this to hrrn. 

0 
i: i effect. “We would be the on 

Did she ever say anything to you like this, to this 

r 3 1 herself and the President, 4 
two wrtnesses. that is to say 
e would be the only two 

t 6!Witnesses. If we both denied it, there would be no 
t 7 !evidence.” Anything like that? 
ra1 A Along those lines. 
191 0 Was that something she said to you, if you recall, 

[ lolonce or on more than one occasion? 
1111 A I don’t recall. 
I121 Q 
tl31the witness list. 

Did she ever discuss with you - you’ve mentioned 

1141 A Mm-hmm. 
I151 Q 
116 j actual1 

Did she ever discuss with you the fact that she had 
been subpoenaed in the Paula Jones case to give a 

117 jdepositon? 
L131 A It sounds familiar, but I seem to have some trouble 
( lgldistinguishing exactly what she told me last Christmas and 
(3r, 1 then all these things that I’ve been reading and seein 

9 
in 

[zllthe news. S ecificall ~ I know we talked about it and 
I 12 1 can’t remem er exac ly If she told me that. 
1131 
124; 

0 g If she!old z what? 
A That she’d 

[3;! affidavit. 
en subpoenaed and had to sign an 

[II A I don’t remember specifically with the statement. 
I21 0 
t 3 1 about it? 

Specifically a particular person that she talked to 

A Well, I know that she had been talking to Linda 
I: j Tripp about these things, but I don’t know about specifically 
t 6 1 the statement. 

Q You don’t recall her mentioning a lawyer in 
ii jconnectioiwithNtr statement? 
I91 

I161 0 Vernon Jordan in connection with a statement? 
(111 A No. 
I121 Q President Clinton in connection with a statement? 
I131 A No. 

Q Our investigation has learned that she might have 
~:~lactually received her subpoena on the 191h. which is just six 
j 16jdays before your Christmas Day telephone call with her. Did 
r 17 I she seem to have a - you have already mentioned the witness 
[ 16 j list discussion. Did she seem to have a heightened sense of 
[ 13 1 concern on the 25th as opposed to previous conversations you 
j 2 o j had with her? 
i211 A Yes. I think I noticed that it seemed more 
r 2 3 1 serious. 

Q 
I::l)that sense? 

Do you know whether or not -what made you have 
Just our feel for your friend? 

[251 A A eel for my friend and also that we spoke more r 

OK-Starr 
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Q Okay. But you remember talking about it. that she 
I : j told you about it? 

A The case. beino a witness. Thinas like that. Or 
I :; being on the witness list: - 

Q 
! 2; to make sure we don’t out words in vour mouth. so correct me 

Okay. But you can’t remember specifically? I want 

Or a statement, perhaps? 
Cl21 A At that point. it seems to me it was the 

ssibility of that, but not that it had actually moved 
I::1] orward. p” 

Q 
[:~~recall when? 

All right. And you say “at that point,” do you 

I feel like that conversation about the Paula Jones 

Ill 
r2i 
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A I don’t remember her tellin 
Q So if I understand your tes rmony. it could have 9. 

me that. 

j3j happenedAyou ‘ust don’t recall it now? 
I’ remember - I don t actually remember. Being 

~~~soecificallv subooenaed doesn’t sound familiar. I remember 
i6jthe witne& IisL’the issuing of a statement, I’m not sure 
r7lspecifically the word affidavit was used between her and I, 
tsj but the statement, the possibility of that, sounds - sort of 
r s~vaauelv. honestlv. I vaauelv remember that. but not the 

[iojsuSpo&ia. *’ ” - 
Q And you think this might have been the Christmas 

1:: ; Day discussion? 
A Yes. And I can remember that because I remember 

i::;where I was sitting in my parents’ house and I’m pretty sure 
ilsiit was the 25th. - - 

_ 

[I61 Q Did she discuss this affidavit or statement in 
t 17 1 terms of that it could be a way of 
r 1s 1 involvement in the Jones case or 1 

etting out of further 

i 19 j Jones case? 
avrng to testii in the 

A I don’t remember what she said specifically. but I 
I:yjthink she thought that that might - you know, that 
rzzjsomehow - and I think I thought so, too -that that might 
t23jsomehow be all she had to do at that point. 

Q Did she say who she had talked to about this idea 
iZ:jof a statement? 
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my caky 
tement and becn 

;;; It had sort of mov 

about,$?se Lhinyqm’P the rssibikty of a 
on a WI ness at and t rngs kke that. 
from bein more general, and sort of 

! 4 ; something that she knew abou and maybe Linda Tnpp was 
r 5 i involved m through Michael lsrkoff and other thmgs to about 
[ 6 j her sort of involvement in it. 

ii i before 
Cl And that brin s forth another question I had, but 

I 
l-e% 

et to that do you t I?. ink that the - her name 
on that witness list on the 5th of December. Do you 

t:o’jaa?a conversation of any kind with her before the 
[ 111 Christmas Day conversation where in the course of your 
tlzlgeneral talkin 
[13]wrtness list? B 

or e-mailing she wouid have menboned the 
r do you think it’s possible you didn’t even 

! I I ! learn about the witness list either untit the Chnstmas Day 
i 15 1 conversation? 

A Well I didn’t have the op 
i :4 ion the phone prior to the 25th and she d! 

ortunity to speak to her 
rdn’t e-mail me about 

r 1s; it, so I’m pretty sure she first told me about it on the 
i19125th. 

0 Okay. All right. I take it that given - you knew 
fzyiabout the ~ula..fes case. 
1221 

Q And you knew what your,friend had been telling you 
I::;since late i995;tsut her relationshp wrth the President. 
I251 
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Q When you heard that she was on the witness list for 

ii;that case and that she was talking about draftin 
t 3 Ithat might keep her from further involvement, dr 3 

a statement 

[ 4 1 concern now for 
you have 

151one. given that s Y; 
our friend being - given everythrng. number 
e was 

[ 6! knew about her relations I7 
our friend, and given everyt,hng you 
ip with President Clinton, dtd ou 

171 have concern about your friend being dragged into the 6 aula 
(9 1 Jones case? 

A Yes. 
And tell us about that 

Did I think about it? 
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[?I Q Yes. , 
12! A Yes. 
[31 Q Tell us about that. 

A Well, I assumed that it would have to - I assumed 141 
tsjthat it would have to say that she dd not have a 
t 6; relationshi with the President. 
171 
;gj 

6 Did the two of you al discuss that? 
A Yes. 

(9: Q And what can you remember about that discussion? 
1101 A Just that. 
1111 Q Did she seem troubled by that? 
[12! A Yes. 

Q Can you remember-tell us in what way she seemed 
I::ftroubled or how she articulated that to ou. 
(151 A I think she seemed trou r; . led just a general, having 
t I 6 1 to be involved in this,, and that she would have to - or 
t 1: i that - just the possrbrkty of sort of - I don’t know. 
j IS ! Having to, you know, just in general having to do it and not 
t I. 9 1 wanting torpo;oe?herself. 
120: 
(2:: A Expose herself as - expose her relationship, I 
t22’guess. 
123; Q Did she articulate a concern about having to - 
[ZC labout possibly being exposed to perjury because of signmg an 
! : J : affidavit that wasn’t accurate? 
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Ill A I don’t think we talked about that. 
Q But ou recall a specific concern on her part about 

it; having to sign this t x. 
A 

ing? 
I41 I think so. 

Q Do you think it was a genuine concern on her part? 
i 2; In other words. let me make sure I’m perfectl clear here. 
~7 IYOU don’t think she was faking this concern or you? ? 
(81 A I don’t think that - I guess maybe I don’t think 
rsjshe was as - maybe I inte reted it that she wasn’t as 

tlojconcernedasma belwoudbeorlwas. T 

I::; 
0 I tl!ink if I’ve understood your - that wasn’t my 

recise question, because if I understand your previous 
(131 eshmony, you completely believed your,fnend. her P 
114 Istatements to ou that she had this relatronshrp with the 
t 151 President.;s t\;$ght? 
1161 
[Ill 
Cl81 

AQ t&ay. You don’t think she was crazy? 

I191 Q You don’t think she was dreaming this up? 
t201 A No. 

0 And I guess my question is do you think she was 
r::idreaming up this sense of concern about having -whatever 
t23jconcem she had, even if,it wasn’t as great as yours, about 
tsrjhaving to sign the affdavd? 
[251 A Whatever concern she had, I don’t think she was 
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t 1 jfakin 

Q 
the concern she had. I can’t exactly tell you 

[zppea tcally what that concern was over. 
Q But at least part of it was in the context of 

~:~discussingAthis;~~rnent. 
151 
161 BY MS. WIRTH: 
[71 Cl 

A 
During that conversation, did she cry at all? 

181 No not that one. 
MS. WIRTH: Okay. I’m just going to switch gears 

t ;iifor a minute briefly and then we’re gorng to start talking 
t 1 I j about the e-mails. 

MR. WISENBERG: Just for your knowledge. we 
I ::&pically break for lunch at about 12:30. 
I141 THE WITNESS: Okay. 
1151 BY MS. WIRTH: 

Q 
i :t i the telephone? 

Now, when was the last time you talked to Monica on 

llE1 A 
Q 

Approximately January 2nd. 3rd or 4th. I think. 
1191 And since then, have you received any 
r 2 o j communications. from her by e-mail? 
1211 A No. 

0 And have you had any contact with her since her 
I::;story broke in the news in late January of ‘98? 
1241 A Not direct1 . 
1251 Q Did you a x empt to communicate with her indirectjy? 

Ill A Yes. 
I21 Q 

A 
What did you do? 

I31 I honed her father a number of times. 
141 Q $d you leave messages? 
IS1 A Yes. 
I61 Q Were our calls ever returned? 
[71 A Yes. d( nd I e-mailed her father. And I sent her a 
rs1card. 
[91 Cl 

A 
And what did you say in the e-mail? 
That I was concerned about her and that I hoped she 

i :y i remembered me and I hope she remembered that I was a good 
r 12 j friend of hers and not a friend - one of these people that 
j13jwas going to the press and things. 
[I41 Q And what did ou write in the card to her? 

i :z: her ve 
A In the card to er. I just reminded her that I was i 

t 17 j her an 7 
good friend and that I cared about her and I loved 
I reminded her of just sort of the things that she 

t~ejand I had done together in the past. 
1191, _. Q 
rzojtndtrectly? 

And did you receive any response, directly or 

I211 A Yes. 
1221 Q 

i::ifather. 
A 

Okay. Tell us about it. 
Some time in February, Bill Ginsburg called my 

[251 Q And Bill Ginsburg is her lawyer? 

olcstarr 
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A 
1: llive in Japan. 

As far as I know. And my father lives in Hawaii. I 
M parents live in Hawaii, I live in Japan. 

[ 3 1 Bill Ginsburg cal Ld my father, my 
e 

arents’ home in Hawaii, 
[ 4 1 and told him to tell me a message rom Monica. 
151 Q And what was that? 

A The messa 
1; jcatherine supports her an % 

e was Monica’s oka Monica M 
she thanks her. A 2 ually. I 

[B 1 received another message. 
[91 Q And what was that? 

A 
I :y{ recently m 

Which I figure I have to bring up anyway. Just 
parents received a very short note. 

112’1 & From who? , --. 
[131 A From her. 
I141 Q From Monica? 
[1Sl A Mm-hmrn. 
[16! Q 

A 
And what did the note say? 
lt said tell Catherine I love her and I miss her 

iiiiand I miss&yR~tisENBERG: 

1201 Q 
rz11 to imply an 

And, by the way, this question to you isn’t meant 

[zzjdid not - WI 
wrongdoing on your part, Cs informational you 
en the Monica Lewinsky sto 

r 23 j not - the first thing you did was not to 
broke, you dti 

t 24 1 and call the Office of the Independent 
up the phone 

unsel and say I need 
r~5jto give you evidence about my friend, correct? 
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Cl1 A That’s correct. That’s not the first thing I did. 
[21 0 Or the second or third or eighteenth, correct? 
[31 A Correct. 
141 0 You didn’t seek us out, we sought you out. 

A Yes. 

(151 believe she wou 
ain. in light of what I’ve told you about when we 
have been on the witness ltst. December 

[16]5th. when she would have received her subpoena,, December 
117 119th~. about a case in which one of the named par+ was the 
[ 18 1 President of the United States whom she was vrsrtrng in late 
[ 191 December, in light of all that or with that as a preface, a 
[ 10 1 contextual preface. tell us every-thin 

9 [I 11 what she gtd about that meeting WI 
you remember about 

h the President. 
Well I remember that she told me what she wore. I 

ii$iremember that she ‘was - that she was, I believe, talking to 
(24 1 him about these things, her involvement in the Paula Jones 
[25lcase. 

Page 78 
Q And what was it -what did she relate to you about 

ii 1 these specifics. to the best that ou can remember, the 
t 3 1 specifics of her conversation wrt 4 the President about the 
i 4 1 Paula JoneAs case? 

I thmk the issue of there being - I remember the 
i 21 issue of there being no evidence came up. 

Q Okay. How did it come up? Again, this is all 
Ii{ based on Ihat ;s$u;lling you, right? 
[91 

!I01 Q 
A 

Okay. How did it come up? 
I don1 know how it came up in their conversation. 

i :: j just that she - you know, in re 
i 13 1 statement, making a 9 

ards to the sort of 
statemen , and not - from her part. not 

[ 14 1 talking. not exposing the relationship. 
[I51 Q Okay. Would ou say - this is important, I think, 
! 16 1 to get this distinction right. dl en you said - ou 
117 1 mentioned no evidence. this business about t z ere 
! 18 1 evidence. 

being no 
Is she telling you after describing her meeting 

! 1 g 1 with the President. you know there’s no evidence, or IS she 
(20 ltellin 
I 111 the ?. 9, 

you that amon 
resident either s 

other things in her conversation with 
e or the President noted there’s no 

i?z jevidence? 
A It seemed to me that it was within the context of 

ii: i the conversation she had had with the President, that one of 
12 j 1 them noted there was no evidence. 

OIC-Starr 
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I. 1 .-. Q Do you recall which one said that? 
.T. .-3 A 
:3ldic. 

Unfortunately, I think I recall that both of them 

t4: Q What other thin 
i 5: conversation with the Presiden 9 

s do you recall about her 
as she related it to you on 

! 9, than he was and I can 
t 10 lshe said he said, but I think this was 
11: jwas relaying it to me. 
f?21 Q That he wasn’t as concerned as she was? 

A Right. I think I also noticed a difference in her 
i :: ~concem somehow in between those two conversations. I feel 
t 15 1 like I remember her being more concerned in January even 
116 Ithough it was really only a few days later, but being more 
t::;womed, but that’s just my impression. 
1181 0 On Janua 
:191 A Yes. The Y 

3rd than on Christmas Day? 

Q 
nd or 3rd or 4th or something. Right. 

Okay. Do you recall her sayin that the President 
I:Pisaid anything to the effect of “Just deny” or 
r22 Ideny? Either one of those articulations? 

“&ny. deny. 

1231 A I don’t remember that specifically. 
[241 0 What else do you remember? I think we’ve got - 
tzsjyou toM us about that she seemed more uptight in the 
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(221 
1231 
I241 
:251 

A Yes. - 
MR. WlSENBERG: Was there a question? 
A JUROR: Yes. Could I ask a question? 
MS. WIRTH: Sure. 
A JUROR: You said that you had been upset with the 

Page 81 
t I 1 President for some time. Can ou just explain why? 
i21 THE WITNESS: 
t 3 1 for the relationshi 

E&cause I held him more responsible 
than her and I thought - just purely as 

;;;a man. I thou ht l!e was being ap. 
A JUROR: Did you now about a previous affair that 

(6lshe had had with another married man? 
I’1 THE WITNESS: Yes. 
!81 A JUROR: Did you feel that way about that man? 
191 THE WITNESS: Not so much. 

rlol A JUROR: What were vour feelinas about her. a 
;;; i sinole woman, with these married men? 

. il2j - 

[I31 
(141 
llSl 

;t4~~o~NESS 

iti;i;TNESS: Yes. 
IR. 

- 
I thought she was making a mistake. 

p:__Didyoueverlett rer know that? 

i 16 j sharing what was g&n 
When Monica advised you that she was 
on with the President with Linda 

t 17 j Trrpp, did you provrde a 
[:a;ornotitwaswise? 

er with any kind of advice on whether 

!I91 THE WITNESS: I don’t think so. 
[20! BY MS. WIRTH: 
[Zll 
i221 

AQ iid you ever met Linda Tripp? 

iz-3, Q Were vou aware of her aae? 
. - - 1  

[14! 
i251 

A Yes. ’ 
” 

A JUROR: Excuse me Did you feel that - did you 
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t 1 lget !he impresson that Monica thought the President was 
12 1 asklng her to lie? 
131 THE WITNESS: No. 
141 BY MR. WISENBERG: 
(51 Cl 
r 61 Bleiler? 

Tha other individual you mentioned, is that Andy 

I71 
IR, 

A Yes. 
0 Did vou ever meet him? .-, 

191 A Yes. 
0 Did you ever - again this is a person who she 

i:yitold you she had a sexual relationship with and you believed 
[ 12 J her, correct? 
I131 A Mm-hmm. Yes. 
I141 Cl Didlou ever get any corroboration that there was 
rls~such a relationship. 
1161 A From him? 
[171 0 
I181 A 

From anybody other than Monica. 
Just the other people that she had told. 

I191 Q 
A 

okay. And you did meet him? 
[201 Yes. 
[211 Q Tell us about that meeting. 

A If I recall, the only time I met him, I met his 
I::;wife a couple of times. I met him at 

I 
- there’s an open 

[24 jmarket on the river in Portland and met hi? thee,. And 
(251l’ve been to his house - yes, I think I met him at hrs house 
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rllalso. 
121 Q He appeared to know who Monica was? 
(31 A Yes. 
I41 Q He didn’t say “I’ve never seen you before, get out 
(5 1 of my house”? 
lfrl A No. I iust want to nit 
;;;auestion about Linda: I didn’t au 

zntion in r ards to your 

6! she had been 
r said 
?r asking her 

;;s i’eas’y to talk to because ihe nevei felt like I was jud 
[ 191 her. And I think with Linda, for reasons now I see t 2 

ing 
at she 

12 o 1 wasn’t doing that because she just wanted more infomatlon 
(211 that Ashley seemed much more angry about the situation. fhat 
122 1 im ression that I got was that Ashley seemed much more upset 
~2 3 1 at & onica for the situation. And I’ve never met any of these 
r24 1 people. 
L-251 Q Do you recall Monica telling you on the 3rd that 
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[ 1 lshe had discussed anything related - on the 
[z 1 meeting you’ve been talkin 

rrqtin 
9 

, this 
.g. about with the Preslden 

srtuation in that meeting? 
that 

[ 31 they discussed at all her lo 
I41 A I think so. 

Q 
[ Zi particular? 

What do you remember about that? Anything in 

A I feel like it was sort of a form - like an 
Iii update. I mean, letting him know things, you know, the 
[ 91 interview she’d had and how they were going, things like 

1171 A In the late December conversation? 
[l91 Q Right. 
(191 A 

Q 
I don’t remember that specifically at that time. 

iiylor Januax, 
Did she talk to you in either this December 25th 

3rd conversation at all about any input Mr. Jordan 
[ 211 had into t IS Paula Jones matter? And I mean this 
rz31affidavit/st~tem;~1~ or anythlng. 
iz41 
I251 Q Okay. As far as you knew, as far as she told 
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[ 1 lyou. her V;mo;eJzrdan connection was strictly job related. 
I21 

THE FOREPERSON: I have one. One of the gra-c 
I:;jurors would like to know, do you feel that Monica was forced 
[slinto either of the two affairs that she had, either with the 
161President or with the entleman in Or 

THE WITN&S: 
on? 

I71 Do I feel 7% at she was forced intc 
[Elmem? 
I91 THE FOF !EPERSON: Mm-hmm. 

I101 THE WllNES S: No. 

IZlhere. Wh 
MR. WlSENB ERG: Let me check and see if lunch s 

1131 
I141 

i&?jtJll;;~i;.h\z:lt. 

0 
;:&wds. correct? 

Yesterday when we met, you brought with you t.ze 

1171 A Mm-hmm. 
I181 Q 
rlslover time. 

These are cards that you’ve received from Monca 

1201 A Just in Japan. 
1211 MS. WIRTH: Oh, just in Japan? Okay. 

I’m going to mark thts one as Grand Jury Exhibit 
I::;CAD-1. CAD are our initials. 
I241 & rand Jury Exhibit No. CAD-l was 
1251 marked for identification.) 
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Ill BY MS. WIRTH: 
Q And I’m going to put a sticker on the back and ssk 

t:;you to take a look at this. 
r4irecoanize it. 

Ftrst off, tell us whether you 

isj - A 
161 
I71 AQ 
ISI 
191 A0 

Q 
::!;a card, rigkt? 
[I21 
[131 0 

Yes. 
What is it? 
;;ts$ ge;;yg $$oni-. 

The date she wrote is May 18. 1997. 
And it’s essentially a letter in addition to being 

YeS. 
_9k_. And you recognize her handwriting? 

1141 A res .- -, 
Q 

i :zi beginning up until the words 
All right. I’m oingot;nyassy$u to read the 

%h 
A Okay. “Dear Catherine: I miss you so much. k 

I :i I was wonderful to hear your voice the other day. Well, it’s 
rlqlSundav. I miqht get to see the Big Creep today. He called 
i20 j esterda an?l s5ii he’s 

7 7 
oin to See if Betty tin come in so 

171 I can ao here. It seems $ a. hat e IS reallv trvlna to aet me 
isi i b&k fhere. Who knows?” 

.,- ” 

0 Okay. And when she wrote “He called yesterdq and 
I:: 1 said he’s going to see if Betty can come in so I can go 
[z5]there.” what did you understand that to mean? What did Betty 

;;;have to do with her gettin! in? 
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A I don t thin she ever went there if she wasn’t 
I 3 I there. 
141 Q If Betlv wasn’t-there? ..a 
151 A- Yes. . 
161 0 

A 
Da you know why? 
I think m 

Iii my impression that Be & 
impression was that - this is my wo&. 
was like a cover. 

r9i 0 ‘Dii Monica ever say that to you? .~. 
[lOI A Not s 

MR.WtS I 
I::;when chowMpdl 

E! 

i::iGrand Jury Exhibii CAD-2 and 3 t& 
[ISI 
II 61 

(Grand JUT Exhibits No. CAD-2 
and CAD- were marked for 

~cifically. No-. - 
NBERG: 

wed. 
We will get a loud rap on the door 

RTH: I’m iust qoing to also quick1 mark as 
se other two ca d s. 

L--1 

I171 identification.) 
[181 BY MS. WIRTH: 

Q I’ll just ask you to look at them both and tell the 
I:zlgrand jury what they are and if you know when they were sent 
I211 A Oka Well, this one’s a birthday card. 
[Z,‘] Q Tha 7 is Grand Jury Exhibit CAD3? 
[231 A 
r:41 Q 

Three. My birthday is in November. 
Is it this past November? 

[251 A Yes. And this is marked June 8th and it’s just - 

oIc-stam 



854 

BSA Catherine Allday Davis, 3117198 
--..-- ~. -. 

Page 88 

11 this is just a card. 
:‘] MS. WIRTH: Excuse me for a second. 
ii] MR. WISENBERG: I don’t think you called out the 
f 4 Iexhibit number on this last one. 

MS. WIRTH: The second one is Grand Jury Exhibit 

,-..‘ 

I241 
!251 

A Yes. 
Q You were tired? 

Page 89 Page 92 

\ Very. 
nn vnu recall if we specifically discussed your 

N 3rd conversations with Monica? 

111 1 
[:I c 
! 31 December 25th%F &;a~ 
[41 A No. I don’ 

MR. WISENBE 
i zi lunch has arrived. Shall WE 
i7! THE FOREPERI 
[Bj THE WITNESS 
r9i THE FOREPEI 

(think so. 
.RG: I believe that% the signal that 

! break? 
;ON: We shall break for an hour. 

i: Okay. 
?SON: For lunch. And I expect everyone 

iiojback at 25 minutes before two. 
r,, 1 MR. WISENBERG: We are trying to arrange - I 

i;;i&ki to -A ent Rogch is tryin 
have brought lunch and we’re 

o find a room for you. 
,>“1 T If F WITNESS: 

VISENBERG: that you won’t have to go 
LA.1 ..- _ 

Cl51 MR.V ~~ 
!16lsomewhere. 
I171 1:35 Madam Fore erson? 
[I81 fHE FOREPEkON: Mm-hmm. 
!791 MR. WISENBERG: Thank you. May the witness be 
);o;excused? 
i211 THE FOREPERSON: Yes, she ma . 
I221 

Y 

hereupon, a luncheon recess was aken at r 
[23]12:35 p.m. . ..f. 
i241 
I251 
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I11 AFTERNOON SESSION 
I21 

rlvtm~ R. IS NBERG: The witness has reentered the grand 
i:!jury room. Is there a uorum Madam Foreperson? 

THE FOREaERSdN: There is a quorum and we have no 
Ii; unauthorized persons in the grand ju 
f71 MR. WISENBERG: 

THE FOREPERSON: 
Itlunder oath 

R’&~~Davis. you are still 

[ 1 o 1 Whereupon. 
CATHERINE ALLDAY DAVIS 

1 ::;was recalled as a witness and, having been previously du 
. aand (13)sworn by the Foreperson of the Grand Jury, was examin 

{ 14 1 testified further as follows: 
I151 EXAMINATION (RESUMED) 

BY MS. WIRTH: 

OIC-Starr 

Ill 

I:; 

(Grand Jury Exhibit No. CAD-4 
was marked for identification.) 

RY MS WIRTH: _ ..-. . 
Q This is, for the record, an e-mail dated Wednesday, 

!:i July 23 1997. from Monica Lewinsky to you. The sub ect is, 
i6]“Hi ya,“‘H-i y-a. And I’m just going to have you look a t 
[7lthis. tell us whether you recognize it as one of the e-mails 
relthat you provided to us. 
191 A Yes. 

Q Okay. 
i:!ishoulder for a second. 

And I’m just going to look over your 

Okay. There’s a highlighted reference to Neysa. 
i ::; Ne-y-s-a, “I saw a lot of Neysa.” This is Monica writinq to 
rlslyou. 

Cl51 A Mm-hmm. 
[I61 Q Is that Neysa Erbland who you referred to earlier 
117 1 in your testimony? 
I181 - A Iassurneso. 
1191 Q And then there’s a highlighted reference in 
r2olMonica’s mes e to ‘Natalie.” 
1211 A ?&-hmm. 
1221 Q Tell the grand ju 
[231 A Natalie is a frien 2 

who Natalie is, if you know. 

Q 
of Monica’s from high school. 

[241 Okay. And you have met her. 
I251 A I have met her. 

Okay. And as you’ve testified previously, The Big 
( :i j Creep is a reference to the President. 
1111 A Yes. 

i :$; on that? I didn’t 
MR. WlSE$BERG: I’m sorry. What was the date again 

1141 MS. 
BY MCWIRTH: 

RTH: July 23rd, 1997. And it’s 521 a.m. 
1151 
[I61 Q 
,171 A 

ghys the time on the e-mail, correct? 

What is the date of Monica’s birthday? 
thday is the 23rd. The date I don’t think 

,‘,I 

I181 
1191 

0 
A Her birl 

ii 0 j is official for when she wrote it. 
[211 BY MR. WISENBERG: 

iZl is official? 
Q What do you mean by that, you don’t think the date 

I--, 
A Well, I - she said her birthday is tomorrow, and 

I::;her birthday is July 23rd. 
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El1 MR. WISENBERG: Okay. 
[21 BY MS. WlRTH: 

Q But it’s 5:21 a.m. this e-mail was sent, in any 
I ilevent, correct? That’s the time on it. if vou look at the 
rsltoP. 
161 A 521 a.m.? 

. 

.~. 
[71 Q Is that what it says? It says, “Sent 5:21 a.m.” 
[El A R’ 
[ 9 1 wasn’t at work at “3. . 

ht I’m just - I’m just assuming that she 
.21, and that she wouldn? say her 

[ 101 birthday is tomormw when it’s adually today. 
Q Do you have any idea whether the dates and times o 

t :: jthese e-mails from her to you correspond to U.S. times or 
[ 13 1 Japanese time? 
[I41 A That’s a good question. I don’t know. 
[ISI Q Okay. 
[161 A It could be Jaoanese time. That would make more 
il7jsense. 

Q Okay. And what’s the time difference generally 
i : i i between where ou are and where she was? 
I201 A I& 14 hours right now. Then I guess in the fall 
._. .;vr q-2 
,Ll]lLJ Id. 

I221 Q Right. And Japan is ahead of us? 
1231 A Ja an’s ahead mm-hmm. 

0 Alfright. She Jays he forgot last year, meaning 
I:“5 / the President and her birthday. Is that correct? 
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(11 A Yes. 
Q Do you know an hlng about that? Had she discussed 

/:jthat with ye thqeyevrous year. 
I41 
I51 Q whathadshetfdlo”. 
I61 A That he was sup sed:o call her and he didn’t. 
111 Q On her birthday. P 
181 A I think so, yeah. 
I91 Q Do ou know whether this 

t IO] 1997 the Presiden 
ear, which was July of 

1 I I] birthday? 
r- rn any way acknowle d ged Monica’s 

I121 A I don’t remember. I can’t remember if that was an 
t131occasion to ‘we her anything. 

Ms. WlRTH: I’m going to mark as Grand Jury Exhibit 
I: :iCAD-5 this e-mail from Monica Lewinsky to you dated Tuesday, 
[i6]August 5. 1997. subject: “Hope ou et this.” 
1171 (Grand Jury Ex ri 44 tbrt o. CAD-5 was 
I181 marked for identification.) 
I191 BY MS. WIRTH: 
i201 Q AndI for the record, the bottom portion contains a 
tz~]message from Monrca to you and the top portion contains - 
t22]oh. I’m sorry. The bottom portion contarns a message from 
t23] ou to Monrca and the top portion a message from her to you. 
t 2 4 ] s that correct? r 
1251 A Yes. 

Page 97 
t I ] before period, whether or not Linda’s going to talk to 
;;;lsrkoff. thi?s lrke that. 

Q 
RI ht as far as I remember, yeah. 

(41 
A 

W#atdo you remember about the after? 
I remember Linda telling Montca and Monica telling 

/zlrne that she had talked about a friend of hers, not Monica, 
] 7 ] another friend. 

Q Okay. Did Linda 
i E 1 tell you that Linda got in any kin 

et in an 
c? L 

kind of - did Monica 
of troub over that? 

[lOI A I don’t remember that. 
0 You mentioned before Bruce Lindsey, heanng the 

iii; name, Bru~ Liqpa;y. 
1131 

Q Do you recall if you might have heard from Monica 
I::lthe name, Bruce Ltndsey in connection with this business 
t I 6 ] having to do with lsikoff and Linda Tripp? 
1171 A I don’t remember. 
(181 MR. WISENBERG: That’s all I have. 
1191 BY MS. WIRTH: 

0 Okay. Calling your attention to language a liik 
I:iibit later in the e-marl where you say “Please don’t forget 
[221!0 look after yourself, Monica, no matter hm tantalizing it 
t 23 ] Is to put someone else in front of your needs.” 

What dii you mean by putbn someone else “in front 
I::iof your needs”? Putting who rn h-on of her needs and in 9 
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[II Q Okay. And you recognize this e-mail as one of the 
12 iones vou turned over to us vesterdav? .~. , 
131 A Yes. - - 
141 Q And these e-mails,, by the way, were all taken from 
t 5 ] the laptop computer that you testrfed about earlier, which 
(61 is your hu;banveszompany computer. 
171 
<,I 

0 Ai: 
189jfor the grand jury? 

%, ht. Can you read the highlighted portion . 
nd this IS in the message from you to 

rlo]Monica. dyd @gust 4. 1997. 
I hope things get straightened out and you don’t 

11318~1 look alter yoursef? 
I::; et drag ed into an hrng too sketch 

Monrca. no ma !t 
Please don’t forget 

er how tantalizing it 
t I 4 ] is to put someone else in front of your needs. 
[15]care for him dee 

I know you 

[16]that his life is e x! 
ly and trust him very much, but remember 

remety complicated and involves so many 
t 17]people, and he has given no commitment of any kind. 

“You are a young beautiful educated and 
I :i; intelligent woman, and you have your whole life ahead of 
r201y0u." 
I211 Q Oka!. And what did you mean when ,you said, 
]22]“1 hope,” et -cetera, you don’t get dragged into anything 
t 2 3 ] too sket$gm$rt were you talking about there, if you 
[zr]know - 
[251 A I think this is around some time she was telling me 
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[ I] about stuff related to lsikoff and Linda Tripp and Kathleen 
tz]Willey. 
I31 Q 
[alwhat? 

So you were hoping that she didn’t get dragged into 

[Sl A Somethin like this. 
161 MR. WISENB2RG: If I can - 
(71 MS. WIRTH: Yes o ahead. 
(81 BY MR. WlSENBE& 

t 171 Jones - the Paula Jones case, thin s like that. 
I181 Q 9 

A 
All tight. What else. 
Well that Monica - I mean Monica hadn’t spoken 

::i:to him, and that she was sort of talkin to Linda about - 
(21 land also sort of Linda’s thoughts on ta krng to Isikoff. 9. 

Q Do you remember discussing this both before and 
I :: 1 after LindaAspopez Isikoff? 
I241 
L25l Q I take it what you’ve just told us about is the 
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I 1 ]what way? 
A 

I:;the Presidents needs in front of hers. 
Well, I think what I’m referring to here is putting 

[41 Q And how would you she do that? What were you 
I 5 rwamina her about? 

0 In other words referring to the fact that she was 
i ::i involved with someane who was married. 
r131 A Mm-hmm. Well, and - yeah. 
[I41 Q Okay. Did that comment have anything to do with 
[ ls]the Michael lsikoff story? 
11’51 A I can’t remember exactly. 
1171 MS. WIRTH: All ri ht. 
1181 I’m marking as Gran 8 

Thank you. 

rlg]pa 
8 

Jury ExhibR CAD No. 6 this 
e that contains. in part, an e-marl from you to Monica. 

1201s~ ject: blind date date: Au ust 4 1997. 
I211 (Grand Juryfxhibit No. CAD-6 
1221 was marked for identification.) 
I231 BY MS. WIRTH: 
I241 Q And I’m just going to ask you to look at this 
t2s]e-mail. It deals with a blind date that Monica apparently 
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t I ] had with s;meo;~~~;d Greg? 
131 

0 
i:l]highlighted line pie 

Anday;7you read for the grand jury that 

151 A Itsa 
t 6 ] 

s “I’m glad that you’re still leaving 

171 a speak. r 
aursetf apn for re abonshrps rn the pnvate sector, so r -. 

181 Q 
I g ] in dating - 

Okay. So, in other wards, you were encouraging her 

L-I 

1101 - A Single men. 
Cl11 
Cl21 
1131 
1141 
[Isle-mail d 
[ 16]entitled. 
Cl71 
I181 
1191 
(201 
I211 
[221 
[23]10 you? 
I241 
1251 

Q - single men. 
A Other men. 
MS. WIRTH: Okay. Thank you. 
I’m having marked as Grand Ju 

ated Wednesday, August 13. 199 7 
Exhibit CAD. 

“Blind Date.” 
, from Monica 

(Grand Jurv Exhibit No. CAD-7 

-7 tllii 
to you, 

was marked for identification.) 
BY MS. WIRTH: 
Q 
A Yea\. uh-hut. 

Do ou reco nize it as one that you provided to us? 

Q And the top portion contains a message from Monica 

A Yes. 
Q Can you read just the highlighted language. please? 

olcstarr 
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Ill 
I.21 

Aa pey including this little part (indicating)? 

I31 A Okay. One little part says, “The Prez leaves 
[ 4 ] Sunday.” And then later it says, “I’m having trouble with 
[ 5 ] Marsha again and I’m stressed out. I don’t want to get into 
[ 6 ] it because I know it is frustrating for you to see me making 
[ 7 ] these same choices and be upset and stressed.” 
I81 Q 

A 
All right. Who is Marsha? 
She was someone in the White House, I believe, who 

: i H 1 ~~tsahj%gt~~r’ite House. 
or supposed to - or was going to help her 

Q And what do you know about whether Marsha was 
: ::; helpful to Monica or what Monica’s interaction with Marsha 
I I 4 I was in terms of Monica trvina to aet back into the White .--. 
[ 15 1 House? 

_- - 
A 

i :7”1 hel ful and 
I think it started out that she was going to be 

there was some sort of thin 
[ 18 ] loo ed like it would work. But I think in f 4 

s that oazurred that 
he end, it ended 

[ lg]up being - it didn’t - it didn’t work. 
[201 Q Do ou know whether Marsha had been asked by anyone 
[ 2 I] to ask Monica get IT a& into the White House? Did Monica ever 
[zz]tell you that? 
I231 A I don’t know about Marsha s 

0 
citically. 

Do you know if anyone else ad been asked to help 
I : : i her get back into the White House? 

R” 

III 
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A Not soecificallv. not their name. I don’t remember 

[z]their names. 
I31 Q Do you know Marsha’s last name? 
ldl A I think it’s Scott. but that’s - I’m not sure I 

.-, 

[Il]atfirstsheH 
(12 ] point of view 
,131of changed. and then 
i14 jwant to3ay antagonis 
[ 15 ] wasn’t goin to - she 
1161 89, MR. WI! 

tic, but that Marsha looked like it 
wasn’t oing to help. 
SENBE G: 8 .~~. 

1171 0 
(18 ] was goin 

Did Monica feel like varsha was, in not helping, 

I I q I Preslden ? 
against the President’s wishes or what the 
hat i toid her what haooened. told Monica what 

i;iwauld remember that normally: 
[61 Q And what was Monica’s relationship with Marsha, if 
[7]any durin 

ifl 
this time that she was trying to get back into 

rs]thehite ouse? 
A Well, I know that Marsha upset her at one point, 

[ :zland I think that somethin - it was stran It seemed like 

iioihappened? 
A I think it went against what the President told - 

I:: las Monica put it. that it went against what the President 
[23]told Monica what ha 

Q I thin R 
pened. 

I:zjthought that 
we talked about this yesterday. whether you 

-well, let me backtrack a little bit and ask 
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11 ]you, did Monica tell you that the President had told her he 
I z lwould help aet her back into the White House to work? 

MS. WIRTH: 
I :7” 1 marked as Grand Jury Exhibit CA 

I’m gain8 to show {“u eat’s been 
No. 8. w Ich IS another 

[ 19 ]e-mail dated Thursday. August 14. 1997. from Monica to you, 
[ 1 s ] and there’s a response from you on the bottom ortion. 
I201 (Grand Jury Exhibit No. CA& 
[:?I was marked for identification.) 
I221 BY MS. WIRTH: 
(231 Q Do you recognize this as one you’ve given us? 
[241 A Yes. 
!25! Q Okay. Can you read the highlighted portions, 

OIC-Starr 
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[ 11 please, first from Monica’s message to you? 
A Monica’s message to me, okay. “I’m sure you 

I: i remember I talked with The Creep on the phone at work and 
[4 ] I was supposed to there, and everything 
rs]you’ve had a good time with @r. but I ce 

ot uazy. I am glad 
thinly understand 

[6]you and Chris wanting some time alone.” 
[71 Q And that’s referring to who. “her? 
IS1 A Her? .-. 
(91 

1101 
1111 
1121 

Q Yes. 
A M sister-in-law, Kelly. 
Q AX right. And continue the next portion. 
A Oh. naht. “The Creep calls me back sometimes 

i;;ilt’s an old non% ttiin .” 
I141 ge 9 
rls]dear”? 

The sen ence begins with, Well, Catherine, my 

I161 A Right. 
1171 Q 
[ 18 I’dear.‘” Okay. 

Then she says, in parentheses, “I hate being called 

I191 And then your response to hef? 

%&cemed and wis 
A 1 sq.. “Monica I’m not frustrated necessarily, but 

i22 jthem.” 
II-@ thing; would change or you would change - - - _ 

I231 Q All right. And the top e-mail from her to you, she 
124 Isa 

1 
s, “I talked to The Creep on the phone.” That’s a 

I 2 5 ] re erence, to your knowledge, to the President? 
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Ill A Sorry? 
121 0 
i3lphone” - 

Where she says, “I talked to The Creep on the 

141 
G Uh-huh. 

I zt knowledae? 
- thars a reference to the President, to your 

. -. 
171 “A Yes. 
!Bl Q 
1 g] about the Marsha 

I I 01 reference to Marsha Scott an 
iii j the White House? 
I121 A Yes. 

Q And can you explain in your e-mail what your advice 
I::;was there where you’re saying, “I’m concerned and wishing.” 
(Islet cetera? What were you trying to say to her? 
[I61 A I didnY really want her to be concerned anymore 
[I 7 ] about getting back into the White House because I didn’t 
I I 8 I believe that she would. I also wanted her to stop seeins 
ilgjhim. 

Q 
!:?!White House? 

Why did yo; think she would not get back into the 
.--, 

A Because it seemed at that point that -the 
I::; impression I was getting from her, that there were 
[24 ]enou h pea le that either were suspicious enough or knew 
[25]some hing. hat there’s no way she wouM be allowed to go 9. P 
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rllback. 
[21 A Oka . 

MS. WlR!Ii: 
j:iExhibit CAD-Q. which is an e-mail - in oart. it’s an e-mail 

Now I’m going to show you Grand Jury 

i 5 i from YOU to Monica dated Tuesday. Sgpterhber 16.1997 
isj - (Grand Jury Exhibit Nb. CAD-Q 
171 was m. arked for identification.) 
[El p’fUA< \NIRTU. 

191 f 
d. . ..“. . ..I... a. 

3 Do you recognize that as one of the e-mails that 
[ i o j you provided from 
Ill1 A Yea . yes. K 

our compute0 

I121 Q 
rl,]grand jury? 

Okay. Can you read the highrighted pottiin for the 

[141 A It says, “Really I know you are busy at work. 
[ 15 ] Please don’t feel like I am tired of or bored or annoyed or 
1161anything about you talkin 
117 ]or anythin You can sbl 

about Marsha stuff or Creep stuff 

8 
7 always tell me if you want.” 

And, again, “Marsha stuff refers to Marsha Scott 
1 :t; and “Creeg stuyeFfers to the President? 
[201 
I211 
1 ~ ~ .  

Q And this is dated Seotember 16. 1997. 
[221 A Right. 

Q So as of that date, it was still an open question 
i :: i as to whether Monica was 
[zslthe White House through b.? 

oing to be able to 
3 

et back into 
arsha Scott’s work. 
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Page 106 Page 109 

(11 A Yes. 
(21 MS. WIRTH: 

MS. WIRTH: 
Thank you. I’ll take that. 
Now I'm puttin 

i:itwopage exhibit, Grand Jury Exhibit CA 
in front of ou a 

8-10-l and !O-2. It’s 
I 51 a two-page document that contains a ve 
r 61 Monica to you, dated September 17, 199 7 

long e-mail from 

I’1 (Grand Ju Exhibits No. CAD-l O-1 
181 and CAD- 7 O-2 were marked for 

Ill A I think so. 
0 And what was your impression, if you can fade more 

I:; into Monica about what was 
A’ 

i:iit was all - the 
?I I told her that t 

oing on here? 
ey were - it sounded to me like 

were all just kind of leading her on, and 
r 61 it didn’t sound Ike anvone wanted to just sav it’s not aoina r 
i< i to happen, for some reason. 

. _ - - 

Q Now, on the bottom of the first page, towards the 
I89ibottom. it says, “Love Monica,’ and then it appears that 

[lolthere’s another e-mail’- 
Ill1 A Mrn-hmm. 
1121 - or another portion of the e-mail - 
r131 
1141 

z Mm-hmm. 
- mavbe at a different time? 

isi identification.) 
IlO1 BY MS. WIRTH: 

I :: 1 orovided? 
Q And you recognize this as one Of the ones that you 

t231her. 
I241 “So I called Marsha all da long yesterday and 
tzsjfinally got in touch with her at 5: 0 p.m. She has been tK 
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I 11 stripped of the detailee slot in her office, so for no%v 
[ 2 1 there isn’t any place for me to be detailed so I should be 
t 3 j patient. 

“I told her I was very upset and disappointed, even 
I: ithou h I really didn’t want to work for her. And then she 
rrjand?% . . ot rnto rt She didn’t understand why I wanted to 
[ 7 1 come ack when there were still people there who would give 
[ 8 1 me a hard time. and that it isn’t the right political dimate 
rgjfor me to come back. 

“I said I didn’t 
i :y i there to be talk about some 
tl:jfor me. They have all been 
r i3linfuriatin 
I141 “&e asked me why I ke 
[lsjcoming back there. After all. I 1 

t pushing the envelo 
ad the experience o 

p” 9” 
berng 

[lslthere already.” 
[171 Q h? 

A 
And the next paragra 
Oka 

.r 
“So it’s over. P don’t know what I will do 

I :i; now but I can’t war any more and I can’t 
r 20 j this crap anymore. In some ways I hope B 

o through all 
never hear from him 

~2 11 again because he’ll ‘ust lead me on because he doesn’t have 
rrzjthe balls to tell me t c, e truth.” 
[231 Q And can you tell the grand jury what your 
[24 lunderstanding of these two paragraphs was about? 
1251 A Well, she had been - I think she had been told 
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r 1 jthat she couki have a detailee slot, which meant she would 
rzlcontinue workin 
f 3 1 be in the Whiie !I 

for the Department of Defense, but it wouM 
ouse. But a lot of things had to be sort of 

r 4 I coordinated in both those - both the Pentagon and the White 
[ SJ House for that to happen. 

And then rt -you know and then it looked like it 
~~~wasn’t aoina to haopen. And when she called Marsha, Marsha 
iejsort of %ke?l her 1’ 

Q Well it sa 
r :% jstripped of her detailee Y 

s here, “Marsha said that she’d been 
s ot.” 

A Right right which - I mean. I don’t know enough 
i :: labout what qoes on ihe White House to necessarily know 
ri3jexactly whaf all this means, but I just remember that the 
~14 jconversation was sort of nas 

fir- 
wrth - at least from 

r rslhnonica’s wint of view. with arsha sort of making her feel 
i is ivery uncomfortable and bad about things. - 

0 Is this e-mail something that you and Monica 
i :i ;discussed in a telephone conversation as well, in addition to 
[ ~sjthis e-mail, if you remember? 
1201 A I know I talked about - I talked with her about 
j 2 11 things with Marsha on the phone, but I can’t specifically 
r 22 j remember if we, you know - we never referred to really 
j I 3 j e-mails on the phone, so I don’t know. 
1241 Q But I mean the subject of Marsha telling her that 
r 25 j she’d been stripped of the detail and so on? 
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il5i 
I161 

A Mm-h-mm. 
Q Can you read the highlighted portions from that, 

r 17rplease? 
A Okay. things have been pretty 

[ :g; I will tell you the one very sweet, very mixed srgna 
rzojgoing on first because it makes me smile. 

“Before The Creep left for hrs vacation, I gave him 
[::;a copy of the novel The Notebook. It’s this mushy romance 
t23jwritten b 
[24JSOrt of. 8 

a guy that is like Bridges of Madison County 
ut one of the recurrin themes or themes of 

r25tsignificance that comes up in t I? e book is Whitman‘s - gee, 

Page 110 
I I I not the rose, duh - Leaves of Grass. I thought it was neat 
i2jand sweet. 

“I enclosed a card wishin 
tillasked in a postscript ti he could 5l.p - 

him a fun vacation and 
nn me a Black Dog 

r5jT-shirt, which you probably know is rom these clothes I’ve 
[6lseen. this restaurant in Martha’s Vineyard, if he had a 
~7pshance. 
[El “Well, I found out from Betty yesterda that he not 
rglonly bou ht me a T-shirt. he 

rlola dress. % 
ot me two T-s nts. a hat. and t 

ven though he’s a g shmuck, that is surpnsingly %. 
r 11 rsweet even that he remembered. 

‘“Okay now for the m Now that 
I::;what happened with Marsha, this will ma i 

ou’ve read 
e more sense. I 

114 lcalled Betty on Wednesday to find out if the knew what had 
[lslhappened. and she said she knew but she J rdn’t know if he 
rlslknew. blah, blah. 

“For three days she ke 
[:iichance to talk to him and tha P. 

t saying she didn’t have a 

rlsjfrida 
rf he came to this thing on 

that maybe I could see him. And it got crazy, and, 
rzotCat, fi0st it. I went- 

“To tell you the rut , I don’t even want to get 
i::iinto it all because it’s too exhausting. But the end results 
t23tare that I talked - well, more like cned to Betty in person 
r241on Fnday, and then I was suppo% to see The Creep on 
fzs]Sunday, and then rt drdn t wo 

Page 111 
“I cried for hours and then Be 

I: 1 say he was going to talk to the chief o Y 
called to 
staff. I don’t 

j 31 know what will happen. I also said to Betty that I didn’t 
14 Iwant him to do anything that was going to 

rry 
4 ;:;;r-r esterday she called to tell me about t 

et him in trouble, 
e Black Dog 

“The fuck if I know what is oing on. He leaves to 
er places for a while. 

olcstarr 
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Page 112 

.-_ BY MS. WIRTH: 

.-. Q Do you recognize that as one of the e-mails you 
i 5 j provided to us? 

A Yes. 

That e-mail was Grand Jury Exhibit CAD-lo-1 and 
::9110-2 - 
i19) 
I201 Aa Yeah: 

A 
-which was dated Sepember 17th. 
I would assume that tha was referring to the 

i:ilthings from the Black Dog. 
Q Okay. So you knew of no other extravagant present 

i 2: i that had been mentioned durin that tine period? 
1251 A No, but I remem %e r talking to her, I think, at some 

- 
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111 point about that, and she was very SW at all the 
r 2 1 presents from that one place. 

Q Do you know whether she received those presents 
i iidirectly from the President or from someone else? 
f5! A I remember them coming from Betty, not the 
i 6 i President. 
I7j MS. WIRTH: Thank you. 
!SI I’m goin to show ou what rm marking as - 
!9: MR. Wl.!!ENBERy$s. Will you hang on for a secon 

‘. 2’ ,- ‘ MS. WIRTH: 
BY MR. WISENBERG: 

: 1 g 1 hint-hint.” 
231 And then she writes back, “Oh. I see about the bag, 
i 2: jwink-wink.” 
;22j We only want to hear about this if this has 
: z 3: anything to do with her relationship with the President. 
124: A It doesn’t. 
'751 .- Q Okay. 

d? 
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:i: A It sounds ve sus icias but it doesn’t. 
121 MR. WISENBERZ 

MS. WIRTH: 
fhank you. 

If you would look at what is marked 
I: 1 Grand Jury Exhibit CAD-l 2 which is two e-mails one from 
r 5 1 Monica to you, hers dated 6ctober 17.1997. and then one from 
r6)you to her, yours dated October 161997. 
171 (Grand Jury Exhrbrt No. CAD-12 
!ai was marked for identification.) 
191 BY MS. WIRTH: 

(101 Q 
[?lIfirst? 

Could you read the highfghted portions from yours 

I121 A “I don’t have time to say much, but I wanted to 
13 rthank you for calling me and I really enjoyed talking with 

1: 4 1 ou. I hope I did not offend too much about my diatribe over 
: 15 1 he man. r I was venting and I know he is not to blame for a 
i 161 lot Of the problems. - 

“Also being abroad. people sod of focus on you as 
i i: i sort of a spokesperson for your country. and I get a lot of 
::3:questions about him and U.S. policy, et cetera, and I get a 
:z 3 1 lrttle annoyed at that. 
:::iabout it.” 

Sorry, and I hope you’re not grumps 

.-9, Q 
:?;i”the man”? 

And who are you referring to when you refer to 

A The President. 
0 And do you know what you meant when you referred to 

OIC-Starr 
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[I ~“the diatribe”? .^. A Y--i. 
If! 

m 11a11. 
0 

[4]call? 
Is that something that happened during the phone 

I51 A Yes. 
161 Q And what ha pened? 

A I was - I ha cf a conversation with her about just 
ii: political issues related to U.S. 
!91 

Q 

i :y;was I ang 
A 

AnylhinRspCC~$h and the fhsident. 

Let met ink. At that time October? Gosh, what 
about at that time? It’s hard to remember. 

1121 Her response, the,highlighted portion? 
“I think It’s alwa 

I ::iof him which I have a lot of at snes, from someone who is 
rlslnot a hght win nut.” 

r 
s interesting to hear criticism 

Cl61 MS.%lRTH: Thank you. 
I’m going to mark as Grand Jury Exhibit CAD 13 this 

I :i je-mail from Monica to you dated October 22 1997. 
1191 (Grand Jury Exhibit No. CAD-1 3 
[201 was marked for identification.) 
rzil BY MS. WIRTH: , 
i22j 0 
( 23 ] provided? 

Do you recognize that as one of the ones you 

1241 A Yes. 
[251 Q And could you just read the highlighted portion, 

Page 146 
f 11 please? 
I21 A “I have sent my list of crap to The Creep and I’m 
r3lwaiting to see if anything happens. I sure hope so: 

Q 
I! i when she said her 

Okay. Do you know what Monica was referring to 

A 
list of crap”? 

Yeah. I think R was - I think it might have 
I,” i included a resume, back 

a 
round stuff, like educabon and I 

[B lthink it also was about w 
rsrprivate - 

at she was wanting to do h the 

rlnl .--. Q In New York? 
[‘.:I A Yeah, in New York. 

Q Okay. Do you know if she gave the President a list 
i :: iof places that she might want to work or types of jobs she 
i ; 4 1 might want to do? 

A I think types of jobs. I’m not sure about 
i i ,’ i specific places. 

Q Do you know what particular area Monica was 
i ii; interested in working in in New York the 
[?91 A 1 

pe of work? 

;zo] P.R., but I 
I seem to remember her te lrng me something about 

don’t know if that was a suggestion to her by 
[I: 1 someone else or her idea. 

Q The type of work that she did at the Pentagon, 
i $1 could that be described as in the P.R. area? 
i24i A I think so. 
[251 MS. WIRTH: Thank you. Okay. 

Page 117 
I’m showing you Grand Jury Exhibit CAD-14-l and 2. 

li 1 It’s a two-page document which contains at the to an e-mail 
r3lfrom her to ou dated November 61997, and on 
r 4 lfrom you to K 

R e bottom one 
er dated November 3 1997. 

I51 (Grand Ju 
I61 and CAD- ? 

Exhibits No. CAD-14-l 
4-2 were marked for 

;71 
rer 

identification.) 
BY MS. WIRTH: .-, 
Q Could you look at that and tell us whether you 

r : i j recognize ihat Fey. your production? 
[I:1 
I:21 0 And could you read the highlighted portion, please? 
('31 A Okay. 
1:41 Q 

A 
This is from her e-mail to you. 
“The job scene on Friday went much better than 

iizlexpected. It was nice. The Big Creep called Thursday n’ ht 
[ : 7 1 and 

2 
ave me a pep talk because I was so afraid I’d sou rn?like 

i : 8 ran I rot. Rrchardson is a great guy and I met two women who 
119 1 work for him, also ve 

“Yesterday RI 
:;i ithey are 

J 
cool. 
ardson called me at work and told me 

i :z 1 yet and t if! 
oing to offer me a position. They didn’t know what 
ey wanted to talk with me further. The problem 

r z 3 1 IS I don’t really want to work there, issue-wise or 
:zr 1 location-wise. I’ve already had the experience of working in 
[ 15 1 a yucky building. It was awful actually because I feel a 
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Page 118 Page 121 

Okay. And do you know who that was, The Creep’s 

Let’s start at the bottom of the first page. This 
I:iis an e-mail from Monica to you dated November 6. 1997. 
f31 A Okay. 
141 Q 

A 
Can you read the highlighted portion? 
Whew, what a day. I met The Big Creep’s best 

Iz;friend this morning. It was very interestin I’ve never 
t7jmet such a real person in m entire life. ?ou knowhowsome 

ple wear their hearts on hen sleeve? He wears his soul. 
I”glkdible. 

r 

‘He said with re 
/ :;! business. We’ll see.’ ?I 

ard to my job search, We’re in 
e also said The Creep had talked to 

t 12 j him, and as I was leaving he said, ‘You come very highly 
t 13 1 recommended.’ (tee-hee-hee).” 

i : : ; search 
0 Where she says, “He said with regard to my job 

We’re in business,“’ - the words, We’re rn 
t I 6 ] businea ;re i~q;ut~mtIere? 
1171 
ibi Q And also later on it says, “And as I was leaving he 
tlg)sard. ‘You come very highly recommended.- And then she has 
tzolin parentheses Tee-hee-hee.” Is that coned? 
1211 A Yeah. mm-hmm. 
I221 0 And this is dated November 6.1997? 
i23j A Yes. 

0 
i:!{the President’s best friend. 

And she saJs that’s the date that she meets with 

rzolfriend? _ _. . . . . . . . . . . , . . . . . .-, 
1-s. 1 A it mc rxxrn I aonr know n I know, OUI I rnrnn 
; ;; ; soon afteGard;‘siGtorl;l 1 ma about Vernon Jordan. 

And here she says that that person, i23i Q All right. 
124 jThe Creep’s friend, was s 

T 
sed 

t25jsector possibilitiis. In New ark? 
to help her in the private 
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111 A Yes. 
PI Q Earlier in the e-mail she talks about a pep talk 
:jjthat the President apparently gave her prior to her interview 
14 jwith the U.N.? 
151 A I think so. 

Q Did she ever tell you-any more about what that pep 
j76italk consisted of? 
181 A No. Or if she did, I don’t remember. 

Q 
t:ijabout why 

Did she ever tell you at any time anything more 
she didn’t want to work at the U.N.? 

A Other than what I’ve already said about the 
i :: i travel and the sort of government job and - yeah. 
i 13 1 I think it was just that t was too - it seemed like it 

I mean. 

[ 14 1 could be too similar to the kinds of thin s she was doin in 
i 151 the Department of Defense, and that s ft. ?x? e didn’t want to 
i 16 1 traveling, doing that kind of work. 
I171 Q Who is Mr. Bacon? 
rise A That was who was her sort of immediate superior at 

~~~~‘” Pentat%$: %%%?’ 
i2ll Can we have marked Grand Ju 

Okay. Thank yy. 
Exhibit 15. CADl5? 

1221 (Grand Jury Exhibit No. AD-15 
:231 was marked for identification.) 
,?A 1 BY MS. WIRTH: 
,-. 1 

I251 Q This is a one-page e-mail from you to Monica dated 

Page 120 
t 11 Monday, November 3. 1997. If you could just read the 
12 j highlightedApot$on. 
131 Anyway, how did your meeting go last week? I’m 
~4 j seeing the man on telly a lot because of the Iraqi nonsense.” 
151 Q And “the man* is the President? 
;6; A Yes. 
(71 MS. WIR.TH: 

i89iNo. CAD-161 and 1 
ou a I’m showrnz3, ~~~~~ua~~-mail~ rand jury exhr It marked Exhibit 

:101 
II 11 

(Grand JUT Exhibits o. AD-161 
and CAD- 62 were marked for ,--, 

(121 
:131 
:I41 

identiication.) 
BY MS. WIRlIi: 
Q Can you just tell me what the date there is, 

i7i A Yeah. 
I81 Q All ri ht. 

Eartier t 03 
We’ll get to that in a second. 

ay I had asked you whether Monica had 
1 jz i ever toM you that Vernon Jordan met with the President 
[ 111 before he, Vernon Jordan. spoke to Monica. 
I121 A Mm-hmm. 
I131 Q There’s a line in the e-mail that 
114 lthat says. “He also said The Creep had talked o him.’ r 

ou just read 

f 15 1 please? iisi - A Right. 
[161 A November 7th and 6th. 1161 Q Does that refresh your memory as to whether she 
i171 Q Okay. And the top portion is an e-mail from Monica [ 17 lever told you that. the President had met with Vernon Jordan 

I 1s I before Vernon Jordan met with her? i1ejto you - 
:191 A Mm-hmm. 

- dated November 7th and then there’s one 
iI! 1 underneat? from you to Monica dated ‘November 5th. 

.~~. 
A Well, what I remember is not anything s ci6c that 

i:zishe said. I mean, I - what I remember is that Vernon ordan s” 
[21jwas helpin her throu h the President. 
I221 3 8 

A 
What o you mean? 
Well, that the only way and reason Monica was 

I::igetting the help of Vernon Jordan was through the President. 
1251 0 But do you remember Monica telling you at any time 

. 
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Ill 
I21 A0 ~a%$F&swer verbally? 
131 A Oh, es. Sorry. 

0 Thars all right. And is that a reference to 
f:iVemon Jordan, to your knowledge? 
I61 A Ye<. 

Q Did you ever have a telephone conversation with 
ii; Monica about that meeting with Vernon Jordan? 
191 A I think so. 

(101 0 Did she tell you anythin 
I I I I the e-mail about how that meetina 9 

more than what’s here in 
wen ? .~~. 

[I21 A I think what I reme‘inber from the conversation on 
[ 13 1 the phone, it was more about the specifics about the job 
rl4lsearch. 

Q Dii she tell you anythin 
1 :zi impressions of Mr. Jordan other than w ?l 

more about her 
at’s here? 

A The thing is I can’t remember if I talked to her 
[ :l ;about him before or after she’d met with him. I mean, I know 
[lgjthat she - it’s difficutt. I - I know she had all these 
tzojideas about what she wanted in New York and that was what she 
~21lwas going to sort of tell him. 

I know she told me his name, I think. on the phone 
Ii:iat some point and I’d forgotten it. 
1241 0 She refers to him here as the ‘best friend.” 
I251 A Yeah, but I - see, I think - I don’t know. I 

Page 123 
r 1 jfeel like this e-mail here, November 6th, cama afler I spoke 
[zlto her on the phone, and on the phone she told me his name, 
t3jand thars why on the next one.1 ask, “Have you told me his 
[ 4 1 name?” 

[z;friendn? 
Q You say, Who’s the BF,” meaning. “Who’s the best 

.-~. 
I221 A Mm-hmm. 
i231 Q And then on bottom, one from - this is still the 
: 24 1 first page - from Monica to you dated November 6th. And 
: 2 5 1 then there’s yet another one on the second page. 
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Page 124 Page 127 

t 11 that Verne; Jordan had s 
2 

I3; 
I think so. 1 

oken to,the President abput Monica? 
ut I don t remember spec16cally. 

Q Where she writes at the end,% I was leaving, he 
t 4 1 said, ‘You mme very highly recommended. And then in 
[slparentheses she wntes, Tee-hee-hee.” Do you have any idea 
(61 what she meant by that? 

A 
Iiijoke on the idea that You mme very highly recommended” can 

Well, yeah, I think she’s writing to me, making a 

t 9 I mean two things. 
1101 Q Meaning what? 

I::iofa- 
A Well, meaning that, to me, the joke is like a sort 

and this is onl 
t I 3 J is sort of a - almost Ike sexual - it’s like in regards to r- 

to me as far as I know - the joke 

t 14 1 like the sexual 
Q 

art of their relationship. 
The other interpretation of course. meaning that 

I:z;she came hiqhlv recommended for a j&b? 
ii7i A- Yes. 

0 All right. Now, looking up above to the e-mail 
i:ilfrorn you to Monica dated November 5. 1997, can you read the 
(201 highlighted portion? 

A All ri 
I:: i name? Can you. 

ht. 
7 B 

Who’s the BF? Have you told me his 
hope that works out for you. Let me 

::3jshe told me, I guess. All I know is what she told me,.and’it 
:;4 lseemed to me she didn’t know If anyone knew anything 
; :S lspecifical 
::6lmnnect et’ 

but it seems like - I think this is all 
to the same things with Evel 

: 17 1 can’t remember if she was invotved in t 
n Lieberman. and I 

IT IS stuff with Marsha, 
r~sjbut itwas this idea that she was - not like threatening 
: 191 him, but the just - they didn’t want, her there because they 
fzojthought herL havror was inappropriate then, and they were 
irljwomed about her being again in a situation where she woukl 
rzrjbe near him. 
I231 

A0 Yes. 
“She” being Monica. 

!241 
;251 Q One of the e-mails that you read, I think - that 

tz3jknow.” 
Q Okay. When you say, “Can you,” did Monica express 

I::iat any time a mncem about keeping names private in terms of 
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;;;e-mails an: tele$Fnes? 

131 Q And “BF again refers to “best friend”? 
141 A Yes. 
151 BY MR. WISENBERG: 

Q What would she say in that regard? I mean, do you 
I ti remember anything in particular or any instructions or 
[alanything? 

A I think she just - I remember her sayin 
I iiiwas just a little bit nervous about saying 

that she 
E!* - using peop s 

ilijreal: usin 
ll?, .--a 8 

people’s names. 
Both in e-mail and on the teleohone? 

[131 A Yeah, mm-hmm. 
Q On the telephone would she use a nickname for the 

I ::i President or a nickname for anybod else? 
A On the telephone I t fY ink she used nicknames for 

i :ti the President, but I can’t remember it for anyone else - I 
il5jdon’t think for anyone else. 

Q 
I:zion the telephone as well, or just Vernon or - 

And would she call Vernon Jof;;;hg;best friend” 

rzljremember. 
A 

I::; telephone. 
I seem to remember her mentioning his name on the 

Q All right. So was there a higher level of mncem 
i::iin the e-mails in terms of keeping - 
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[II A Yes. 
[21 names out of it? 
I31 2 Ves. 

Q All right. And reading again up on the top - this 
I:; is now an e-mail from Monica to you dated November 7. 1997. - 
t6lwhat does she say in response to you in the highlighted 
(7 1 portions? 

“I’m a little nervous to do the whole name of the 

tl4lon with him.” 
(151 ig: :FENBERG: Okay 
iI61 ..- ..", %TH: 
(171 

Do youN2ve any questions? 
MK. WISENBERG: 

[I81 BY MR. WISENBERG: 
I191 Q I’ve got a question I ‘ust thought of. 

There seem to be a lot o t e-marls some of which 
Iz’:iwe’ve read and some of which we’ll continue to read. I guess, 
rzrlabout Marsha Scott 
I231 A Mm-hmm. 
1241 Q The Marsha thinq. 

A Rinht 

OIC-Starr 
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r 11 ou’ve read today said something to the effect of, “Others 
~21 t; ave been taken care of.” 
[31 A Ri ht. 
ill Q 

A 
&at did she - did she speak to you about that? 
I think she thought that there were other woman 

j 2; that had been taken care of. 
i71 Q In terms of - treated better in terms of where 
5 3 I thev ended uo? L-1 ,~ 
:91 A ’ Mm-hmm. 

iiflthat? 
Q Okay. Do you remember anything more specific abo 

::?I A No. 
::31 MR. WISENBERG: 

MS. WIRTH: 
Okay. Sorry. 

I’m showing ou now Grand Jury 
/i:iCAD-17 which is a couple of e-mails. Fhe bottom portion 
: :6 1 one from Monica to you dated December 9. 1997. 

i 

::71 (Grand Jury Exhibit No. CAD-l 7 
::91 was marked for identification.) 
‘!91 BY MS. WIRTH: .--, 

h Can you read the highlighted portion? 
ii T i you recog y t+iess3ne as one you provided? 

First, 

:221 
:231 Q Oka Go ahead. 
::41 A “My ife is still in turmoil. I had given m r 
:25)notice for the end of this month. Don’t have anything x rm 

Ext 
S 

do 

libit 

Page 129 
i 11 in New York. I’m getting frustrated. Things have been crazy 
rzjwith The Creep, but I did have a wonderful visit with him on 
r3jSaturday. When he doesn’t put his walls up it is always so 
~4 1 heavenly.” 

Q 
Iz;the telephone abou that visit in early December of ‘97? 

Did you ever have any conversation with Monica on 

171 A If I did, I don’t - I mean. that -this one in 
i 8 j particular? 
191 0 Yes. 

::01 A I don’t remember. 
Q Do you remember any visii in December other than 

i if ; the one that you already discussed earlier today in late 
::3jDecember? 
:141 A Discussed on the 
I 5 I this one. After a while. it was ius P 

hone? We might have talked abo 
sort of - thev were 

iiijall blendin to ether. 
::71 
::31 k’~~R$,~,,aw: - 

‘191 
‘,A?( 

2 Th&says Tuesday, December 9th, right? 
I 

_-“1 

Q ‘Sz’Monday would be the 8th Sunday the 7th. 
::liS,aturday would be the 6th. 
:231v1srt with him on Saturday.” 

It says, “I did have a wonderful 

::4j A Mm-hmm. 
:251 Q So that would be the 6th. 
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Page 130 Page 133 

Now, earlier you spoke to this. Let me ask you 
illagain. You mentioned your hone calls on Christmas Day and 
I3 IOn the 3~,$-“d”,“=&?${g~~$~. the Christmas 

I:; Day phone call, when woukf have been the’sI before that, if 
[S] you know? 

A I can’t remember if I spoke to her on the phone in 
ii i December before I left. 
(91 Q Okay. And when did you leave for your vacation? 

,101 A December - mid-December. December 17th. something 
i ;; i like that. 

Q Okay. I spoke to you before lunch about 
I ::; Ms. Lewinsky’s name showing up on a witness list on the 
I I P I 5th of December. .__,~~ 
[151 A Mm-hmm. 

Q And this e-mail of the 9th indicates that she 
1:: i at the White House on Saturday, the 6th. 

Do 
i :89iat the White d 

ou recall her ever connecting this meeting 
ouse on the 6th - this is obvrously 

rzolthe first time you’re hearing about it in this e-marl 

was 

izljon the 9th? 

Page 131 
f 1 j knowiedgeAthat;jnie had wound up on a witness list? 
,,I 
LL, 

131 ii Oka 

I’si 
MS. WIRTH: All ri 

P 
ht. Now I’m going turn to 

[6] o her. I’m oin to mark as Grand Jury Exhibit CAD-18 P 
ackage of e-mails that basica y contained e-marls from you 

r~lthis e-marl ate May 19, 1997, from ou to Monrca. 4 8 
[@I (Grand Jury Exhibit Lo. CAD-18 
(91 was marked for identification.) 

[lOI BY MS. WIRTH: 
[ill Q Do you recognize this one? 
I121 A Yes. 

Q 
i :: j started to e-mail Monica from Ja an. 

Does this e-mail givelou any clue as to when you 

I151 A I assume I starte s .’ wntrng her as soon as it was 
rislset UP. 
Cl71 0 What do you say there that leads you to believe 
Ilelthat? 
1191 A It says, “Yeah. I finally got my e-mail set up, so 
r 20 1 now you can write me whenever ou want.” 
(211 MS. WIRTH: ‘t 

I’m goin 
Okay. hank you. All right. 

iZ:i 1997. from you to ?+I 
to show you now an e-mail dated May 27. 
onica. 

1241 
[25; 

(Grand Jury Exhibit No. CAD-19 
was marked for identification.) 
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111 BY MS. WIRTH: 
Q 

I:; highlighted portion 
Do qou recognize it, and, if so, can you read the 

A Yes. “Monica, I’m sor 
I: iwe were nearer each other so I could x 

you are hurting and I wish 
ave ,vou over to dinner 

r 6 ] or we could go to see BK and see a movie. 
171 Q Do you know what you’re referring to when you said, 
r a 1 “I’m sorry you’re hurting”? 

A Not this specific time. I mean, there’s many 
r !‘i I times, so I can’t - I don’t remember. 
I:11 0 And that’s dated May 27. 1997? 
1121 A Yes. 
I131 MS. WIRTH: All right. 
f14! MR. WISENBERG: 

BY MR. WISENBERG: 
Hold on for just a second. 

I!51 
I161 Q Okay. I’ve highlighted more, correct? 
I171 A Yes. 
I19! Q Of CAD-l 9. correct? 
1191 A Yes. 
I’DI. Q All right. It’s dated May 27th. Now, if you’d 
12 11 just read the complete portions that have been highlighted, 
1~2 1 Including ;hat !. ust added. 
123i I hope your weekend is not too awful even though 
~24 lyou had that bad Saturday. Monica, I’m sorry ou are hurting 
(2 5 1 and I wish we were nearer each other so I cou d have you over Y 

ay. I don’t think it was 
[231today. 

1241 Q Okay, all right. 
1251 A But, yes. 

Page 134 
Q All right. Yesterday in our interview you 

i : I mentioned that. 
I31 A Yes. 
I41 Q Okay. Do you recall approximate1 when he would 
[ 51 have said that to her, based on what she has tot J you? 

A Well, I -whenever it happened. I’m sure she told 
I76irne about it very soon afterwards. But just from reading 
r s 1 this, I can’t remember if that was that - 

r:iishe - 
Q Okay. You don’t know if it was this weekend, but 

1111 A Right. 

I ::; that conversation had 
Q Butdogn7 recall, in general, when she told you 

A It was a while ago. I would think it would be last 
I : :! summer, maybe, somethmg like that. 

0 Okay. Atl nght. Do ou recall whether or not he 
I :t; ave a reason for that, for - again, hrs IS based on what 

itl 
7, 

( 1 a 1 onrca told you. 
r 19 1 just friends? 

Did he give a reason for why they had to be 

[201 A Just from what she told me, there were just - 
r 2 I j there were a couple of things she told me, yeah. 
I221 Q And what were they? 
1231 A She told me a part of it had to do with him feelina 
[24jbad. 
I251 Q All tight And what else? 

Page 135 
A That he didn’t want to - I think some of it had to 

I:{do with not wanting to hurt her Monica. 
131 0 Oka And what else? 
141 A And 1 know that the First Lady was brought up, and 
t 51 I think also his dau hter. 
[61 MR. W&NBERG: That’s all I have. 

MS. WIRTH: Okay. I’m showing you Grand Jury 
Ii;Exhibit CAD-20, which is an e-mail dated June 3. ‘97. from 
r 9 1 you to Monica. 

[lOI (Grand Jury Exhibit No. CAD-20 
[ill was marked for identification.) 
[121 BY MS. WfRTH: 
[I31 Q hted part - 

i:Zicoaster 
A 

And if you could just read the highli 
“I’m sorry you’re on an ‘emotional ro ler 9 

- and that’s in uotes - “ri ht now. What can 
f 16 1 you do in your free time %I 9 at may .he p 
117 jget your mind off things temporanl ? 

you either refocus or 

0 
~:~jproduction? 

And that’s an e-mar you recognize from your r 

1201 A Yes. 
Q And do you know what you meant when you 

i::ireferred to the “emotional roller coaster” that 
[23lMonica was on? 

A I was refenin to something that she had 
I::;said. She said “emotional ro ler coaster.” I was just 9 
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I think it just refers to - if I remember 
I:; correctlv. when I was writina this. it was about the 
i4 j President. about being happy with how thinqs were aoina 
isjand then being ve sad Witti how things w&e going: - 
‘6, MS. Wll%-t: All riaht. Grand Jurv Exhrbii CAD-21. 

is1June5 ‘97.‘andthetopf&ngonefromyoutdherdatedJune 

---- -- - - . 
1; itwo e-mails the bottom ortion”being from her to you dated 

1916. 1997. 
(101 (Grand Jury Exhibit No. CAD-21 
::I] was marked for identification.) 
;121 BY MS. WfRTH: 
[?31 Q Can you read the highlighted portions of hers 
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l I j believe he would lie to me like that. Write me back.’ 
I21 Q Okay. And his secretary is Betty Cunie? 
I31 A I assume so es. 
I41 Q She’s refen &I! 
15 1 secretary“? 

to here as “The Big Creep’s 

[61 A Yes. 
Q And “the woman he said” - and “he ” being the 

ii 1 President, I assume - ‘he had talked to about me,*‘was 
[g1Marsha? 

1101 A I think so. 
Cl11 MR. WlSENBERG: What’s the date on this one? 
[I21 THE WITNESS: June 5th. 
i131 BY MS. WIRTH: 

Q And your response, June 6th. could you read the 
ii:; highlighted portion? 
Cl61 A Okav. “Could it be that the assistant didn’t know 
j 17 j who you were but the woman does? Forgive me for being 
~:51scatterbrained, but what is the NSC again? 

this is so difficult 

i23lcase.” 
!241 Q And you wrote, “Maybe ou should write off all he 
i 2 5 1 said on trying to help you get back in. ” Lzause of your 
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[I 1sense that what? 
(21 A 

Q 
What. the writing off part? 

I:Iwrite off all he said on t 
Yes. Why did you write there, “Maybe you should 

in 
r5jThat’s back into-the Whi e WI 

to help you get back In”? 
ouse? 

I61 A Yeah. 
I71 
I81 

AQ Why did you write that? 
Because rt seemed to me that there was no way that 

l91she was going to get back into the White House and that he 
rlo1was just sa 

d 
ing that. 

!::!at the NSC7 
Do you know anything about her attempt to get a job 

,__,-.. --.---- 
1131 A She told me about it, but I don’t remember. 
ii4, Q 
i:5i 

Do YOU know if anvbodv heloed her with that? 
A I don’t remember. - - ’ 

[161 MS. WtRTH: Okay. I’m showing you Grand Jury 
I: 7 1 Exhibit CAD-22. an e-mail from you to Monica dated Sunday, 
[IslJune 6, 1997. 
I191 (Grand Jurv Exhibit No. CAD-22 
i20; was marked for identification.) 
s-1 .--I BY MS. WIRTH: 
I221 Q Can you tell us whether you recognize that as one 
:2 3 1 of yours anAd then read the ht hlighted portion? 

Oka yes. 
:;:iOther than that. is 

t “f?ave you heard from Him at all? 
t ere any other news and/or goingson7- 
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Ill Q And “Him” is with a capital “H”? 
[21 
[31 
141 
[51 0 
161 A 

0~:. you’re referring to the President? 

I71 MS. WtRTH: Thanks. 
I’m showing you Grand Jury Exhibii CAD-23 two 

~8s~e-mails. the bottom portion from her to you dated Monday, 
r 1 o 1 June 9. 1997, the top, your response to her, Tuesday, 
rlljJune 10. 1997. 
1121 (Grand Jurv Exhibit No. CAD-23 
ii3i 
1111 

was marked for identiication. j 
BY MS. WIRTH. .-.a _ _ 

1151 Q Would you tell us whether you recognize those as 
[16]e-mails you provided and read the highlighted porbons. 
t 17 1 beginning with her e-mail first? 
1181 A 
rlsjthat she got m 

Okay. “Update: So Betty called to let me know 

rzojwhom I called & 9, 
pa&a e at 1130. At 3:30 Marsha, the woman 
st wee whose assistant said she didnY know 

[211me, called to say, ‘Oh,. she had been out for the past 
f22jtwo-and-a-haff weeks n surgery, and she’s so she didn’t 
t23jretum my call sooner. When can you come an 7 see me so we 
[24]can get YOU Out Of this little SitUation?’ So we set up a 
fzsjdate for next week. 
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111 -And then I said, ‘I was just concerned because 
t2 1 your assistant didn’t know who I was.’ She said that of 
t3jcourse she knew who I was. Her assistant must have looked my 
f 4 J name up in a Rolodex and it wasnY there, so she didn’t know 
rslwho I was. 

i?lThat’s all for now. Love, M.’ 
-Yeah, right. Well, I guess he got my note. 

Q Okay. And do you know what she was referring to 
i: 1 when she talked about the package that Betty called to let 

i 101 her know that she ot? 
[111 A Do ?remember what was in it? 
(121 Q Yes. 

[131 A 
Q 

You know - no. Not just from readi 
And when she says on the bottom, %I 

this, no. 
I141 el!, 
~151 ot my note,” do you think that note refers to what was In 

I guess he 

1161 w e oackaoe? .--. , 
I171 A 
1181 0 

Maybe. I don’t know. 
Do 

A 7 
ou know what was in the note? 

I::; back into the White House. 
Wel, I think that it had to do with getting her 

I211 BY MR. WISENBERG: 
Q Do you remember anything other than U-e e-mail 

r::l]itself about this time sequence? Let me read it a ain. 
L241 The e-mail is June 9th. 3:51 p.m.. from % onrca to 
~rs~you. “Update.” “So Betty called to let me know that she got 
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[ 111 two-and-a-half weeks? 
f121 A Ri ht Other than the fact that it sounds like the 

t 14 jcall from Marsh; I mean 
[ 13 1 note to the Pres. ent was the reason that she got a phone 

I151 Q Well, just other than this message ftsetf - 
[I61 

Aa Dot- 
f:i;this matter? 

- do you remember having any further talks about 

[I91 A 
cl 

Not this specifically, no. 
1201 
I211 BY M;%iRTH: IRTH: 
I221 l22i Q Q 
r23)response? 

Okay. And can you read from your highlighted Okay. And can you read from your highlighted 

124 I [24 1 A A Wow. vou 00. oirt I’m im Wow, you go, girt. I’m im 
8 8 

ressed. ressed. 
r 2 5 1 your mind to something. have done it an ie it an 

Way to put Way to put 
hopefully be hopefully be 
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When I read your e-mails sometimes I cannot even [ 11 rewarded. I hop” r ou get back into the White House and out 

[ 2 1 of the black ho, e o the P. Sour@ kke the woman was cool, 
[ 3 1 or was sheQwerzny ;;; hone? 
141 ” & ts the Pentaqon? 
I51 
161 

i l i Exhibit 
rslis an e, 

flolportion 
t111 
1121 
il3j 
iI41 
I151 
1161 
i171 
rlslportion 
ri9i 

identification.) 
BY MS. WIRTH: 
2 ~~~you recognize this as being provided by you? 

‘Q A%, if so can you read from the highlighted 
of Monica’s e-mail? 

A “On everv other front mv life scenes are not so 
i zo jgreat. I met with Marsha yesterday and it was ve 
r21)rnteresting. There was most certainly a disconne 3 on what 
[22 1 he said he told her and how she acted. She didn’t even know 
tz3)what my title or my job was about. 
[24]0p4?nin St0 offer. 

She didn’t have any job 

I251 4 nstead. she made me go over what happened when I 
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f I 1 had to leave, who had told me, and then proceeded to confirm 
r z 1 Evelyn’s story about myl - thus IS in quotes - 
r5)“‘inappro riate behavior.’ 

“TRen she asked me with such nas 
i:ipeople gossi 

women there and 

t 6 Iwas so upse P 
v ing about me, why did I wan to come back? I 

. I really did not feel it was her place to 
r 7 lquestion me about that. 

“Later on I said somethin about bein tokf I could 
I “, i come back afler November an 8 she want er?to know who told me 

[~olthat., So I have placed a dl to him, but I don’t know what 
;;;;rsgornqto hagpen. 

foun out today that I didn’t get the NSC job. 
[131To top it all off, The Big Creep is wearing one of m ties 
r I 4 1 today. I think I’m just going to have to walk away f om It 
t151all.” 
I161 Q Okay. Did Monica give the President any ties, to 
t 17 1 your knowledge? 
1181 A Yes. 
1191 Q Do you know about how many? More than one? 
I201 A Yes. 
I211 Cl And where she says that she told Marsha, “I said 
[ 22 1 something about being told I could come back after November, 
r 2 3 I and she wanted to know who told me that.” And then in the 
f z 4 1 next sentence she says, ‘So I placed a call to him.’ 
I251 A Mm-hmm. 
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Q Does that im 
I: ) President was the person do tolcrher she could come back 

ly to ou that she’s saying that the 

13 1 after November? 
[41 A 

Q 
That’s what it implies to me, yes. 

[51 Did she ever tell ou that the President told her 
r 6 1 that she could come back to wo& in the White House after the 
r 7 1 election in ‘96? 
[El A I think so, yes. 
I91 MS. WIRTH: 

I:i;lt’s an e-mail ated July 3 1 
Ok?. 

All right. Thank you. 

7 from ou to Monica. 
I121 

;; ;z;;Tchiiand, z;Dy;ibit CAD-25. 

1131 wars marked for identification.) 
1141 BY MS. WIRTH: 
[151 0 Do you recognize it. and, if so, could you read the 
[ 16 ] highlighted portion. 

A All right. ‘Marsha is obviously working from a 
i :i i place of pettiness and jealousy. 
I I 9 I unprofessional I can’t stand it. 

Her remarks to you are so 

[ 20 1 teenager. 
She sounds like a cattv 

[211 ‘I’m worried about you, Monica. Again, I think 
122 1 your idea to leave the area or 
[ 13 i a good one. I think you are rn he mrdst of a dangerous .? 

et out of government work is 

[ 74 1 s cholo really srtuation. I’m at a loss as to make you feel 
1s 8 ; 2 5 1 e er or elp rf I could possibly do either. 

:?: believe some of the things you tell me. It all sounds so 
.? ‘dramatic and oainful for vou. .-. 

“Is youitrip to L.A: for holida 
i l j Maybe you will feel a little better 
:f! mean to sound so disjointed! but 
17 >disjointed. I know it is your lrfe an 
i 3 : 
!9! ell me how to live mine, but I canno ,P 

resume to tell you how to live it as 
r 

ou would never 

r I: 1 concerned.” 
help being very 

[:;I Q And why did you express in this e-mail either 
r 12) your feelings that she was in the mtdst of a dan erous 
[ 13 1 psycholog~call 
t:4lconcemed? \xh 

you say here, situation and tha ? you’re very 

[:s)this, if you 
at was gorng on at the time that you wrote 

remember7 

i:tiit 
A Well, I think this islElaa 

through her was that he was IL 
I was following 

t 12 1 t&in 
was sort of 

her one’thing and it would never materialize, and she 
t14iwas believing him. 
123! 
[i;! her 

And I had no reason to think that he was telling 
ou know, the whole truth in terms of getting her .obs 

(zt!and ryrng to help her in any way. But she really, real y r. 1 
fz3)believed rt. And I was bothered by - by that. 
[i4] MS. WtRTH: Break? 
[251 THE FOREPERSON: Break time. 

MS. WIRTH: 
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Okay. Thank you. 

MR. WISENBERG: For7 
THE FOREPERSON: Fifteen minutes. 
MR. WISENBERG: 
THE FOREPERSON: 

Okay. May the witness be excused? 
Yes, she ma 

MR. WISENBERG: We’ll come an d aet vou in 15 
i:jminutes. 

Us .- 

[3: 
19) IY 

rtness excused. Witness recalled.) 
R WISENBERG: Let the record reflect that the 

1 :I jwitness has reentered the grand jury room. 
[::I Madam Fore 

THE FOREP&SOk: 
rson do we have a quorum? 

Il?! Yes we do. 
1131 MR. WISENBERG: 
III! THE FOREPERSON: 

Are there any - 
There are no unauthorized cersons 

r I 5 1 in the grand ‘u 
[iEi MR.%&%BERG: Thank you. 
1171 THE FOREPERSON: You’re still under oath. 
[:9! BY MS. WIRTH: 

Q Oka 
iiziback to Exhibit CA It 

Ms. Davis, I’m oing to call 
16 at page 2. T a r. 

our attention 
eres a high rghted 

I z : : portion of this e-mail that I don’t think we read. 
This is the e-mail - to bring the rand ‘ury’s 

iiiiattention back to it, I’m so? - is thy 8at taks 
f zi labout Monica’s meeting wrt The Bi Creep’s best friend this 
fz5;moming. You know, thus is a man w o wears his soul on his 

Page 147 
I: : sleeve. We’re in business” and “You come very highly 
r2 1 recommended.” 

Those are just key phrases from that e-mail and it 
I: j continues on - this is from her to you dated November 6 
r s 11997. There’s a portion we forgot to read on the second ’ 
r 6 1 page. Could you read it, please? 

A 
::;I really hop” 

It says, “It’s time for me to get out of here. 

13) Because 
that The Creep and I can still have contact. 

know rt sounds so ridiculous, but I can’t get him 
(lolout of my heart. I love him a lot. I know it’s stupid. 
f 11) I want to hug him so bad rtght now I wutd cry.” 

Q Thank you. Now we’re going to continue on - and 
I ::; I have, unfortunately, mislabeled some of these exhibits in 
114 !terms of the order so you’ll notice that the numbers ‘ump 
t 15 Iaround a little bit, but I m trying to go in chronologica 1 
rlsiorder. 
(171 We left off with an e-mail dated July 3rd of ‘97, 
[ 1:: ; and now we’re goin to move forward to an e-mail dated July 
(1914th .of ‘97 from you o a K. Davis. Is that your ? 
1: I: sister-in-la; Kelly? 
12“ -, Yes. 

MS. WIRTH: 
Izz;CAD-34. This is one that we 

Okay. And this is Grand Jury Exhibit 
ot just toda 

i24! (Grand Jury xhibit No. % 8 AD-34 
f-5: was marked for identification.) 

Page 142 to Page 147 OIC-staff 



ESA __ .- ___- 

864 

Catherine Allday Davis, 3/17/98 

Page 151 

XMAX(25) 

Page 148 

Ill BY MS. WIRTH: 
Q 

izjrecognize it? 
Can you look at it and tell us whether you 

[4l A Yes. 

: 2 ; It’s short. 
Q Okay. Could you read it for the grand jury? 

i ‘, ; I love her 
A 
but 

Okay. ‘Don’t quote me, but Monica is loony. 
eez” - 

I91 ‘Q ’ &ou have to keep our voice u 
A It says, “Don’t quo e me. but r flfF omca LS loony. 

I :ii I love her but geez sometimes I cannot believe the things 
[ 12 1 that she $ets herself into. Now she is seeing about a post 
113lwith the government in a fore’ n country, which may be-a ood 
~14 Itemporary solution to some o i9, er tssues. We’ll see. .Rlgh 9 
[ 151 now she 6 in Madrid for 10 days for some summit. BIII will 
[ 161 be there, other bigwi s of the world.” 
I171 Q And %ill* is Bill Clinton? 
I181 A Yes. 

Q 
I:iibetween Monica and the President. 

Okay. And dii Kel$know about the relationship 

(211 A No she didn’t. 
MS. WIkTH: Okay. Grand Jury Exhibit CAD-33 dated 

[::{Wednesday. July 9th. from you to Monica. 
[241 (Grand Jury Exhibit No. CAD-33 
I251 was marked for identification.) 

111 (Grand Jury Exhibit No. CAD-31 
121 was marked for identification.) 
[31 BY MS. WIRTH: 
141 Q Is it one that YOU recoonize? . -> 
[51 A Yes. . ” 

I61 Q And wukl you read the h’ blighted portion? 
I71 “Sometimes to be honest P want to talk to 
[8 Imy mom aAbout your experience but I know you would be 
[glmad. She is exceedingly trustwbrthy and non-judgmental, 

[lojthough.” 
0 And when you. talk about * 

i if imean Mon;a’syeexSqence wtih the Press 3 
our experience.” you 
ent? 

[131 
MS. WIRTH: All right. Grand Jury Exhibit CAD-30. 

I::ian e-mail dated Wednesday Ju 
[161 

(Grand Juti &.$.~,'~&,ff!$,wu to Monl=. 

fl71 
Cl81 
[I91 

was marked for identification.) 
BY MS. WIRTH: 
Q Do you recognize it? 

UOI A Yes. 

i Z ; portions? 
0 And, if so, could you read the highlighted 

A “The President looked a little too 
i::;on his Euro tour post-NATO summit. He was a 

randiose 
# mg ltke 

12518 guy who would sell his soul to be the most successful, 
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[II BY MS. WIRTH: 

i:lprovided? 
Q Is it an e-mail that you recognize as one that you 

I41 A Oh, yes. 

IZiplease? 
Q And if you could just read the highlighted portion, 

A “I got your late night e-mail right before you 
iii left. I guess the roller waster you’re on is on the upswing 
[glright now, eh? I don’t mean that sarcastically, but you’ve 

rloldescribed it to me that wa 
“I admit I am scar s-c! 

before. 
for you. I wish you could be 

i ::;where he wasn’t. But I also want you to be in a good place, 
r13land if that’s D.C., well, that’s that. 

Q And this roller waster is again a reference to the 
i::;sarne concept that you wrote about earlier, meaning Monica’s 
I 161rOkr Waster ride with resDect to - .--. 
I171 A Emotionally. yes. 

Q 
i:tiwasn’t.* that’s a reference to the 

And when you sab “I vish upu could be where he 
resident. .--a 

(201 A Yes. 
1211 BY MR. WISENBERG: 
[221 Q That’s dated Wednesday, July 9,1997. 
I231, A Mm-hmm. 

Q And I want to focus back on these words again. 
;::;“I got your late night e-mail from right before you left 

f I. Ifamous. popular, historic American president ever. 
[z]Scary stuff and not too heartenin 

And I write ‘Well I hope tl%s%#$$a&&~~en~” 
I:iover there with ydu and’so-and-so 
I 51 New York Post anyone? I hope no 9 

uy is not too sketchy. 
, 

[6]yOUr man. No selling out for me.” 
but I would stand by 

171 0 Do you know what that last reference is to? 
[91 A “New York Post anyone?” I think this might 
~91 have to do with Michael Isikoff. maybe, talking to the press. 

Q Did Monica ever discuss with you talking to the 
! :i i press about her relatronship with the President? 

2 A No. I mean, the concept of - not that she woukl 
::3;talk to the President, but the concept of the press being 
114 1 there and you can talk to them if you want to, but she 
[~slwouldn’t. 
1161 Q And what do you mean by “sketchy”? What does tha 
(17 Iword mealto you? 
I131 Sort of weird, troubling, you know. possibly 
[ lgldangerous but - not physically dangerous, but - 

b Okay. And when you say, “No selling out for me.” 
i:yithaVs a reference to what? 
I221 A The press. 
I231 Q To the press. 
(241 A Yes. 
I251 Q Okay. Not selling your story or - 

- 
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[I 1 I guess the roller waster you’re on is on the upswing right 
I 2 I now. eh?” .~. 
131 A Eh. 

Q Eh? Okay. “I don’t mean that sarcastically, but 
i :i you’ve described it that way to me before.” 

Do you know whether or not - can 
i;iwhether or not that was related to a visit s 

ou 
ii 

remember 
e described to 

[ 8 1 you with the President? 
191 A A visit or the visit? 

r101 Q A oarticular visit. .~~. 
fill A Nd. I don’t remember. 
1121 Q Okay. Do you remember her ever telling you 
rl3labout a visit with the President on or about the 4th 
I 14 I of Julv that was verv meaninaful or memorable for her, 
iisjorgo&l? 

A I think there were a few visits that she told me 
:::]about that were meaningful and memorable, but I can’t 
[ 18 1 remember them specifically by that date. 

Q Okay. Do you remember her describing a meeting 
i:iiwith the President in Madnd? 
I211 A As far as she told me, she didn’t see him in 
[z?lMadrid. 

MS. WIRTH: Okay. I’m showing 
i::iGrand Jury Exhibit CAD-31, dated July 12th o Y 

ou an e-mail marked 
‘97. from you 

lzs]to Monica 
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Ill A Not talking to them, no. 
[?I MS. WIRTH: Not talking to them. 
(3, BY MR. WISENBERG: . . . 
141 0 

i 2 i 
A 

Were you tellin her not to do that or - 
I don’t know. 

oint. 
+I0 selling out for me ” exclamation 

R 
I think I was just sort of saying I wouldn’t, ydu 

(71 now. 
MS. WIRTH: Okay. Grand Jury ExhibtzD-z-end 

containing e-mails from - 
and then one from you to hkr 

(Grand Jur Exhibits No. CAD-29-l 
and CAD- 9-2 were marked for 

il4j identification.) 
(151 BY MS. WIRTH: 
I161 Q Can you read hers first. the highlighted portion? 
[ 17 1 First. do you recognize this two-page document? 
1191 A Oh, yes. 

0 
I:09110 you first? 

Okay. Can you read the highlighted portion of hers 

If::T,he Bi 
A Okay. ‘I’ll write tomorrow and let you know if 

[z3lnlce If 3 
Creep remembers my birthday or not. It would be 

e wore my tie today. Oh, well, me and my stupid 
[~rlexpectations. 
[ljl “Did I write to you about the meeting with Marsha? 

, 
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t 1 j I could have sworn I did She offered me a position working 
(2 jfor her doing some interesting things. That IS in the 
f3jinterim until something in communtcations opens u I think 
I 4 t I will take i-t. I must watt until Marsha returns from Faris 
[s]August 1st. I am sure I wrote to you about this.” 

Cl 
I,” 1 materialized? 

Do you know if that job with Marsha ever 

isi A No, it didn’t. 
Q Okay. And this was Monica’s last birthday that 

t:i;she’s referring to in this e-mail? 
I111 A Yes. 

Q Do you know whether the President remembered that 
i::ibirthday? Did she ever tell you? 
[141 A I can’t remember. 
,151 Q Can vou read the portion of your response b-r&s 

i;iibo tell.” - 
1221 MS. WlRTH: 

This is Grand Jury 
i::;July 16th. a little out of order on the date here. This is 
tzsjan earlier one. This is from you to Monica - oh, sorry. 
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II 1 
L-1 

BY MS. 
I:isecond. We did it alread Strike thi 

Grand 
[:!you to Monica dat 

Jg E&bit CAD-Z 
Fnday. August 

161 (Grand Jury Exhibit 

MR. WlSENBERG: 
WIRTH: 

We already did thJa:~~$lready. 
I’m sorry, I’m so 

at. All ngh . T 
3. this is an e-mail from 
1; 1997. 
No. CAD-26 . 

I71 
I81 
191 

was marked for idei...,,,,,,,,., 
BY MS. WIRTH: 
0 Do vou recoonize it? .-> 

r101 A Yes: - 
[ill Q 

A 
Can you read the hi 
“I’m confused as to ill? 

hli hted portion? 
e JPI thong you included. 

i::{Who is Kathleen Wrlley and what does that have to do with 
1141you? 

Q Okay. What is the “UPI thing you included’“? 
i ih $V$at are you telkng Monica there? What are you refemng 

I181 A Well. I just remember 
[I 9 1 sort of news article that was attache 2 

esterday that it was some 
to some e-mail. 

~:~/Willey? 
Q So she e-mailed you something about Kathleen 

I221 A Yeah. 
[231 Q Do ou remember anything about that article? 

A I - Y remember it having to do with something 
i::labout the Paula Jones case, I think. 

Page 156 

[ll Q And did she respond to this, do you know7 
(21 A I don’t remember. 

Q Have you seen an e-mail in looking through your 
i:lstack of e-mails that you provided that was a response to 
t 5 1 that? 
I61 A No, I haven’t seen the response. 
171 MS. WIRTH: Thank you. 

i ti CAD-26. 
Oka This is -ust an e-mail - Grand Jury Exhibit 

dat eJ h Auoust 1 1997. from vou to Monica. 
,101 (Grand Jury Exhibit No. CAD-26 

was marked for identification.) 
BY MS. WIRTH: 
Q Do you recognize it? 
A Yes. 
Q Can you ‘ust read that h’ hlighted portion? 
A Okay. -Lou can tell me %out bad Marsha or work, 

i 17 1 whatnot, Monica” 
Q Here you’re just tellin her that she can tell you 

I : i 1 about these thin s referring to Mars 
Y%s if she wants to. 

4 a Scott? 
I201 A 
I211 MS. WIRTH: All right. 

This is an e-mail, Grand Jury Exhibit CAD-32. dated 
I::iSepternber 2 1997 - 
1:4 IVOU to Monica. I 

this is one we received today - from 
have not hiohlighted it because its the 
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111 (Grand Jurv Exhibit No. CAD32 .-. 
Iii 
,A, 

was marked for identification.) 
BY MS. WlRTH: 
Q Do vou recoonize it? z .I 

151 
161 
I71 
181 
r91 

IlO1 

A I haven’t seei it et either. 
MS. WIRTH: All ng 3 1. Take a look at it. 

RI 
he witness examined the document.) 
E WITNESS: Okay. 

BY MS. WlRTH: 
Q Okay. Do you recognize it? 

ill1 A Yes.. 
Q Okay. If you could just read beginning wrth the 

I ::i second linz ‘I cannot say” - 
1141 
1151 
f161 AQ 

Okay. 
- and ending with - 
Okav. “I cannot sav I am surprised that this 

i ;; iwhole situation has<taken its toll on ou. l’m’sure it 
t 18 1 has for a while now. If I may be so ti oM to state my 
t~gtunequivocal opinion,.1 think your ‘situation’ is a 
tzotlose-lose situation wtth him. He cannot ever totally be 
~zl~yours, Montca, ever. 

“And as I have said before, you deserve a man mat 
I::iis all yours. all yours. And just because mere 
124 janother man right now does not mean you shou 
t2sjthrough the wnnger with this man. You are worth mu 
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t t tthan that. In a man in his position it’s the same old affair 
12 1 bullshit.” 
131 Q Okav. And that’s refenina to Monica’s 
i ( i relationsh- wit;;’ President? y 
I51 x 

[61 MS. WIRTH: All zh” 
Next IS Grand Jury xhrbtt CAD36, an e-mail dated 

Ii; Friday September 5. 1997, from you to Monica, and the bottom 
t 9 jportion is an e-mail from her to you dated September 4th of 

[IO] 97. 
Ill1 
Cl21 

(Grand Juy Exhibit No. CAD-36-l 
and CAD- 6-2 were marked for 

[I31 identification.) 
I141 BY MS. WIRTH: 

/iii 
0 Do you re 

?? 
nize it? And, actual1 it’s two 

!i 
gg?, Grand Jury Exhibit AD-36-1 and Grand ury Exhibit Ye 

._ .-. 
1181 A 

0 
Yeah, yes. 
Okay. Could you read the highighted portions, 

I:ijfirst, from Fr m;;sa,ge to you and then your response? 
[211 
[221 MR. WIS E NBERG: I think we’ve - 
[231 MS. WIRTH: Did we do this one? 
4241 MR. WISENBERG: Just for the record - well, we’ve 
trsjdone the - 
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[II 
t21 
(71 

MS. WlRTH: The bottom part? 
MR. WlSENBERG: We’ve done the bottom part. 
BY MS. WlRTH: _ 

L-1 

L41 Q 
A 

Can we do your res onse then? Thank you. 

1 z! more either. 
Okay. “Personally, hope he does not call you any P 

I think you are correct that he does not have 
t 7 1 the balls to tell you straight how it is, kind of similar to 
tsjthe way he rs as P. 

I’m sorry any of this has or will hurt you, 
t : ii but I think you are really better off emotionally and 
t I 1 j rofessionalty 

I? 3 
etting out now. I ho 

im will not ja e you to other men. 
your experience with 

t I 2 1 Knowa”” thought he 
t 13 1 was pretty awesome, and he sure holds a 

osition (understatement 
1’ 

amn successful 
j II 1 

1 
but he is still human and shll 

t I 51 awed like all the rest of hem. 
“Personally. I think the best guys in the world are 

f :;; the low-key kind who care more about watching a movre at home 
t 18 I and taking care of you than of going to expensive sushi bars 
i 19 j and showing you off.” i 19 j and showing you off.” 

Q Q Oka Oka 
I:: i the one where she I:: i the one where she 
122 tdetail. or telling 122 tdetail. or telling her that she was stripped o her that she was stripped o 
r 2 3 1 and not having a job. right? r 2 3 1 and not having a job. right? 

A - Yeah 
i?sjbnly copy I have. 

- - 
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Ill BY MR. WISENBERG: 
121 Q And initially it says - it talks about a White 
I 3 I House liaison woman. 

(1 Itold by Monica about it? 
A I remember that Linda was somehow involveo :esu 

i:;she had known a woman who had been involved with the 
(4 ~President and that lsikoff was trying to get Linda to talk to 
(51 him about that. And that maybe there was some sort of - 
(6]sorI of gossip about another woman, and that maybe that 
[7]was - 

.~. 
I41 A 

Q 
Saying she - yeah. 
Sa 

iz;that Moniz “liei 2 
ing she had spoken to Marsha recently. and then 

[‘I 

hy.arsha - 

I91 Q lsghat correct? 
[91 A Right. 

(101 BY MS. WIRTH: 
Q And when 

I :: 1 as P.” you mean as Presi lK 
ou say. “kind of similar to the way he is 
ent? 

il3j - 
[141 

%CtObel 
ii7j 
I181 
I191 
1201 
1211 
[221 
1231 

i::ijob inter 

A Yes. 
MS. WIRTH: All right. 
Grand Jury Exhibit CAD-35, an e-mail dated 

.30, 1997. from ou to Monica. 
(GrandYJury Exhibit No. CAD-35 
was marked for identification.) 

BY MS. WtRTH: 
Cl Do you recognize it? 
A Oh, yes. 
Q 
A 

Just read the one line that’s highlighted. 
“Tell me about our interview in the meantime.” 

Q Do you know w at that’s a reference to? Is it a K 
view? 

At the time Monica was like, ‘There’s no way 
iilanyone knows about me.” But I’m not sure if that was - if 

[ 10 1 it was - I have no idea what Michael lsikoff did or didn’t 
[ 111 know, but I know - but it seemed - sounded like to me he 
[ 12 lwas tryin to talk to Linda about some friend - some other 
r13lfriend of !ers. 
I141 Q Of Linda’s, correct? 
1151 A Yes. 

Q 
i:Slthe e-mail you read, mere 

And do you connect that in your mind at all wi? 
ou said, Whos Kathleen” - 

llelaboutthe UPI and sort of w ifi 
A 

o IS Kathleen W&y? 
Well I’ve been sort of connectin 

i:i!thinas. but I am corinectina that the friend was It 
different 

er. But. 
i;;il m&an. I - 
[221 Q The friend of Linda Tripp? 
[231 
I241 
(251 

A Yeah. 
0 But you’re not certain of that. 
A I’m not certain. 
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111 A Yeah, it’s a ‘ob interview, I think. 
I21 Q InNewYo ? d 

I: i that. 
A Oh either that or the U.N. one. something like 

I don’t know ‘for sure ‘ust looking at this. 
151 MS. WIRTH: And then, lastly there are two e-mail 

\D-97 one CAD-38. Both iii messages, one, Grand Jury Exhibii C/ ._ _ . _. ._, _. ._ _ _ _ 
[ 7 1 of them are messa 
[ 8110th of ‘97. one da a 

es from you to Monica, one dated November 
ed November 18th of ‘97. and containfng 

I 9,similar comments. 
Its No. CAD-37 
marked for 

1 - I  

I101 (Grand Ju Exhibi 
[Ill and CAD-. 7 8 were 
(121 identification.) 
1131 BY MS. WIRTH: 
[141 Q 

A 
You can read just on 
It says, “One more tt 

I :z; pretty good on the telly late 
1171 Q Okay. And 
i 1s j Monica about the Piesic jerlrr 

e highlighted portion. 
iing. The President is looking 

el , qude fit and slim.” 
that s just conveying that message to 

43 

[I91 A Yeah. 
Q And that’s basically the same thought as contained 

Izy;as Grand Jn”ry Fehsibit CAD-38? 
r’)‘, 
.--1 

[231 
1241 
i251 

--. 

a Oka 
BY MR. XIISENBERG: 
0 All right. I’ve got a few questions before we take 

[ 11 a brief break. 
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The very first conversation that you talked about 
[:;this morning. where Monica Lewinsky first tokl you that she 
f 4 1 had a relationship with the President, and I belif?ve.this is 
15 1 a conversation where you said she mentioned kissing - 
I61 A Yes. 
I71 Q Do you recall how long after the event she 
[ 3 1 described the conversation was? 
I91 A I seem to remember it being maybe a month or so 

rlolafter. 
r111 Q 
[ 12 I told you. 

All right. And this is obviously based on what she 

iI31 - A Mm-hmm. 
I141 Q And when do you recall this conversation taking 
I 15 1 olace. vour conversation with Monica - 
i16j’ 

[I71 - that was about a month after the event? 
A Right. I remember it bein 

Ii89ithink. I remember it taking place end of B 
about a month after, I 
5 and maybe very 

irolearly’96. 
Q We talked about this a little bit. Tell us, if you 

I$iwill in a nutshell - we’ve gone over this a little bit. 
[231Tel/ us what you remember about this business in the summer 
[24 Iwith Linda Tnpp. Michael lsikoff as Monica told it to you. 
I 2 5 1 As you sit here today, what do you remember about it - being 
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(11 Q All right. Did Monica tell you back durin this 
~21 riod Jul August of ‘97. that she was afraid she mg 
r,l!&e tb talz’to Isikoff? 

3 t 

(41 A Not that she might have to - not to Isikoff. 

About what Linda Tripp’s statements had been 

T~PP 

nbe 

1211 A Right. 
0 Did Monica ever say, not onl 

i::lbut later in the year that somebody wanted 
[ 24 1 Linda Tripp about t&is friend? 

K 
in July or August 
er to talk to 

1251 A To be honest, that does sound familiar, but I can’t 
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I 11 remember specifics. 
I21 Q 

A 
All right. Nothing more specific than that? 

[31 I don t think so. 
Q 

i :; her to talk to Linda 
All riqht. You don’t remember who might have asked 

npp about that? 
isi 
171 

A Un-uh.. 
Q That’s a no? 

i?v: “,z;e you heard about the talking points ‘hat 
1 fi 1 have been mentioned in the -media? 

- 

I111 A 
Q 

I’ve heard about them. yes. 
That Monica Lewinsky allegedly 

I :: i and that relate to what Linda Tripp shouM say a % 
ave to Linda Tripp 
out Kathleen 

,141Willey? 
il5i - A Yes. 
I161 Q What do you know about those other than what you’v 
I I 7 1 read in the media? 
iiei 

Q Does an hlng that you’ve read in the media suneho 
I:zlrnake any connections or $0~ wBh regard to that, other than A Nothing? 
I 71 Iwhat vou ve testified about. a--. ,~ 

A I haven’t read - I just kntnv the talking points 
:;:;I don’t know if I can read them or if they’re out there. 
1241 0 All right. You just know that there is such a 
,:slthlng called talking pomts. 
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[:. A Yes. 
Q 

\ i ’ saying anythin 
But you don’t remember - you don’t remember Monica 

i4: 
remotely related to talking points, do you? 

A %o. 
[5: Q Okay. Did Monica ever relate to you that the 
i 6. relationship with the President was not fulfilling enough, 
~7. romantic enou h anything along those Iwes? 

I;; 
A %es. 
Q 
A 

Okay. Elaborate for us, if you will. 
[l:: She wanted to see him more often and for longer 
[ 1: : periods of time. 
cl:: 0 How about away from the White House? 
113: A Yes, I think she wished that, but I don’t think she 
L 14 : Mought that was ever possible. 

Q Did she ever say anything to you about maybe when 
i :z i his presidency was over having a longer term relationship 
t 17 :with the Presrdent? 
[IE: A Yes. 
1191 Q Tell us about that. 
[ZC: A I think that she - the way she sort of said it to 
~2: :me, that she was aware that it was a fantasy on her art but 
t 22 : she wanted to be able to see him more and more ful R affer he 
I;:; was no lorr presrdent. 

Drd she ever express the hope that the President 
t2s: might divorce the First Lady after the presidency was over? 
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11: A Yes. 
c:: 0 Did she ever tell you that she discussed either of 
[ 2 -these two things,. the divorce or just her wanting to spend 
[ 4 -more time with him after the presiden r, did she tell you 
I 5 -that she discussed either of these two hmgs with Vernon 
is.Jordan? 
17’ A With Vernon Jordan? 
,E: Q Uh-huh. 

[ll Q Okay. Did she ever connect to 
12 1 her statements to you, connect her stgnrng oft K 

ou in any way, in 
at statement 

[ 3 1 with her gFrngN+oJob? 
[41 

0 Did she ever say to you that she told anybody 
I’61 at the White House that - something to the effect of 
t 7 1-11 I don’t get a ‘ob 

A ho. 
I’m not signing the statement”? 

181 
Q Did she ever indicate to you that she talked to 

r :iiVernon Jordan in any way about her relationship with the 
(1 I 1 President? 
I121 A Yes. 
1131 Q Tell us about that. 

A I actually think I remember asking hers 
[::iif she had told him about the physical relationshl 
[ ls]think that she - I remember her telling me that s 
t I 7 1 but that it seemed - the impression I ot from her, that 
[ lslsimilar to with Betty, that it was sort o 9. like they knew, 
[I 9 1 that it was implicit, like the way things were sort of talked 
rzolabout it, but it seemed like she was telkng rne.rt was sort 

like nothing was specrfically sad, [21jof in a,rounQdabouua;ag 
[zzlespeclally about the p ’ s~cal part. 

nd as best as you can recall, can you 
~~:~recall what she actually told you in this regard? What her 
12 5 lwords were to you about this topic? 

.~. 
IG: A No. 
e. MR. WISENBERG: Okay. I’m goin to ask you to step 

I: ‘: ‘outside for a few moments and then we’ll probab y just have 9 
ii;iiO call you in one last time. 
113: THE WITNESS: Okay. 
t14: ltness excused. Wtiness recalled.) 

r. R WlSENBERG: Let the record reflect that the 
I :z !witness has reentered the grand jury room. 
II-: Madam Fore rson do we have a quOrtJm? 
(15: THE FOREP&Ok: Yes we do. 
[I4 MR. WlSENBERG: Any unauthorized people present? 
12z- THE FOREPERSON: No, sir. There are no 
i2: : unauthorized people. 
I::: Ms. Davis ou’re still under oath. 
[‘3: THE WlTN&S: Yes. 
124. BY MR. WISENBERG: 
125: Q We have a final series of questions that the grand 
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[ :. jurors would like answered, some of which that we would like 
1: i answered. The first one is when was the 7 did, Monica ever 
t 2: tell you that the relationship, her relatronshlp with the 
t 4 : President had ended? 
[5: A Yes. 
ic: Q Oka Tell us about that. 
[“ A She II elieved it was over after she had had a 
: 5 -conversation with him telling her that they shouldn’t see 
i j feach other any more. 

cl:: Q All right. And do you recall whenthat was? 
[ 1: :When the conversabon took place between Monica and the 
i 1:: President. 
,I _I- A W+=II I ramemher that some , . .- ..,-...-. 
; if’ there was’somdti& like that i g and then may 

oint. maybe in 

:.-: *I1 -$ht. 
e again In ‘97. 

n Do you know if the one in ‘96 was 

Ii-: A, 
& the White House? 

I thin tt was a kttle brt after that. 
1x3. Okav Rllt ha+ed on what she told you, she --. ---. 
i i g -continued to see’h% after the ‘96 conversation? 
i:z- A Mm-hmm. 
_) Q All right. Do you remember when in ‘97 he said 

isi i this to her? I don’t know if you said this already. This 
[I 2. was summer? 
,22 A I think so. I think it was after I was already in 
i:r-Japan. 

[II Q But did she indicate to you that there were still 
[ 2 1 visits after that? 
I31 A Yes 
141 Q And did she indicate that the relationship was 
[slstill ongoin 
161 2 

? 
When? 

c-J1 Q After these visits resumed, after the summer of 
IR1’97. .-, 
I91 A Yes. 

Q When Monica was describing the 
I :y;relationship with the President, did she ever men r 

hysical 
ron 

t 12 lan 
rl3,ac?iiitv? 

objects that were used as an aid to that physical 
.--. ~ 
1141 A Yes. 
I151 0 All right. Tell us about that. 
[I61 A She mentioned the use of a cigar. 

i:iithe cigar’? 
Q All right. And what did she say was done with 

[I91 A She said that he used it and put it inside of her. 
Q And did she ever say to 

i:!lthe conversations in late December an cl7 
ou -we’ve mentioned 
or January. We were 

( zz 1 talking before lunch about the statement she was goin to 
122lsign with hopes of maybe not havrnr to do anything fir her in 4 
[24 jthe JonesFseYeDSp you recall that. 
1251 
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I11 A Okay. Well, the only thing I can remember 
12 1 specifically is that I asked her if she.actualty told her 
t3lthat she was having a 

.8 
hysical relabonshrp wrth the 

t 4 1 President and she sai no. 
151 Q 

A 
Okay. What did she tell ou that she had told him? 
I don’t know that she to k+ him anything. Sort of 

I:; the impression I got was that it was like he kind of already 
js 1 knew somethin That was the impression I 

Q 
[ :zi that concluAsion 

8ut there isn’t anything spe 2 
ot. 

IC you can tie to 
ou reached? Anything specific? 

JO,. 
L--l 

(121 Q And, again, you can’t recall Vernon Jordan - her 
[ 13 1 talking to you about Vernon Jordan in connectron wrth her 
114 lstatementir ge$Fg a lawyer or the Jones case? 
,191 
L--I 

11’51 a Just the job? 
(171 A Yes. 

Q You mentioned before lunch in response to a grand 
i:89jjuror’s question something to this effect, that - and please 
[2o]correct me if I get it wrong - that Monica did not tell you 
(2 I Iwhen she was describin 

1 [ 2: 1 with the President that s 
to you - the late December meeting 
e was describing to you in the 

[2x] January 3rd phone call, she did not tell you that the 
[ 2 4 1 President told her to lie. Is that what you recall the 
t 2 5 1 testimony was before lunch? 
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Cl1 A Right. You mean this past December and January? 

I?31 
Q Right. 
A No. She never told me that he told her to tie 

I:isug 
Q Oka Did she tell you that anybody told 0: 

9 
ested around t t;. LS time period, told her or suggested w 

[s]her hat she lie? 
171 A Not that I can remember. 
181 Q Okay. You seemed to take,a little Ion 

-I! 
er in 

[glanswering that question. Were you just trymg to thin ati2 
[ 101 the known universe or is there - 

A Yes. I’m just sort of-just thinking about a’! 
i ::; the different peo le that she spoke to. 

Q 8kay. Did she tell 
i::lthis meetinp. did she tell 

ou that - in describing 

t 151 President J m going to tel 7 
ou that 4 told the 
everything about our 

;;;;relatlonshx? 

i:iidescribin 
Q 

In the meeting with the President in December? 
Right. In other words, did Monica when she was 

the meeting say something to the effect of “I 
[zoltold the ? [e:s$ent I’m going to tell the truth about our 
;;;;relattonshX . 

I don’t remember that. 
Q Did the President tell her, again, according to 

i::;what she told you, Xlonica. I want you to tell the truth in 
rzslyour statement? 

L:: Q 
1:: A 

Who is Mike Gudgell? 
He’s from ABC News. 

13; MR. WISENBERG: Could you just go ahead and 
[ 4 ithe entire - I’d like you to read the entire e-mail, 
( 5: rncluding the enclosed messa e from our dad. 

THE WITNESS: 8kay. “&ear Cat: This morning 
[ ;]air courier, I got a letter from Mike G. I don’t know how to 
[ 8 ] send it to you ftherwise. so I’m just going to have to copy 
19ytt. l+er$$pes. . 

r Allday’ I think you and Catherine deserve to 
[:yiknow why we occasionally but persistent1 attempt to contact 
1121vou in Hawaii. The character and credibi ity of Monica r 
i 13 i Lewinsky are key issues in both the controtiersy at the White 
I 14. House and the oublic’s understandina of the events. 
s- .,- ----- _.- ..- r-~ 

“So far, reporting has been rather one-dimensional. 
I$il believe stron$y that our viewers and the public deserve 
[ 17 1 better. Monica s friends here have been reluctant to talk. 
118 1 Each has a reason. I suspect the media pressure has 
[ 19 1 intimidated almost everyone. 

We have had discussions with Monica’s attorney. 
$?iBill Ginsburg. He has, on several occasions, encouraged 
(22;fnends to come forward. He is reluctant to call on our 
rz3lbehatf. There are ethical considerations for both ABC and 
[24!Mr. Ginsburg. All I can do is encourage Catherine to call 
ps1t-h. 

read 

via 
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Ill A No. 
Q You said that you didn’t want her to becurne - 

I:;after she told you about the meetin with the President and 
[ 4 1 that both she and the President ha 8 sad sopething to the 
isleffect of there isn’t any evidence, that you dldn’! want her 
[ 6 1 to become another Susan McDougal or something to that effect. 
[ 7 1 Do you reymber that? 
181 I’m not sure I said that to her. 
[91 0 But you thought it to yourself? 

[lOI A Yes. 
Q Okay. What was that connection? What did that 

I::irnean? What did you mean to yourself when you were saying 
[13lthat? 

A I meant that I didn’t want her to - I mean, first 
I:::of all when I said that, I don’t know enough about what 
t 161 Susan McDou 
117 lcame into my i? 

al. that whole deal is, just sort of that idea 
ead. I don’t know what she’s doing. But just 

(lslwith Monica, my thought was I didn’t want her to lie to 
[ 19lprotect the President. 

0 Okay. You knew she had had a relationship based on 
t:yiwhat she t;ld you. 
[221 I believe her, yes. 
[231 0 You didn’t think that she would sign a st+ernent 
[ 24 1 saying that she had a relationship with him. Is that a fair 
rzslstatement, based upon - 

Page 176 
mis is a critical time for Monica. Her immunity 

15 i ag-nt is under some question. Her future depends on her 
(3 1 credibility. I understand that Monica has shared some 
[ 4 1 information with Catherine that may support her cause. 

‘Our responsibility is to the pubkc. We want to 
izireport in a full and responsible manner. To do this right, I 
[7 i need Catherine’s help. I understand if she is reluctant to 
[ 8: be drawn into this matter. I can assure her and you that if 
[g]Catherine agrees to talk with us we will protect her 

rlojidentii. She can come forward with good conscience and 
[I I Iwithout fear of consequences. 

‘In all cases such as this, trust is always a major 
I::; consideration. It’s difficult to establish that trust over 
114 ; such a long distance. Let me assure you and her that my 
jls]entire career is based on personal inte rity. 

“I am anxious to discuss this fu ri?l er. I am 
~:~$illing to meet with her at any time and any place. If 
[lE ICatherine has an 
I I q I I have been relu d 

questions, please have her contact me. 
ant to use e-mail since I am not sure if .a .--. - ~~~ ~~ 

[ 2 0 ; your system is secure. 
Please have Catherine call me collect at 

~~:~310-557-5261. Thank you for your time and consideration. 
[ 23 i I trust ou will keep this correspondence Confidential. 
[24 IMike &dgell.” 
1251 Well, there you are. Rich did say on Friday 
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111 A 
Q 

That% what I thought. Yes. 
That she would not si n a statement saying ‘I had 

$;a physical relationshi 
P 

with the Pres i% ent”? 
A What believed is that she wouldn’t sign a 

i:]statement that said she had a 
Q 

hysical relationship. 
Okay. And tha was based upon, ,amon other P 

Isi things, heFisc;;;on in the late December meetmg w &you? 
[91 
(4, 

1 i0 i recently. 
MR. WISENBERG: There is an e-mail that we just got . - 

i :: i 40. 
MS. WIRTH: This is Grand Jury Exhibit CAD39 and 

It’s two pages. 
1131 
I141 

‘,“n6”~~J~o~~~~~aN~~~~~-39 

I151 identification.) 
L161 BY MS. WlRTH: 
(171 Q Do you recognize them? 
[lOI A Yes. 

Q 
1:ziFebruary 1:. 

Oka 
x 

These are e-mails, the first one is dated 
om Chris Allday. Is that your dad? 

[211 
1;::. 

Q To 
i;:iguess. retype a tr 

ou. And what he does there is basically. I 
le 

[z 4 1 as Mike GKdgell? 
er that he got from a Mike G.. identifti 

!251 Yes. 

Page 177 
I I Ievening.” this is from my father, “that sqme reporters are 
rz!very careful to keep their sources’ ident secret. If the 

3 x [3$iin’t. they wouldn t have any, so I don,t now. Would 
[ 4 1 really help Monica,? And I h:pe that this semi-non-functional 
;;y=wu@r fgg.l~gpgERGy 

171 0 All right. And what’s the date on that? 
(8; A Februa 10th. 
19: 0 And tha s Exhibit No. - 7 

[IO! A 39. 
Q And then is the next exhibit number a completely 

i::;different document? 
1131 A It’s 40. 

Q I’m glad of that, but is it a continuation of the 
I:iie-rnail or another one? 
[161 A No, it’s another one from my father. 
ll’i Q Okay. Go ahead. 

A 
i :ii blank e-mail. 

It says, “Dear Cat: I think that I just sent you a 
I’m getting used to the new setup on my 

I2olmachine. It is not running right yet. The new software 
[ 2 11 needs more memo 
(2: ! Sorry. “Hopefully, I 7 

that my machine has.” Very interesting. 
I get a new disc soon. Anyway, It 

12 3 1 looks as if your last note written at noon Thursday your time 
[24 :took 20 hours to reach me. Maybe it’s this wacko system. I 
t 25: hope it’s not you-know-who.” I was sort of joking about them 
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; : ;~~A” Eilt%t;gFEi. 
131 

;&ought 
Q Did she ever mention an occasion where she 

- did she ever say they had intercoursa. sexual 
I 6 I intercourse? .-. 
171 A She told me thay had never had sexual interwursc 

Q Dii she mention an ocrzision when she thought they 
~~~cama vevAtiyz.that but R dtdn’t happen? 

I101 
Ill1 Q 

A 
What can you tell us about that? 
I think just that, 8XCZ?Pt that maybe dothes were 

i::;removed than usual. 
[141 Q Do you have any idta when that was? 

A When? No. 

MR WlSENBERG: Okay. 
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:::have appa~~~~tten your name off of a W. 

t::: A Mm-hmm. 
*,-. ii-. Q 
t 13 : association? 

Do you think they got your name from some alumni 

iL4: A Yes. I’m almost positive that they got it from the 
! : 5: Lewis & Clark alumni a 

F? 
e where I had actually put my e-marl 

: : c : address on it like last al 
Q Okay. And this business about the cigar, you spoke 

f ! i i with us about that yesterday, did you not? 
I’,?: A Yes. 
125: MR. WISENBERG: You had some questions? 
,7.. .--. MR. BINHAK: Yes, I do. 
,--- L--_ BY MR. BINHAK: 

Q You had said before in response to one of the 
i%;questions that there were several memorabk occasions that 
1 s s : Monica described to you between her&f and the President. 

: : :Other than ones that you’ve described earlier today, an? 
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: 2 : there an 
;:I you cou I3 

other memorable occasion,s. as you’ve put It. that 
describe to the grand jury 
A Memorable for ma? 

IC. .-_ Q 
A 

Well, memorable from her. that she had - 
ii‘ Well. I don’t know if she desc&ed them as 
ii i memorable. but I remember them. 
13: Q Okay. Other than the ones - if there are any 
: 9: additional ones that you haven1 told ths grand jury. can you 

; L; : relate those? 
,,. A Okay. I remember one occasion when she w3nt to see 
i if ‘him and the only physical contact they had was just hugging 
j I 2 : and they had a very long personal conversation that meant a 
: I 4. kt to her in terms of formIng a relationship that wasn’t 
; : 9 i just sexual. And I was sort of surprised. 
I:i’ Q 
i 1 - : relations? 

Was that before they had engaged in sexual 

I:*’ A No. it was actuallv after. That nothing sexual 
1 I ;:hapbened that da+. _-- . . 
i2ZI 0 

A 
Dd you remember the timeframe on that? 

,_. No I’m iuat remembennn oenerallv now. Let% 
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111 A JUROR: I have one. 
In any of the conversations or e-mails that you 

~~~sharedwithMonica inan ofthemdidMonicashanwith 
t4janycnnversation&ahadywiththePreskIentwherahet&r 
tsjthathewasinlovewithherorlovbdhe7! 

THE WITNESS: I know he never told her he was in 
I~llovewithher.~IkMmthatatsomemomenthedaexpnss 
f 8 pmme sort of deep emotion for her. I cant remember 
~9jspecifically if he said he loved her. but I know he never 

jlojsatd ha was in lave with her. 
1111 BY MR. WISENBERG: 
I121 Q Do you ever remember h49r telling you about a 
j 13 1 conversation she had with the President either in person or 
(1 I lover the phone where he elkd at her? 
I151 A Oh yes. les. I do. 
[161 Q 

A 
hat do you remember about that? 
Right That might have happened more than ona. 

I :‘, imaybe. Yes. It was some occasion where he felt she was 
j 19 j trying too hard to see him and he didn’t have the time fpr 
j 20 t her and he was getting upset at her for getbng upset mth 
jzlthim. 

I:: i where the 
0 Oka Did she ever tell you about a conversation 
Presiden r . sad something like ‘lf I had known yw 

124 jwera going to be like this, I never would have gotten 
t 2 5 1 together wrth you’? 

A 
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No. I don’t remember that. 

BY MR. BINHAK: 
er rlienmc with w-a,, wtwthrr Rpth~ had .-, iii DidMonicaav *. -.--- --.-.. ,-- __..-...-. ---, .-- 

‘*naa “-***a rrr( .-. .- “k ..!w,e !.“~ws WIY. 

but actually In bnngmg her into the 

RW? 
isi 
I91 

I101 
Cl11 
[I21 
Cl31 
[141 
I151 
(161 
[l’l 
,I(11 

0 Yes. 
A The side office? 
0 Or into the side 
A You mean like b 

c&e. 
0 As in like ushen 
A 
Q 

Oh, all right. I df 
Or. on the other . . . . . . w....s 

Aa tti%%:%:~E:~ 
t Well, I don’t know about tha 

Did Mania eve* mm *ha rnntl 

gw.gf into the - 
km& hhnning her but afterwards 

3 
jr being in tha study? 

; ;i;Wrlley di&&&s.~ 
j23jTripp might be a thr 
r211she knew? 

,..,&t of the Kathleen 
did she ever mention to you that Linda 
eat to the President because of anything 
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.~~. 
I221 

t 
I don’t remember that. No. 
Did Monica ever discuss with you the fact that 

I::iLinda Tripp might be a threat to Monica based on what she 
[2jlknew? 

OlC-stan 
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A A I don’t think she ever thought that she would I don’t think she ever thought that she would 

if : be a threat, no. I think - I think occasionally she if : be a threat, no. I think - I think occasionally she 
: 3! got a little upset at Linda, but I don’t think it was : 3! got a little upset at Linda, but I don’t think it was 
: 4 : ever that she was thinking she was a threat to exposing : 4 : ever that she was thinking she was a threat to exposing 
: 5 1 anything. 
i 1 BY MR. WISENBERG: :-; 0 Did she sa 

A 
why she got upset at Linda? 

Well. I thin It goes back to this idea that she I? 
: >!didn’t want anyone to judge her. 
. -1 Q Did Monica ever say anything about Betty hiding in 
I y j a particular location during the times that Monica was in 
I: :wrth the President? 
:3: A Betty hiding? 
:41 Q Betty Cume. 
15. 
1E: 

A 
Q 

Hiding? Herself? Or Monk+ hiding? 

[:7!for instance. 
No, no. Betty Currie hiding In a room close by, 

[L’] A I don’t know. 
::y: Q Nothing like that? 
[25! A No. 
:-- 1 Q And, again, Monica told you she was alone with the 
i-< f President on the occasions that she was with him? 
I231 A That’s what she totd me. 

Q I’m certain we asked you about this, did Monica 
iI:iever discuss with you getting rid of any gifts the President 

:: 1 had given her? 

Page 185 

- “I .- A She never discussed that with me. 
:jj MR. WISENBERG: Oka . Let me show you GAD-41. 
:4: (Grand Jury Exhibit I4 o. CAD-41 was 
15: marked for identification.) 
:ti BY MR. WISENBERG: 
.i’ Q Does this appear to be a cop of the immunity 
:z iagreement that you and your attorney sign err , as well as 
.3 1 myself. yesterday? 

:.:; 
irslyou. 
:I?] 
I-‘: .--, .-. . .--_ .__l .--4 
::31 
:24; 
:zsithe ( 

. A Yes. 
2 elf that’s your signature on it? 

‘MR. WZENBERG: All ri ht 
(Grand Jury Exhibit i 

Let me show you CAD 
o. CAD-42 was 

marked for identification.) 
BY MR. WISENBERG: 
Q Is this a copy of the proffer a 

your ittorn;:; Mr. Bensfield, and myse P 
reement signed by 
yesterday. 

‘ik. ~~$ENBERG: 
Are there an 

4 Yes, ma’am. 
other qur!%%s of the witness? 

A JUROR: Just a quick follow-up. 
Did Monica ever men Ion herself hrding in or around 

Ival Office when she was waiting to see the President? 

-42. 

Page 186 Page 189 
::I THE WITNESS: Yes. I think we talked about this 
12 jyesterda I remember some sort of - I don’t know if she 
: 3 1 called it t IS or if I called it this, a kind of a close call 1. 
: 4 Iwhile she was in the side study and someone was in the Oval 
: S!Office. 
Ii] BY MR. BINHAK: 
.T, 0 Did she ever describe to you an instance where 
; 5 ; she was with the President and they were engagin in sexual 
: 3]activity and she thought that the were interrupted 

: : 3 ; someone else or that she thoug t that someone mig t have come K %x 
:::lby? 
em-,, A I don’t know if they were enga ing in sexual 
i i; j activity, but I think something happened like t at when they 3, 
; : 4 I were both in the small study. 
: I;! actually en aged in an 

k’ 

I’m just not sure if they were 
bin sexual at that time. 

Iii] dR. WISEN ER8: 
.“i A JUROR: 

A juror had a question. 

i.a:steward to ou? 
Did Monica ever mention anything about a 

::3! -r HE WITNESS No. Not that I remember. 
.-^/ ,--_ BY MR. WlSENBERG: .-. Q Did Monica ever say that she asked the President 
i?iabout what if somebody walks in on us or anything like that? 
:13! A Oh, I think so. Yes. 
:I;’ Q What if someone were to find out or what if 
: I i 1 somebody walks in? What do you remember about that? 

Ill 
I21 

A No. 
MR. WlSENBERG: -. .- ---------. Okay. May the witness be excused 
1 Ht FOREPERSON: Yes. she mav 
MR. VvlSENBER4 ..-a .r --.-.C.-.r-m 
I nt WKWtKdON: 

quorum of the Grand 
19 1 concluded.) 

I101 
. ...* 

,. . . ill, 
[I21 
(131 
I141 
1151 
L161 
I171 
I161 
I191 
I201 
1211 

1221 
[231 
I241 
[?5i 

Page 187 

ill A I mink - I don’t know. The impression I got from 
~2 1 her was that he had reassured her that that wouldn’t ha 

Q Dd she ever say the President said an ypp”“. 
i:i to this effect “If Ps just two people involved and those 

hing to her 

[ s]two people den b. no one can ever find it out? Do you 
[Gjever recall an rng alon those lines? 
1’1 A 4soundsgamiliar. 
131 Q Do you remember when she woutd have told that to 
r91you? 

A It wouldn’t be recently. It would be maybe earlier 
f :yi last year some time. Something like that. 
Ii21 Q 
r13i 

Early in ‘97? 
A lthirik so. 

t141 MR. WISENBERG: Okay. 
I151 Seein as there are no more questions - 
1161 A JUF?OR: I have one. 
II71 MR. WISENBERG: Qkak. 

A JUROR: The relations ip that she had with Betty 
~:“sl’Currie, how would you characterize that? Was there anything 
rzojelse to their relahonshig besides Betty Currie gettin her 
[ 2 11 in to see the President. Was there anything else? %dshe # 
122 lever mention a relationshrp to you? 

THE WITNESS: I think - I know she told me a 
I::icouple of thin s about Betty’s life very small things. 
I251 A JbROR: So most bf the things she talked about 

j 11 Betty Currie was ettin 

Page 188 
in to see the President? 

THE &NE&: 
I:; things related to that. 

Yes. And also talking to her about 

I41 BY MR. WISENBERG: 

0 AJso. do you remember anything about pizza? Did 
ii76iMonica ever tell you anything about delivering pizza to the 
118 I President? 
I191 A That she delivered pizza? 
1201 

A 
I:: idon’t know why mat sounds familiar. 

Q Right. Or broughtpT;n;. 
Hmm. That sort o nn s a hell, but I can’t - I 

1231 Q Can you connect that in an 
124 imeeting with the President, the first time s x 

way with her first 
e ever kind of 

~251 had a meaningful meeting with the President? 

OIC-Starr Page 184 to Page 189 
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CA Davis 

From: 
Sent: 

CA Davis’ 
Tuesday, June IO, 1997 857 AM 

To: ‘Lewinsky, Monica, , OSD/PA 
Subject: RE: update 

WOW, you go girl. I’m impressed- way to put your mind to something, act on it and, hopefully, be rewarded. I hope 
you get back into the WH and out of the black hole of the P. Sounds like the woman was cool? Or was she wierd 
on the phone? A spa? I want to go to a spa! Actually, Chris and I are being taken to a hot springs resort in a 
week and a half. Hot spring resorts are very popular in Japan and they are a lot like spas, I think, abd set in really 
beautiful country-side places. I look forward to that myself. Are you going to your spa alone? Is it the same one 

From: 
Sent: 
To: 
Subject: 

Lewinsky. Monica. , OSD/P 
Monday. June 09.1997 35 
CA Da& 
update 

UPDATE...so Betty called to let me know that she got my package at 11:30. 
At 3:30 marsha (the woman whom i called last week who’s assistnat said she 

didn’t know me) called to say ‘Ohh she had been out for the past 2and a hatf 
weeks from surgery and she’s sorry she didn’t return my call sooner. When 
can you come see me so we can get you out of this little situation? So we 
set up a date for next week and then i said ,“I was just concerned because 
your assistant didn’t know who 1 was.” She said that of course she knew who 
I was. Her asistant must have looked my name up in the rolodex and it 
wasn’t there so she didn’t know who i was. YEAH, right! Well, I guess he 
got my note. that’s all for now. love m 

Page 1 

I 
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Schlunz, Ryan 

From: 
Sent: 
To: 
Subject: whoa! 

&kt quote me but Monica is loony! I love her but geeeeeuz...sometimes I cannot even belive the things she 
gets herself into. Now, she is seeing about a post with the government in a foreign country- which may be a good, 
temporary, solution to some of her ‘issues’. We’ll see. Right now she is in Madrid for 10 days for some summit- Bill 
will be there and other bigwigs of the world. 

id& you man, Cat 

Page 1 
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CATHERINE ALLDAY DAVIS 

GJ EXHIBIT 6 

REDACTED IN ITS ENTIRETY 
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CATHERINE ALLDAY DAVIS 

GJ EXHIBIT 7 

REDACTED IN ITS ENTIRETY 



March 16, 1998 

James Bensfield, Esq. 
Miller & Chevalier 
655 15th Street, Northwest 
Washington, D.C. 20005 

Dear Mr. Bensfield: 

It is our understanding that your client, CATHERINE ALLDAY 
DAVIS, is willing to cooperate with the United States of America, 
by and through the Office of the Independent Counsel ("OIC") in 
its efforts to enforce federal law. By this letter, the parties 
hereto have reached an understanding with respect to CATHERINE 
ALLDAY DAVIS's cooperation in connection with an investigation 
relating to all matters relating directly or indirectly to the 
question of whether Monica Lewinsky or others suborned perjury, 
obstructed justice, intimidated witnesses, or otherwise violated 
federal law other than a Class B or C misdemeanor or infraction 
in dealing with witnesses, potential witnesses, attorneys, or 
others concerning the civil case -es v. Clinton. 

The specific terms of this agreement are as follows: 

1. The United States of America agrees that no statement 
made or information provided pursuant to this agreement may be 
used, directly or indirectly, against CATHERINE ALLDAY DAVIS in 
any criminal case, excepting use as impeachment or rebuttal 
evidence should CATHERINE ALLDAY DAVIS subsequently testify 
contrary to the information she provides. The government will 
remain free to discharge its duty to the court by informing the 
court of any information CATHERINE ALLDAY DAVIS provides. The 
government also agrees not to prosecute CATHERINE ALLDAY DAVIS 
unless CATHERINE ALLDAY DAVIS engages in any material breach of 
this agreement as provided by paragraph 6. 

In return, 
proviie mplete 

CATHERINE ALLDAY DAVIS agrees that she will 
and truthful information to law enforcement 

officials regarding: all matters relating directly or indirectly 
to the question of whether Monica Lewinsky or others suborned 
perjury, obstructed justice, intimidated witnesses, or otherwise 
violated federal law other than a Class B or C misdemeanor or 
infraction in dealing with witnesses, potential witnesses, 
attorneys, or others concerning the civil case Jones v. Cl-- 
any criminal conduct by herself, including but not limited to &e 
destruction of any evidence; and everything she knows or has 
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Jaxes Bensfield, Esq. 
March 16, 1998 
L cj D--e 2 

reason to believe about the criminal conduct of others. 
=THERINE ALLDAY DAVIS also agrees to produce all documents and 
physical evidence of any kind in her possession or under her 
control which relate to the information she provides. 

3. CATHERINE ALLDAY DAVIS agrees to provide mlete and 
t, testimony to any grand jury, trial jury, judge, or -+-. 
magistrate in any proceeding in which she may be called to 
testify. 

4. You and CATHERINE ALLDAY DAVIS further acknowledge and 
agree that the government's compliance with this agreement is 
entirely conditioned upon CATHERINE ALLDAY DAVIS's complete 
compliance with the requirements set forth in paragraphs 2 and 3. 
Should CATHERINE ALLDAY DAVIS knowingly make any materially f.alse 
statement or omission in providing information or testimony under 
this agreement, the government will be entitled to use her 
statements and any evidence she provides, directly or indirectly, 
to institute and support a prosecution for any crime against her, 
including a prosecution for giving false statements and perjury. 
Further, CATHERINE ALLDAY DAVIS agrees to waive and not to assert 
as a defense to any criminal charge that may be brought against 
her for actions relating to her involvement with Monica Lewinsky 
and the criminal investigation of Monica Lewinsky and others by 
the OIC, the claim that the charge was not brought within the 
five-year statute of limitations set forth in Title 18, United 
States Code, Section 3282, provided that such charge is brought 
within thirty (30) days after the conclusion of all judicial 
proceedings, including appeals and retrials, in which CATHERINE 
ALLDAY DAVIS has provided testimony under this agreement. 

5. CATHERINE ALLDAY DAVIS understands that the crimes of 
giving false statements and of perjury are felonies, each 
instance of which is punishable by up to five years in prison and 
a $250,000 fine. 

6. Any material breach of this agreement by CATHERINE 
ALLDAY DAVIS will void the agreement in its entirety and will 
release the government from any obligation under this agreement. 

No other commitments, promises, or representations have been 
made to you or CATHERINE ALLDAY DAVIS beyond the terms of this 
agreement. 
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James Bensfield, Esq. 
March 16, 1998 
Page 3 

Please sign and date this letter, 
DAVIS do so as well. 

and have CATHERINE ALLDAY 
The original should be returned to us. 

Solomon L. Wis 
Deputy Independent Counsel 
Office of the Independent 

Counsel 

AGREED: 
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Offke of the Independent Counsel 

1001 Pennsylvania Avenue, 3: W. 
Suite 49~North m 

The United States of America, by and through the Office of 

the Independent Counsel ("OICW), represented by its undersigned 

attorney, and Catherine Allday DAVIS enter into this proffer 

agreement with respect to a proffer to be made by Ms. DAVIS to 

agents and attorneys of the United States. 

1. Ms. DAVIS will answer honestly, truthfully and 

completely all questions posed to her by agents and attorneys of 

the United States concerning her knowledge about matters that are 

the subject of the instant criminal investigation. 

2. By discussing these matters and by accepting Ms. DAVIS' 

proffer, the United States does not intend in any way to agree 

to, or represent that it will, confer immunity upon Ms. DAVIS for 

any possible federal criminal acts committed by her, nor has the 

United States made any representation or agreement about the 

disposition of any federal criminal charges which might be filed 

against her. 

3. Should any prosecution be brought against Ms. DAVIS by 

the United States, the United States will not offer in evidence 

in its case in chief against Ms. DAVIS any statements made by Ms. 

DAVIS pursuant to this proffer agreement, except in a prosecution 

for false statements or perjury. Nevertheless, the United States 

can use information derived from statements. by Ms. DAVIS under 
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the proffer agreement directly or indirectly for the purpose of 

obtaining leads to other evidence, which evidence may be used by 

the United States against Ms. DAVIS in any prosecution of her. 

Moreover, the United States may use Ms. DAVIS" statements for the 

purpose of cross-examination of her should Ms. DAVIS testify at 

trial, or to rebut any evidence offered by or on behalf of Ms. 

DAVIS in connection with a trial and/or sentencing, should any 

prosecution be undertaken. 

Dated this 16th day of March, 1998. 

FOR THE UNITED STATES 

Solomon L, Wisenberg 
Deputy Independent Counsel- 

FOR Catherine 
fi 

lday DAVIS 

&mes BENSFIGLD / 
Attorney 

/ 

for MS/DAVIS 
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